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Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 10.2.e 
Onderwerp: 	itt: Aanmerken Circuit Zandvoort als testlocatie 
Datum: 	 donderdag 15 april 2021 20:49:00 

Absurd. Ik zou dit morgen ook in het gesprek met DGP bespreken want het lijkt er op dat 
nu van alle kanten druk wordt uitgeoefend terwijl men niet begrijpt wat ze aan het doen 
zijn. Ik wil het argument dat het hoogstnoodzakelijk is om te testen voordat in september 
de race kan worden gereden (met testen) in ieder geval met ze bespreken 
Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @minvws.nl>  
Datum: donderdag 15 apr. 2021 7:14 PM 
Aan: 	 rgminvws.nl>  
Onderwerp: FW: Aanmerken Circuit Zandvoort als testlocatie 

Het wordt steeds gekker... Ik ga morgen maar even bellen met Haarlem om een en ander 
toe te lichten. (Wel vreemd dat 0"2' dit niet gewoon even afvangt. Maar goed, als een 
pretpark mij zou bellen, zou ik ook naar EZK verwijzen, dus misschien ook weer niet zo 
heel vreemd.) 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

van:  10.2.e 1~1.1.111"MEM@haarlem.nl> 
Datum: donderdag 15 apr. 2021 6:25  PM 
Aan:  10.2.e 	,,,, 	i(Mminvws.nl>  

10.2.e Kopie: 	@minezk.nl' 10.2-e (daninezk.nl>  
Onderwerp: RE: Aanmerken Circuit Zandvoort als testlocatie 

Geachte heer 10.2.21111, 

Hierbij alsnog de mail aan minezk als bijlage. 

Met vriendelijke groet, 

Afdeling Veiligheid en Handhaving 
gemeente Haarlem oovl@zandvoort.n1 

023 	/ 06111111111 
ma: 4 - di: 8 - wo:8 - do:8 - vr:8 

Van: 10.2.e 1MBEIMMI~ 
Verzonden: donderdag 15 april 2021 18:16 



Doc. 1 

Aan: '10.22@minvws.nr Kay 	@minvws.nl> 
CC: 10.2.1@minezk.nli 	@minez.k.nl> 
Onderwerp: Aanmerken Circuit Zandvoort als testlocatie 

Geachte heer 

Uw gegevens heb ik doorgekregen va n.I van het ministerie EZK met het advies u een 
mail te sturen. 
Vanochtend heb ik uitgebreid gesproken met 	 naar aanleiding van de mail die ik hem 
gisteren stuurde. Zie de bijlage. 

Nu nog niet bekend is wanneer de wet komt waarmee het testen wordt geregeld voor 
evenementen en andere activiteiten en ook niet hoe en door wie de testlocaties voor mei en juni 
worden aangewezen, wil ik graag aandacht vragen voor het Circuit in Zandvoort. Dit om te 
voorkomen dat er een nieuwe lijst wordt opgesteld waar het Circuit van Zandvoort wederom op 
ontbreekt. 
Ik heb goed geluisterd naar 	die mij heeft uitgelegd dat het niet de bedoeling van de 
testactiviteiten om de maatschappij open te gooien maar vooral om goed te kijken hoe het gaat 
met testen. Dat is ook niet de bedoeling. 

Er zijn twee belangrijke redenen waarom ik het Circuit in Zandvoort wil opgeven als testlocatie. 
Dat zou dan eventueel gaan om een auto sportevenement op 30 mei. 

1. Het Circuit is nu niet aangewezen als testlocatie maar in september is er (hopelijk) wel een 
F1 gepland met mogelijk 100.000 bezoekers. Enige ervaring vooraf met testen lijkt dan 
niet overbodig, zelfs hoogstnoodzakelijk! 

2. Mochten er geen testactiviteiten meer komen na april, vrees ik dat deze branche (auto 
topsport) dan ook in het vervolg buiten de activiteiten valt waar vooraf getest kan 
worden, omdat deze branche niet is opgenomen in de testfase in april. Vorig jaar is door 
het ministerie nadrukkelijk gesteld dat er geen financiële bijdrage komt als de Formule 1 
naar Nederland komt maar dat er wel volop medewerking zal worden verleend. Dan is het 
wel zuur als de auto topsport in het geheel niet is betrokken in de testfase. 

Ik hoop dat u dit verzoek serieus in overweging wilt nemen en het Circuit van Zandvoort op een 
eventuele nieuwe lijst komt voor mei en juni, of in aanmerking komt als locatie waar 
evenementen/wedstrijden met publiek gehouden mogen worden onder de voorwaarden van de 
nieuwe wet voor het testen. 

Voor een toelichting of het beantwoorden van vragen kunt u vanzelfsprekend altijd contact met 
mij opnemen. 

Met vriendelijke groet, 

Afdeling Veiligheid en Handhaving 
gemeente Haarlem oov@zandvoort.n1 

023 	 / 06 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen:  

il(9.1;1,(z 

Kamervraag Beantwoording 
woensdag 25 augustus 2021 11:27:32 
Kamervraag Beantwoording.docx 

Zie mijn opm. 
Bekijk even goed. Heb eerlijk gezegd even snel gescand 
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Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 .  10.2.e 
ce 	 10.2 	 sportvibes;  10.2.e 	 @.wsmevents.n1);  10.2 
Onderwerp: 	overzicht benodigde testcapaciteit DGP 2021 
Datum: 	 maandag 26 april 2021 11:30:52 
Bijlagen: 	 imane001.gif 

imaae004.joct 
Benodigde Test capaciteit DGP V2.xlsx 

Beste 1.0,2.e` 

N.a.v. ons prettige telefonische contact van vrijdag 16 april bijgaand een eerste uitwerking van 
de benodigde testcapaciteit rondom de DGP. Zowel vanuit de organisatie als bezoekersstroom, 
waarbij wij er vanuit gaan dat de FOM (internationale organisatie) een eigen test proces optuigt 
en uitvoert. 

Weet dat wij ook Stichting Open Nederland willen benaderen voor een verkenning. 

Graag horen wij vanuit jullie hoe jullie vervolgstappen zien? 

Met vriendelijke groeten, 
10.2.e 	áktii 

Valschermkade 30 1 1059 CD 1 Amsterdam 
Tel: 020 570 90 60 
Mobile: 06 
Ernailail@tigsoorts.n1  
www.tigsoorts.nl   

L_  Denk aan het milieu voordat u dit bericht print. 

Disclaimer 
De informatie verzonden met dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik van deze 
informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of 
verstrekking van deze informatie aan derden is niet toegestaan. TIG Sports staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, noch voor tijdige ontvangst daarvan. 



ári, V*M• OniZaiiéfi:/99r 
1 dag ervoor in de buurt 	 Vrijdag 	Zaterdag Zondag 
Entreekaart gekocht. Percentage van totaal met straal<10 
km 
en niet overnachten 	 7,43% 	12,11% s. 12,49% 
Percentage van totaal die overnachten nacht ervoor in de 
buurt en niet woonachtig in een straal van 10 km 	 13,4% 	29,1% 	30,9% 
Totaal Percentage in de buurt 	 20,8% 	41,2% 	43,4% 

Totaal aantal bezoekers 

Aantal met straal<10 km 
en niet overnachten 
Aantal die overnachten nacht ervoor in de buurt 
en niet woonachtig in een straal van 10 km 

106.000 106.000 106.000 

7.880 	12.840 	13.241 

14.204 	30.846 	32.754 

22.084 
2.500 

24.584 
5.000 

29.584 

43.686 
2.500 

46.186 
5.000 

51.186 

45.995 
2.500 

48.495 
5.000  

53.495 Totaal inclusief Camping en Crew en in de buu 

Aantal bezoekers in de buurt 
Camping 
Totaal in de buurt + Camping 

Tickethouders binnen een staal van 3km + overnachten en niet woonachtig binnen 10KM 
1 dag ervoor in de buurt 
Percentage van totaal met straal<3 km 
en niet overnachten 

Percentage van totaal die overnachten nacht ervoor in de 
buurt en niet woonachtig in een straal van 10 km 
Totaal Percentage in de buurt 

Vrijdag 	Zaterdag Zondag 

2,16% 	2,45% 	2,19% 

13,4% 	29,1% 	30,9% 
15,6% 	31,6% 	33,1%, 

Aantallen 

Totalen 
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Overview Tickethouders en verblijvers straal 10Km en 3km circuit. 

Geraadpleegde bronnen: 
*Data ticketkopers 

*Data op naam gezette tickets 
*Data vervoers/verblijfenquete 



Totaal aantal bezoekers 	 106.000 	106.000 	106.000 

Aantallen 	Aantal straal<3 km en niet overnachten 
Aantal die overnachten nacht ervoor in de buurt 
en niet woonachtig in een straal van 10 km 

	

2.290 	2.597 	2.321 

	

14.204 	30.846 	32.754 

Aantal bezoekers in de buurt 	 16.494 	33.443 	35.075 
Camping 	 2.500 	2.500 	2.500 
Totaal in de buurt + Camping 	 18.994 	35.943 	37.575 
CREW 	 5.000 	5.000 	5.000 
Totaal inclusief Camping en Crew en in de buu 	23.994 40.943 42.575 

totalen 
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Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 10.2.e 
Cc: 	 10.2.e 	 1 SoortVibes;  10.2.e " (awsmevents.n1);  10.2 
Onderwerp: 	RE: overzicht benodigde testcapaciteit DGP 2021 
Datum: 	 zondag 16 mei 2021 21:11:07 
Bijlagen: 	 image001.cif 

image004.iin 
image005.ioct 

Beste 

Wij waren benieuwd of jullie nog verder gevorderd zijn met onderstaande informatie. Is het een 
idee elkaar deze week te bellen en zo ja, wanneer zou het schikken? 

Met vriendelijke groeten, 
10.2.2~ 

Valschermkade 30 1 1059 CD 1 Amsterdam 
Tel: 020 570 90 60 
Mobile: 06 
Email: 	@tigsoorts.n1 

www.tigsports.nl   

Eli Denk aan het milieu voordat u dit bericht print. 

Disclaimer 
De informatie verzonden met dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik van deze 
informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of 
verstrekking van deze informatie aan derden is niet toegestaan. TIG Sports staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, noch voor tijdige ontvangst daarvan. 

Van: 1g:  
Verzonden: maandag 26 april 2021 11:31 
Aan:10.2.e 	 @minvws.nl>;  

@minvws.nl> 

CC: wagamt 	 ii@circuitzandvoort.nk 	 1 SportVibes 
@sportvibes.ni>;10.2.e igingm@wsmevents.n1) 	@wsmevents.n1>; 

@dutchgp.com> 
Onderwerp: overzicht benodigde testcapaciteit DGP 2021 

Beste 

N.a.v. ons prettige telefonische contact van vrijdag 16 april bijgaand een eerste uitwerking van 
de benodigde testcapaciteit rondom de DGP. Zowel vanuit de organisatie als bezoekersstroom, 
waarbij wij er vanuit gaan dat de FOM (internationale organisatie) een eigen test proces optuigt 
en uitvoert. 

Weet dat wij ook Stichting Open Nederland willen benaderen voor een verkenning. 
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Graag horen wij vanuit jullie hoe jullie vervolgstappen zien? 

Met vriendelijke groeten, 
10.2.e 

Valschermkade 30 1 1059 CD 1 Amsterdam 
Tel: 020 570 90 60 
Mobile: 06 
Emailla@tigsoorts.n1  
www.tigsoorts.n1  

ElDenk aan het milieu voordat u dit bericht print. 

Disclaimer 
De informatie verzonden met dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik van deze 
informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of 
verstrekking van deze informatie aan derden is niet toegestaan. TIG Sports staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, noch voor tijdige ontvangst daarvan. 
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Van: 	 10.2.e
mairm 

 
Aan: 	 10.2.0 
Onderwerp: 	DOP en testen 
Datum: 	 maandag 17 mei 2021 11:09:22 
Bijlagen: 	 image001.aif 

jmage002.ioq 

Beste 10.2.e 1 

Morgenavond hebben wij een gesprek met de veiligheidsregio over de DGP in september. 

Is het mogelijk hiervoor contact te hebben over status van onze gesprekken over 'testen'? 

En zo ja, wanneer zou het schikken? 

Met vriendelijke groeten, 
4o, 

Valscherm kade 30 1 1059 CD j Amsterdam 
Tel: 020 570 90 60 
Mobile: 0610.2.e 
Emaii:12:21@tigsports.nt 
www.tigsports.ni   

Tim] 
MI  Denk aan het milieu voordat u dit bericht print. 

Disclaimer 
De informatie verzonden met dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik van deze 
informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of 
verstrekking van deze informatie aan derden is niet toegestaan. TIG Sports staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, noch voor tijdige ontvangst daarvan. 
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Van: 	 Formule 1 - Gemeente Zandvoort 
Aan: 	 10.2.e 
Onderwerp: 	Formule 1 nieuwsbrief 
Datum: 	vrijdag 11 juni 2021 09:25:05 

View this email in your browser 

juni 2021 

Voorwoord 

Afgelopen weekend zat ik, net als u waarschijnlijk, weer op de punt van mijn stoel tijdens de 
Formule 1-race in Azerbeidzjan. Terwijl ik keek was ik mij ervan bewust dat ik samen met 
ruim 80 miljoen andere mensen zag hoe Max Verstappen 2 ronden voor het einde uitviel. En 
zoals ik naar een race in de Kaukasus keek, zo kijken er straks Azerbeidzjanen — maar ook 
Mexicanen, Chinezen, Spanjaarden, Australiërs en miljoenen anderen over de hele wereld —
naar Zandvoort. Eén van de grootste sportevenementen komt naar ons mooie dorp aan de 
kust. 

Eind augustus, na de race in Spa, vertrekt de Fl-karavaan meteen richting Zandvoort. Wij 
bereiden ons al heel lang voor op hun komst. We kijken ernaar uit en staan klaar om ze te 
ontvangen. En ja, de impact op onze badplaats zal groot zijn, maar ik vind 1 ding heel 
belangrijk: het normale leven moet voor de inwoners en ondernemers in-Zandvoort en de 
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regio ook tijdens dit evenement gewoon door kunnen gaan. 

In deze nieuwsbrief leest u meer over het mobiliteitsplan en over de verkeersbesluiten. 
Bewoners, werknemers, leveranciers, professionele zorgmedewerkers en Zandvoortse 
taxibedrijven komen in aanmerking voor een doorlaatbewijs, maar inwoners ven Zandvoort 
kunnen geen gasten ontvangen die met de auto Zandvoort willen bezoeken. Dit is daarom 
misschien wel hét moment om met uw buren, buurt, of wijk plannen te maken om het 
evenement samen te volgen, natuurlijk binnen de dan geldende coronaregels. 
Als wij u daarbij vanuit de gemeente kunnen helpen, laat mij dat dan weten. Bijvoorbeeld 
tijdens de aanstaande informatiebijeenkomst in juli of door een e-mail te sturen 
naar formulel@zandvoort.nl. 

Samen maken we er een gigantisch feest van! 

Raymond van Haeften 
Wethouder F1, gemeente Zandvoort 

Evenementenvergunningen F1 aangevraagd 

De organisatie van de Formule 1-race Dutch Grand Prix (DGP) en de organisatie van de side 
events Zandvoort Beyond hebben bij de gemeente Zandvoort de aanvragen ingediend voor 
de evenementenvergunningen en verdere benodigde ontheffingen. Het betreft de aanvraag 
voor een evenementenvergunning voor het Dutch Grand Prix Race Festival, Dutch Grand 
Prix Fan event, de Official 538 Dutch Grand Prix Village (camping) en een aanvraag voor de 
side events Zandvoort Bevond. Onderdeel van- deze aanvragen is het mobiliteitsplan en een 
veiligheidsplan. Alle ingediende stukken worden door de gemeente en haar (hulp)diensten 
getoetst. 

In de plannen staat hoe de organisator van het evenement, Dutch Grand Prix, het 
evenement veilig en verantwoord verwacht te kunnen organiseren. Het doel is daarnaast om 
de inwoners van Zandvoort en de regio zo veel mogelijk ruimte en bewegingsvrijheid te 
bieden tijdens het evenement. 

Lees hier het volledige nieuwsbericht 
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Verkoop vervoerstickets gestart 

Tijdens het raceweekend van de Formula 1 Heineken Dutch Grand Prix reizen iedere dag 
duizenden racefáns af naar het CM.com  Circuit Zandvoort. Met de ambitie om de 
duurzaamste race van de Formule 1-kalender te worden, daagt de organisatie bezoekers 
uit om een duurzame vervoersoptie te kiezen. Bovendien zijn duurzame vervoersopties zoals 
de trein, de bus of de fiets vaak ook de snelste en meest comfortabele manier om naar 
Zandvoort af te reizen. 

Door te monitoren welke vervoersopties er gekozen worden, krijgt ook •de gemeente 
Zandvoort een beter beeld van de wijze waarop bezoekers naar Zandvoort reizen. Zodoende 
weten we steeds beter of onze aannames kloppen en waar en wat er moet 
worden bijgesteld om het evenement, Zandvoort en de regio leefbaar, veilig en bereikbaar 
te houden. 

Lees hier meer over de vervoersopties  

Regio neemt verkeersbesluiten F1 

De gemeenten Zandvoort, Bloemendaal, Heemstede, Haarlem, Haarlemmermeer, Beverwijk 
en de provincie Noord-Holland hebben op basis van de vooraf door DGP aangeleverde 
verkeersmaatregeltekeningen een aantal verkeersbesluiten genomen. De verkeersbesluiten 
gaan ook over het afsluiten van de spoorwegovergangen op de route Amsterdam-Zandvoort 
in verband met de hoge frequentie van passerende treinen. Het aantal treinen wordt 
verhoogd naar 24 treinen per uur (12 treinen heen en 12 treinen terug). Ook worden 
de brugopeningen van de spoorbrug over het Spaarne beperkt, dit zorgt voor hinder voor de 
scheepvaart. 
Klik hier om meer te lezen over de verkeersbesluiten. 

Om inzicht te geven in de verkeersmaatregelen die in Zandvoort en omliggende gemeenten 
worden getroffen is deze interactieve website ontwikkeld. Op een interactieve kaart kunt u 
tot in detail zien welke verkeersbesluiten er zijn genomen en wanneer deze ingaan. U kunt 
zelf een tijdsperiode, modaliteit (type verkeer) en gebied selecteren om te bekijken wat de 
verkeersmaatregelen betekenen voor uw persoonlijke situatie. 
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Inzagelegging ingediende stukken 

Van 7 juni t/m 25 juni zijn de ingediende vergunnings-aanvragen op afspraak in te zien bij 
de publieke balie van de gemeente Zandvoort. Enkele informatie wordt niet ter inzage 
gelegd omdat dit de openbare veiligheid dan wel de commerciële belangen van partijen 
raakt. De tekeningen die horen bij de verkeersbesluiten  zijn online te bekijken. 

Een afspraak maken om de stukken in te zien, kan door te bellen met de gemeente 
Zandvoort via 14023. Om verspreiding van het coronavirus zo veel mogelijk tegen te gaan, 
werkt de gemeente alleen op afspraak. Wij vragen u met klem om thuis te blijven bij 
klachten. Het is verplicht om een mondkapje te dragen bij uw bezoek aan de centrale balie. 
Volg verder de overige richtlijnen van het RIVM.  

Uw reactie, vragen en/of opmerkingen op de stukken die ter inzage liggen, kunt u tot 
uiterlijk vrijdag 25 juni 2021 per e-mail sturen aan: formulel@zandvoort.nl  o.v.v. reactie 
ter inzage legging stukken DGP. Om te reageren op de stukken van de side events stuurt u 
een e-mail haar hetzelfde e-mailadres, maar dan o.v.v. reactie ter inzage legging stukken 
Zandvoort Bevond. 

Succesvolle informatieavond 10 mei 

Op 10 mei jl. zijn inwoners van Zandvoort en andere geïnteresseerden middels een online 
informatiebijeenkomst op de hoogte gebracht van de laatste ontwikkelingen in 
voorbereiding op het evenement. Deze bijeenkomst werd georganiseerd door de organisatie 
van de Dutch Grand Prix (DGP) e.n de organisatie van de side events Zandvoort Beyond. 

Er waren circa 90 geïnteresseerden op afstand aanwezig om online de bijeenkomst te 
volgen. Na de presentaties van DGP en Zandvoort Beyond, werd er de tijd genomen om alle 
gestelde vragen te beantwoorden. Dit waren uiteenlopende vragen, die onder andere gingen 
over de uitgifte van doorlaatbewijzen, de stand van zaken met betrekking tot de juridische 
procedures en over het versieren van huizen van Zandvoorters. 
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De volgende informatieavond vindt- begin juli plaats, vlak voor de zomervakantie. 

Bekijk hier de presentatie van DGP en klik hier voor de presentatie van Zandvoort Bevond. 

Meer informatie? 

Op de website van de gemeente Zandvoort staan veelgestelde vragen en antwoorden. Als 
uw vraag er niet bij staat maar wel gerelateerd is aan de Formule 1, kunt u het projectteam 
bereiken via formulel@zandvoort.nl. Door op de button hieronder te klikken wordt u direct 
doorgestuurd naar de gemeentelijke webpagina met veelgestelde vragen en antwoorden. 

Veelgestelde vragen 

Volg ons! 
Klik op de symbolen hieronder om naar de social media pagina's van de gemeente 
Zandvoort te gaan. 

lag 
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Copyright ©2021 Gemeente Zandvoort, All rights reserved. 

Ons e-mailadres is: 
formulel@zandvoort.n1 

Want to change how you receive these emails? 
You can update your preferences or unsubscribe from this list. 
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Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 10.2, 
Onderwerp: 	RE: Nieuwe lijst 
Datum: 	 donderdag 17 juni 2021 09:07:21 

Hoi  ju 
Wij hebben inderdaad contact met 	hierover. Van Zandvoort hebben we nog niks gehoord, dus zou 
fijn zijn als ze contact met ons kunnen opnemen. 
En als je alvast wat informatie, dan ontvangen we dat graag! 

Met vriendelijke groet, 

@stichtingopennederland.n1 
+31 (0)6 

Stichting Open Nederland 

	Original Message 
From: ,91 

Sent: Thursday, June 17, 2021 7:32 AM 
To: 
Subject: RE: Nieuwe lijst  

@minvws.nl> 

@stiehtingopennederland.nl> 

H 
Nog even checken: als het goed is hebben jullie al rechtstreeks contact met grote sportevenementen zoals gal 
en de Formule 1. Zij hebben veel gedetailleerdere informatie over de bezoekers (bijv. hoeveel mensen er een 
meerdaagse kaart hebben, hoeveel er op de camping staan, aantal buitenlandse toeschouwers ed). Klopt het dat 
jullie die al hebben voor Zandvoort? Zo niet dan kan ik die informatie nog wel naar je toesturen maar dit past 
niet in deze algemene kalender. 

Ik hoor het wel. 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van 	 @stichtingopennederland.nl> 
Verzonden: woensdag 16 juni 2021 17:10 
Aan 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

Top! Kijken we morgen naar 

Met vriendelijke groet, 

@stichtingopennederland.n1 
+31 (0)6 

Stichting Open Nederland 

	Original Message. 	 
From: 	 @minvws.nl> 
Sent: Wednesday, June 16, 2021 4:54 PM 
To: 	 @stichtingopennederland.nl> 
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Subject: RE: Nieuwe lijst 

Hierbij weer aanvullende informatie. Volgens mij zijn we weer een stukje verder :-) Ik hoor het wel of je nog 
meer nodig hebt. 

Groetjes, 
1111 

Oorspronkelijk bericht 
Van: ' ~I 	 @stichtingopennederland.nl> 
Verzonden: woensdag 16 juni 2021 16:07 
Aan: 'UI ',` 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

Ik duim met je mee, thanks nogmaals! 

Met vriendelijke groet, 

@stichtingopennederland.nl 
+31 (0)6 

Stichting Open Nederland 

	Original Message 	 
From 	 @minvws.nl> 
Sent: Wednesday, June 16, 2021 2:36 PM 
To: 	 @stichtingopennederland.nl> 
Subject: RE: Nieuwe lijst 

Ik heb er nog maar druk op gezet en verwacht in ieder geval deze middag nog de informatie over augustus. En 
nu maar duimen dat het gaat lukken :-) 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 
Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 15:40 
Aan: 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

Hey 

Ben ik weer 

Dank! 

Met vriendelijke groet, 

@stichtingopennederland.nl> 

@minvws.nl> 

@stichtingopennederland.nl 
+31 (0)6 

Stichting Open Nederland 

	Original Message 	 
From: 
Sent: Tuesday, June 15, 2021 3:31 PM 
To:  

@minvws.nl> 

@stichtingopennederland.nl> 
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Subject: RE: Nieuwe lijst 

Ga mijn best doen maar het is eigenlijk mijn werk niet :-) 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 @stichtingopennederland.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 15:29 
Aan: 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

Ook niet voor de eerste drie? Dan kunnen we de analyse voor juni/juli afronden. 
Als is het een grof aantal bezoekers, we moeten dit wel meenemen. 

6 	24-6-2021 	27-6-2021 	CHIO 2021 
7 	3-7-2021 	3-7-2021 	Triathon Cup 2021 
7 	24-7-2021 	28-7-2021 	Skatjesilen 2021 

• Met vriendelijke groet, 

@stichtingopennederland.nl 

Stichting Open Nederland 

	Original Message 
From: 
Sent: Tuesday, June 15, 2021 3:27 PM 
To 
Subject: RE: Nieuwe lijst  

@minvws.nl> .  

@stichtingopennederland.nl> 

Ben bang dat dat vandaag niet gaat lukken. 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van 	 @stichtingopennederland.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 15:06 
Aan 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

Hoi  ia 
De hele lijst met evenementen vind ik nergens terug in de lijst die we vandaag hebben ontvangen. 
Zou je ze kunnen vragen de bezoekersaantallen & starttijden vandaag nog aan te leveren? Dank! 

Vanaf vandaag (en als ik EK2020 niet meetel), zijn het er maar 23 waar we het nog over hebben: 
6 	24-6-2021 	27-6-2021 	CHIO 2021 
7 	3-7-2021 	3-7-2021 	Triathon Cup 2021 
7 	24-7-2021 	28-7-2021 	Skfitjesilen 2021 
8 	4-8-2021 	4-8-2021 	PC 2021 
8 	7-8-2021 	12-8-2021 	Sneek week 2021 
8 	10-8-2021 	10-8-2021 	Huldiging Olympische medaillewinnaars 2021 
8 	14-8-2021 	22-8-2021 	WK BMX 2021 
8 	24-8-2021 	29-8-2021 	Boels Ladies Toer 2021 
8 	28-8-2021 	29-8-2021 	WK Latin en Standaard dansen 2021 
9 	3-9-2021 	5-9-2021 	Dutch Grand Prix 2021 
9 	3-9-2021 	12-9-2021 	WK Multisport Trathlon 2021 
9 	7-9-2021 	7-9-2021 	Huldiging Paralympische medaillewinnaars 2021 
9 	7-9-2021 	7-9-2021 	WK Voetbal 2022 Kwal. Nederland - Turkije 
9 	8-9-2021 	12-9-2021 	WK Tweespannen 2021 
9 	16-9-2021 	19-9-2021 	KLM Open 2021 
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10 	7-10-2021 	10-10-2021 	Military Boekelo 2021 (50e editie) 
10 	11-10-2021 	11-10-2021 	WK Voetbal 2022 Kwal. Nederland - Gibraltar 
10 	12-10-2021 	17-10-2021 	Yonex Dutch Open 2021 
10 	17-10-2021 	17-10-2021 	Amsterdam marathon 2021 
10 	23-10-2021 	24-10-2021 	Rotterdam marathon 2021 
11 	5-11-2021 	7-11-2021 	Jumping indoor 2021 
11 	16-11-2021 	16-11-2021 	WK Voetbal 2022 Kwal. Nederland - Noorwegen 
12 	7-12-2021 	12-12-2021 	Zesdaagse 2021 

Met vriendelijke groet, 

@stichtingopennederland.n1 
+31 (0)6 

Stichting Open Nederland 

	Original Message 	 
Fromip.2.e 	 11@minvws.nl> 
Sent: Tuesday, June 15, 2021 12:57 PM 

@stichtingopennederland.nl> 
Subject: RE: Nieuwe lijst 

Oké ik denk dat noc er vanuit is gegaan dat die grote evenementen rechtstreeks contact met jullie hebben. Jullie 
weten wrs nog beter hoe het bij °I"‘I° '1 	 zit, dan wij ;-) Maar laat maar horen als er nog 
informatiebehoefte is. 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

40.2.e 	@stichtingopennederland.nkmailtol OT2-1111111.1kstichtingopenn  ed e r and.til>> 
Datum: dinsdag 15 _jun. 2021 12:22 PM 
Aan. 	 . tiit•iiii-áttáë j 10 2.e • 	 aminvws.nl<mM9.2.e • ititidow... 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

We zagen meerder evenementen niet terug, onder andere: buiten reikwijdte verzoek Dutch Grand Prix 2021. 
Ik zal vanmiddag kijken of ik wat meer in detail kan checken \\ at  er niet op staat. 

Met vriendelijke groet, 
10.2.e 1.1111 

@stichtingopennederland.nl 
;31 (0)6 

Stichting Open Nederland 

To: 

	Original Message 	 
From: 
Sent: Tuesday, June 15, 2021 12:16 PM 
To: 
Subject: RE: Nieuwe lijst  

@minvws.nl> 

@stichtingopennederland.nl> 

. Wel vervelend dat noc*nsf deze informatie niet heeft aangeleverd. Heb jij toevallig een lijstje van de 
evenementen die je mist? Zo niet dan kijk ik er zelf wel naar maar dat wordt dan pas morgen. 



Doc. 11 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com<http://www.blackberry.com>) 

Van: 
@stichtingopennederland.n1<mailto:TO-2.@stichtingopennederland.nl>> 

Datum: dinsdag 15 jun. 2021 10:47 AM 
Aan: 	 @minvws.n1<mailtoikaill@minvws.nl>> 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

Hoi  Eig 
M.i. staan de evenementen niet op de kalender (in mis in ieder geval een aantal grote). 
Daarnaast is het ook van belang om voor deze grote evenementen een starttijd te hebben, dus als ze dat kunnen 
toevoegen heel graag. 

Met vriendelijke groet, 
"72~1.11 
10.2.e 
+31 (0)610.2.e  

@stichtingopennederland.nl 

Stichting Open Nederland 

	Original Message 	 
From: 
Sent: Tuesday, June 15, 2021 10:17 AM 
To: 
Subject: RE: Nieuwe lijst  

@minvws.nl> 

@stichtingopennederland.nl> 

Als het goed is staan de sportevenementen nu ook op deze kalender (dat had ik wel aan NOC*NSF gevraagd). 
Ik check het nog even bij hen. 

Verder begreep ik dat de eventuele vervroeging van stap 4 niet geldt voor evenementen en dus ook niet voor het 
publiek bij euro2020. 

Groet 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 @stichtingopennederland.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 juni 2021 09:50 
Aan: 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Nieuwe lijst 

Hoi  nu 
Top dank! Weet jij ook de status van de lijst met sportevenementen? Daar gaat het om potentieel grote 
aantallen, dus ook handig als we daar zicht op hebben. De lijst die je vorige week doorstuurde bevatte nog 
helemaal geen info over bezoekersaantallen. 

Andere vraag: als stap 4 per 26 juni ingaat, zou het dan ook kunnen zijn dat voor de EK-wedstrijd die op 26 juni 
gepland staat opeens veel meer bezoekers naar de wedstrijd mogen? En zo ja, om welke aantallen gaat dat dan? 
Wij hebben nu namelijk gerekend met de 16.000 bezoekers. 

Met vriendelijke groet, 

@stichtingopennederland.n1 
+31 (0)6 
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Stichting Open Nederland 

	Original Message 	 
From: 
Sent: Tuesday, June 15, 2021 9:37 AM 
To: 
Subject: FW: Nieuwe lijst 

Per deze 

@minvws.nl> 

@stichtingopennederland.nl> 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.coml3ttp://www.blackberry.com>>)  

Van:  1-0777~~§. ,ffinocnsf.n1<mailtiMM@noensf.nl>>  • 
Datum: dinsdag 15 jun. 2021 9:33 AM 
Aan: 10.2.e  11~111111111.1111@ m nvws.nl< 1.1@minvws.nl>> . 	• 	. 
Onderwerp: Nieuwe lijst 

Deze is nog net wat completer, 

Met vriendelijke groet, 

evenementenbeleid 
NOC*NSF Corporate Affairs 

[cid:image001.png@01D761C9.66B2E5C0] 

M +31 (0)6 
@nocnsf.nkmaillg~jnoensf.nl> 

werkdagen: maandag, woensdag, donderdag, vrijdag www.nocnsf.nl<http://www.nocnsf.nl/> 

We winnen veel met sport! 
Wij geloven in een sterker Nederland door de kracht van sport. We doen dit onder andere dankzij onze Partners 
van de Nederlandse sport: De Nederlandse Loterij, Heineken, Missie H2, De Rabobank, Het Algemeen 
Dagblad. NOC*NSF is een vereniging naar Nederlands recht en geregistreerd in het handelsregister te Arnhem 
onder nr. 09059703. Op dit e-mailbericht en eventuele bijlagen is een disclaimer van toepassing: 
www.nocnsf.nl/disclaimer<http://www.nocnsf.nlidisclaimer>>.  



Van: 
Aan: 
Cc: 
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Onderwerp: 	RE: overzicht benodigde testcapaciteit DGP 2021 
Datum: 	 donderdag 17 juni 2021 16:25:58 
Bijlagen: 	 image002.onp 

H 

Dank! Wij zullen contact opnemen met er 

Met vriendelijke groet, 
í.o: :.  

voor de detaillering. 

Pstichtingopennederland.n1 
+31 (0)6 

101 
Stichting Open Nederland 

From: e' 	 @minvws.nl> 
Sent: Thursday, June 17, 2021 12:11 PM 
To: 	 @stichtingopennederland.nl> 
Cc: 0 	 .nl 
Subject: FW: overzicht benodigde testcapaciteit DGP 2021 

Hallo 

Hierbij de gegevens die ik eerder van DGP (Dutch Grand Prix) heb gekregen. Volgens mij is het 
slim als jullie rechtstreeks contact met de organisatie op gaan nemen want hier is maatwerk 
geboden. 
Contactpersoon is lom 	.fid  (zie cc). Zijn telefoonnummer is -.027e 	1. 
Pakken jullie dit verder opa s ik nog iets kan doen, weet je me te vin en. 

Groet, 
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Van: 	 Formule 1 - Gemeente Zandvoort 
Aan: 	 10.2.e 
Onderwerp: 	i-ormule 1 nieuwsbrief 
Datum: 	vrijdag 9 juli 2021 16:10:35 

View this email in your browser 

juli 2021 

lel 

Evenementenvergunningen F1 verleend 

De gemeente Zandvoort heeft deze week de organisatie van de Forrnula 1 Heineken Dutch 
Grand Prix (DGP) en Zandvoort Bevond (organisator side events) de 
evenementenvergunningen verleend. Bij de beoordeling van de aanvragen heeft de 
gemeente Zandvoort de hulp- en veiligheidsdiénsten om advies gevraagd. Daarnaast hebben 
de vergunningaanvragen drie weken ter inzage gelegen. Dit heeft geen nieuwe 
aandachtspunten opgeleverd, wel zijn er enkele verduidelijkende vragen gesteld en 
beantwoord. 

Burgemeester David Moolenburgh: "De komst van de Formule 1 belooft een groot spektakel 
te worden. Heel Zandvoort zal meeprofiteren van de extra aandacht en bezoekers die dit 
evenement met zich meebrengt. Om hinder zoveel mogèlijk te beperken, hebben we de 
organisatoren nadrukkelijk gevraagd aandacht te besteden aan maatregelen die bijdragen 
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aan het verminderen van hinder en overlast. Deze maatregelen staan beschreven in een 
uitgebreid mobiliteitsplan. Zo blijft de bereikbaarheid zo veel mogelijk gewaarborgd, hoewel 
we niet kunnen voorkomen dat er verkeershinder zal zijn voorafgaand aan en tijdens het 
evenement. De vergunningen bieden een mooi evenwicht tussen maatregelen en 
mogelijkheden. Met deze maatregelen kunnen we een groot, toegankelijk en veilig 
evenement organiseren." 

Houd de website van Zandvoort Beyond in de gaten om op de hoogte te blijven van het side 
events programma. En kijk op www.dutchcip.com  voor actuele informatie over de Dutch 
Grand Prix. 

Terugblik informatiebijeenkomsten 

Dutch Grand Prix heeft samen met Zandvoort Beyond en de gemeente op dinsdag 6 en 
donderdag 8 juli digitale bewonersbijeenkomsten georganiseerd. Tijdens de bijeenkomsten 
-is uitleg gegeven over het evenement, de verkeersmaatregelen per wijk en de werkwijze 
met doorlaatbewijzen. Na afloop van de presentaties konden de deelnemers vragen 
stellen aan de betrokken experts in de digitale breakout rooms. Eerder deze week, op 
maandag 5 juli, vond er een informatiebijeenkomst voor Zandvoortse ondernemers plaats. 

Bekijk hier de presentatie 

Doorlaatbewijs aanvragen of ontvangen 

Beide toegangswegen naar Zandvoort worden voor gemotoriseerd verkeer afgesloten in de 
nacht van woensdag 1 september op donderdag 2 september vanaf middernacht tot en met 
maandag 6 september 05.00 uur. Met een speciaal doorlaatbewijs kunt u Zandvoort wel 
inrijden via de doorlaatpost op de Zandvoortselaan. Het is niet mogelijk om via de Zeeweg 
te rijden, want Boulevard Barnaart is afgesloten voor doorgaand verkeer, hulpdiensten 
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uitgezonderd. 

Er is voor iedereen met een doorlopende parkeervergunning of een parkeerplaats op eigen 
terrein een doorlaatbewijs beschikbaar. Ook voor mensen die voor hun beroep in Zandvoort 
moeten zijn, worden er doorlaatbewijzen beschikbaar gesteld. 

Hoe komt u aan een doorlaatbewijs? 

• Als u op dit moment één of meerdere doorlopende parkeervergunningen heeft, dan 
hoeft u niets te doen. U ontvangt automatisch voor elke parkeervergunning één 
doorlaatbewijs. 

• Als u één of meerdere auto's en/of motoren bezit en waarvan het kenteken in 
Zandvoort geregistreerd staat, hoeft u ook niets te doen. Het doorlaatbewijs wordt 
automatisch naar u toegestuurd. 

• Als uw auto('s) niet met een kenteken in Zandvoort geregistreerd staat, maar u wel 
één of meerdere auto's op eigen terrein kunt parkeren, kunt u via de website 
www.doorlaatbewils.nlizandvoort één of meerdere doorlaatbewijzen aanvragen. 

• Als u in Zandvoort moet zijn voor het uitvoeren van leveranties, storingsmeldingen of 
zorgverlening kunt u via uw werkgever of contactpersoon uw doorlaatbewijs 
opvragen. 

• Als u eigenaar bent van een gastenverblijf en voldoet aan één van de bovenstaande 
voorwaarden om in aanmerking te komen voor één of meer doorlaatbewijzen, dan 
bent u zelf verantwoordelijk voor het aanbieden van de doorlaatbewijzen aan uw 
gasten. 

Valt u niet onder bovenstaande opties dan ontvangt u geen doorlaatbewijs. 

U kunt vanaf 19 juli via dé website www.doorlaatbewijs.nl/zandvoort  controleren of uw 
kenteken bij ons bekend is. Als u voor 11 augustus uw doorlaatbewijs aanvraagt, ontvangt u 
in de week van 20 augustus het doorlaatbewijs op de mat. 

Brief aan bewoners en ondernemers 

Zandvoorters ontvangen deze week een brief met informatie over de komst van de Formule 
1 en de maatregelen die we nemen om Zandvoort bereikbaar te houden. Het verkrijgen van 
een doorlaatbewijs en parkeren tijdens de Formule 1 staan in deze brief centraal. Daarnaast 
roepen we in de brief op om alleen met de auto te reizen als het echt niet anders kan, te 
parkeren in rustige gebieden en buiten de piekmomenten Zandvoort in en uit te reizen (voor 
08.00 uur, tussen 12.00 en 16.00 en na 20.00 uur). 

Bewoners van buurgemeenten die ook te maken krijgen met doorlaatbewijzen, ontvangen 
hier binnenkort ook een brief over met meer informatie. 
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Lees hier de bewonersbrief 

Aanvullende maatregelen bereikbaarheid Zandvoort tijdens F1 

Op 22 juni heeft het Zandvoortse college van burgemeester en wethouders aanvullende 
maatregelen getroffen om de bereikbaarheid, leefbaarheid en veiligheid van Zandvoort 
tijdens de Formula 1 Heineken Dutch Grand Prix 2021 te garanderen. 

Wethouder van Haeften: "De komst van de Formule 1 heeft impact op ons dorp. We hebben 
verschillende besluiten genomen zodat het dorp voor bewoners en ondernemers ook tijdens 
dit evenement bereikbaar blijft. De gemeente kan dit echter niet alleen. We hebben daarbij 
de hulp van de Zandvoorters nodig. Samen dragen we bij aan het beperken van de 
parkeeroverlast en drukte in het dorp, en maken we er bovenal een prachtig evenement 
van." 

Lees hier het volledige nieuwsbericht over de maatregelen 

Meer informatie? 

Op de website van gemeente Zandvoort staan veelgestelde vragen en antwoorden. Als uw 
vraag er niet bij staat maar wel gerelateerd is aan de Formule 1, kunt u het projectteam 
bereiken via formulel@zandvoort.ni. Door op de button hieronder te klikken wordt u direct 
doorgestuurd naar de gemeentelijke webpagina met veelgestelde vragen en antwoorden. 

Veelgestelde vragen 

Volg ons! 
Klik op de symbolen hieronder om naar de social media pagina's van de gemeente 
Zandvoort te gaan. 

»ij 	Ril 
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El 
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Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 10.2.e 
Onderwerp: 	'RË. testen op locatie tbv Formule 1 
Datum: 	 dinsdag 13 juli 2021 18:55:55 

Hi  

Inmiddels afgestemd met 

Hij gaat zaken in gang zetten. 

Hartelijke groet, 

10.2.é~ 
Manager COVID 
T. +31610.2 

dutchgp.com  1Facebook1Instagram 1Twitter 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: gálailMEME— 	 @minvws.nl> 
Verzonden: maandag 28 juni 2021 23:13 
Aan 	= 	.nl 
Onderwerp: RE: Testen op locatie tbv Formule 1 

Hi 

Goed dat jullie hier mee bezig zijn. de opdracht loopt niet via de directie 
sport. SON moet dit zelf melden bij hun Contactpersoon bij de COVID 
directie. Die zijn verantwoordelijk voor de contracten met SON. Maar wel 
handig dat ze mij aangesloten houden, mochten zich problemen voor doen. 

Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 .nl<nalkilg~n> 
Datum: maandag 28 jun. 2021 9:23 PM 
Aan:11011111111~@minvws.nl Ominvws.nl>> 
Onderwerp: Testen op locatie tbv Formule 1 

HEE 
Eerste afspraak met SON is inmiddels geweest, dus zaken worden in gang gezet 
tbv Formule 1 in Zandvoort. 

SON geeft aan dat ze vanuit jullie de opdracht moeten krijgen om een 
tijdelijke locatie in te richten tbv het testen van mensen die in Zandvoort 
verblijven. 
We zijn op dit moment de aantallen in kaart aan het brengen, maar het lijkt 
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me goed als de opdracht vanuit VWS in ieder geval alvast in gang gezet kan 
worden. 

• 
Is dat iets wat jij op je kunt nemen? 

Met vriendelijke groet, 

11(01';',I 
Manager COVID 
T. +316 

dutchgp.com<http://www.dutchgp.com/>1 
Facebook<https://www.facebook.com/dutchgpfl> 
Instagram<https://www.instagram.com/fl_dutchgp/>1 
Twitter<https://twitter.com/f1  dutchgp> 

[Text Description automatically generated]<https://dutchgp.com/>  



Van: 	 1 e 	-‘ 
Aan:. 	 11(° 

1;' 
Cc:  100 @sportvibes.ni; 
Onderwerp: 	RE: aanvullende informatie DGP 
Datum: 	 maandag 19 juli 2021 10:46:00 
Bijlagen: 	 image001.gif 

image002.jou 

; 
7?.`.?,f   102 q ,04.1W 
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Dank j zako 
I•5-) ‘,;' is van.aag afwezig maar ik ga het morgenochtend met hem bespreken. Dan laten we snel 
iets oren. 

Groet, 
1D-27.1 

Van:  11(0 7 	 @tigsports.nl> 
Verzonden: maandag 19 juli 2021 09:25 
Aan: 
1-1:)?2 

CC: 	@sportvibes.n1; 

@mi nvws.n1>;We 

@circuitzandvoort.nl> 
Onderwerp: aanvullende informatie DGP 

Beste moa , 
Dank voor jullie tijd afgelopen vrijdag en fijn dat jullie de DGP binnen de overheid breder 
bespreekbaar willen maken. N.a.v. ons gesprek hierbij aanvullende informatie m.b.t de DGP 
opdat er wat meer gevoel is bij de benarde situatie waar wij in zitten. 

Allereerst willen we nadrukkelijk aangeven dat onderstaande gegevens vertrouwelijk zijn en E 

Algemeen: 

Het is onmogelijk precies inzage te geven in welke schade geleden wordt op welk moment, dat 
hebben we zelf ook niet scherp en verandert met de dag. Aan de andere kant begrijpen wij dat 
de overheid meer inzage in de situatie nodig heeft om naar aanvullende garanties te kijken. 
Vandaar dat wij een inschatting hebben gemaakt van de twee meest realistische scenario's. 

9 27g- 
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We hebben het geprobeerd zo simpel mogelijk op te schrijven. Hopelijk geeft dit voor nu inzage 
in onze situatie en de grote risico's die wij lopen. Uiteraard zijn wij bereid nadere inzage in cijfers 
en berekeningen te geven. 

Wellicht goed vandaag of morgen te bellen voor een mondelinge toelichting? 

Met vriendelijke groeten, 

Valschermkade 30 1 1059 CD 1 Amsterdam 
Tel: 020 570 90 60 
Mobile: 06 
Email: 	Ptigsports.n1  
www.tigsports.n1  
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Denk aan het milieu voordat u dit bericht print. 

Disclaimer 
De informatie verzonden met dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Gebruik van deze 
informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of 
verstrekking van deze informatie aan derden is niet toegestaan. TIG Sports staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail, noch voor tijdige ontvangst daarvan. 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: financiële steun evenementen 
donderdag 22 juli 2021 11:49:55 

Van: urne  
Verzonden: donderdag 22 juli 2021 11:13 
Aan:  IMMERIMMEMIminvws.nl> 
CC: 	 minezk.nl> 
Onderwerp: RE: financiële steun evenementen 
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Sorry sorry sorry 
Ik maak een fout: het evenement hoeft inderdaad nog maar éénmaal eerder zijn 
georganiseerd. Maar ivm verzekering zou de grand prix dan nog steeds niet kwalificeren, 
zoals ik het mij herinner. 

Hoi 

Op de eerste vraag: het evenement moet nog 'gewoon' tweemaal eerder zijn 
georganiseerd, waarvan de laatste gehouden of geplande editie verzekerd was voor 
annulering/pandemie. Dus volgens mij kwalificeert de grand prix dan nog steeds niet. 
Hieronder de wijzigingen. 

Ten eerste wordt het vergoedingspercentage verhoogd van 80% subsidie plus 20% lening naar 
100% subsidie. Deze aanpassing geldt tot en met 3 september (drie weken na 13 augustus), 
omdat eerst op 13 augustus zal worden besloten of evenementen per 14 augustus weer 
doorgang mogen vinden. Dit terwijl het kabinet eerder had gezegd te streven 3 tot 6 weken voor 
aanvang van een evenement duidelijkheid te geven over (niet) doorgaan van evenementen in 
een bepaalde periode. Ten tweede wordt de aanmeldtermijn voor de subsidieregeling 
losgelaten. Tot nog toe gold 30 juni als uiterste indiendatum voor evenementen die voor 1 
oktober plaatsvinden. Deze datum wordt verschoven naar drie weken na inwerkingtreding van 
deze wijzigingsregeling 6f, indien het evenement later plaatsvindt, tot 3 weken voor de geplande 
evenementdatum. Daarmee kunnen te laat ingediende aanmeldingen alsnog worden 
meegenomen en kunnen organisatoren die tot de doelgroep behoren maar tot dusverre geen 
aanvraag ingediend hadden dit alsnog doen. Ten derde kunnen de kosten voor artiesten van 
buiten de EU bij een evenementenverbod ook gesubsidieerd worden. Tot nog toe waren de 
gemaakte kosten voor artiesten uit bijvoorbeeld het VK niet subsidiabel. Deze wijziging geldt 
voor de hele looptijd van de regeling, dus tot en met 31 december 2021. 

Voor wat betreft de poppodia kun je contact opnemen me 
ben de komende twee weken met verlof). 

Excuus voor de vertraging in de beantwoording. 

Groet 

Van: 	 minvws.nl> 
Verzonden: donderdag 15 juli 2021 15:59 
Aan: 41f3'. 	 minocw.nl> 
Onderwerp: financiële steun evenementen 

(0. 	(en mij, maar ik 
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H (10.12r' 

Hoe gaat het? Wat een gedoe over het testen voor toegang en de evenementen. Ik vroeg me af 
of jij betrokken bent geweest bij de brief over de financiële ondersteuning van evenementen. Ik 
heb daar twee vragen over. 

1. Ik werd net gebeld door iemand van de Dutch Grand Prix. Zij hoorden van een kamerlid 
dat de financiële steun voor evenementen dermate is verruimd dat ook de DGP daar 

eventueel aanspraak op kunnen doen, mochten er in september nog beperkende 

maatregelen zijn. dat lijkt me niet het geval te zijn om dat er nog geen eerdere edities in 
Nederland zijn georganiseerd. Toch? 

2. Wie is er bij jullie bezig met de ondersteuning van poppodia? Het heeft misschien 

raakvlakken met bepaalde sportevenementen (bijvoorbeeld competitiewedstrijden) dus 

handig dat wij weten wat er speelt. Want iedere keer als er op cultuurvlak financiële 

ondersteuning wordt geboden, staat bij ons de telefoon rood met de vraag waarom dat 
niet geldt voor de sportsector 

Alvast bedankt 



Van: 
Aan: 
Cc: 

Doc 19 

Onderwerp: 	RE: Uitnodiging voor FORMULA 1 Heineken® DUTCH GRAND PRIX 2021, rsvp voor of op 9 augustus 
Datum: 	 dinsdag 3 augustus 2021 21:10:00 
Bijlagen: 	 image001.joq 

N 
Helder, dank voor de check. 
Dan gaan we niet op deze uitnodiging  in, maar houden we de reservering in de agenda van de 
minister vooralsnog wel nog even aan in afwachting van een formele uitnodiging. 

Groet, 
?fr:279 

Van: 10.2 

	

	 @minvws.nl> = 
Verzonden: dinsdag 3 augustus 2021 19:24 

Aan: ll°21111~1~ @minvws.nl> 
CC: 1011111111111111~~@minvws.ni>; 10.2.o 	 @m invws. n I>; 
10.2. 0111111111~1~ @ mi nvws. n I>; 10.2.e iNIIIMMILk  @ m i nvws. n I> 
Onderwerp: RE: Uitnodiging voor FORMULA 1 Heineken° DUTCH GRAND PRIX 2021, rsvp voor of 
op 9 augustus 

FI.  

Nog even gecheckt en er komt nog een formele uitnodiging van de DGP. Dit is een 
uitnodiging van sponsor Heineken. Meestal gaan we daar niet op in. 

Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @minvws.nl>  
Datum: dinsdag 03 aug. 2021 1:28 PM 
Aan: 	 @minvws.nl>  
Kopie: 	 @minvws.nl>, 	 @minvws.nl>, 

@minvws.nl>, 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: FW: Uitnodiging voor FORMULA 1 Heineken® DUTCH GRAND PRIX 2021, rsvp voor 
of op 9 augustus 

Hoi ga 

Hugo ontving zojuist onderstaande uitnodiging, om aanwezig te zijn bij de Grand Prix op 
Zandvoort. 
We kunnen als hij terug is van vakantie pas goed bij hem toetsen of hij hier bij wil zijn, maar zetten 
het voorlopig wel in zijn agenda. 
Volgens de uitnodigingstekst zouden we ook voor 9 aug. moeten laten weten of hij van de partij is. 

Voordat we gaan reageren op het bericht bij jou even een toets: deze uitnodiging is afkomstig van 
Heineken. Klopt dat? Of volgt er ook nog een officiële uitnodiging vanuit de F1-organisatie zelf? 

Groet, 



Doc. 19 

Directie communicatie 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 

Van: Heineken Travel <heinekentravelRatpi.com> 
Verzonden: dinsdag 3 augustus 2021 09:22 
Aan: Jonge, H.M. de (Hugo) 	Pminvws.nl> 
Onderwerp: FORMULA 1 Heineken° DUTCH GRAND PRIX 2021 

Afbeelding verwijderd door afzender. 

Dear Hugo, 

It is my great pleasure to invite you and guest to the FORMULA 1 Heineken® DUTCH 
GRAND PRIX 2021 on Sunday 5 September 2021. 

Formula 1 is the pinnacle of motorsport. Heineken® has been a Global Partner of Formula 1 
since 2016 and in this time has firmly established its presence within the crown jewel of 
motorsport. Over the race weekend we will combine our passion for racing in all of our 
activities at the track and in our Heineken® Lounge in the Paddock Club. The programme 
will start on Sunday morning at 10:00 CET, and will finish after the Race at approximately 
17.30 CET at the Circuit Zandvoort. 

Can I ask you to RSVP at your earliest convenience, at the latest before 9 August 2021, by 
the accept or decline button below. Please, note that all guests joining us in the Paddock 
Club must be above the legal drinking age (18 years old). Please note the invitation is 
personal and therefore not transferable. 

More detailed information about the programme, including possible C-19 measures, will 
follow in w/c 16 Au ust, but if you have any questions in the meantime, you can contact 

@heineken.com  / +31 20 

I look forward to personally welcoming you to the Heineken® Lounge, for what will be an 
unforgettable experience in another very exciting season of Formula 1! 

Kind regards, Dolf 
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Accept / Decline 

Dolf van den Brink 
Chairman Executive Board/CEO 
Executive Board 
Heineken N.V. 
E 11(0):''._;',•'') 	@heineken.com  

Tweede Weteringplantsoen 21, 1017 ZD Amsterdam 
P.O. Box 28, 1000 AA Amsterdam, The Netherlands 
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Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 10.2.e 	 ~MEI 
Onderwerp: 	RE: bijpraten Fl Zandvoort 
Datum: 	 woensdag 4 augustus 2021 12:27:58 

Hoi 

Er is inderdaad geen uitzondering voor sportwedstrijden. Sportwedstrijden vallen inderdaad 
onder evenement. Hierbij wordt onderscheid gemaakt tussen evenementen met vaste 
zitplekken en zonder vaste zitplekken. 

In de wijzigingsregeling die vrijdag wordt nagehangen zal de volgende bepaling relevant zijn voor 
sportwedstrijden met vaste zitplekken (zie de voorwaarden a-d en onderscheid binnen en buiten 
in voorwaarde b): 

In afwijking van het eerste lid geldt tot en met 31 augustus 2021 dat artikel 5.1.  
eerste lid, onder g en h, en derde lid, niet geldt voor evenementen die 
overeenkomstig artikel 5.1, eerste lid, onder a tot en met f en i, worden 
georganiseerd, indien, met inachtneming van artikel 6.30: 
a. het evenement plaatsvindt op een afgesloten locatie; 
b. niet meer deelnemers worden toegelaten dan: 
1°. twee derde van de reguliere capaciteit van de binnenlocatie; 
2°. zevenhonderdvijftig personen in buitenlocaties of, indien dit een hoger aantal 
deelnemers is, alleen deelnemers worden toegelaten tot maximaal twee derde van 
de reguliere capaciteit van de locatie; 
c. gewerkt wordt met toegangskaarten die voor toelating worden verstrekt; 
d. alleen deelnemers worden toegelaten met een geldig coronatoegangsbewijs en 
het vereiste van een geldig coronatoegangsbewijs en geldig identiteitsdocument 
duidelijk zichtbaar en leesbaar voor het publiek en een toezichthouder is 
aangegeven bij de toegang tot het evenement. 

Voor evenementen zonder vaste zitplekken zal het volgende gelden: 

In afwijking van het eerste lid geldt tot en met 31 augustus 2021 dat artikel 5.1, 
eerste lid, onder g tot en met i, en derde lid, niet geldt voor evenementen die 
overeenkomstig artikel 5.1, eerste lid, onder a tot en met f, worden georganiseerd, 
indien, met inachtneming van artikel 6.30: 
a. het evenement plaatsvindt op een afgesloten locatie in de buitenlucht; 
b. gewerkt wordt met toegangskaarten die voor toelating worden verstrekt; 
c. niet meer dan zevenhonderdvijftig deelnemers  worden toegelaten; 
d. alleen deelnemers worden toegelaten met een geldig coronatoegangsbewijs en 
het vereiste van een geldig coronatoegangsbewijs en geldig identiteitsdocument 
duidelijk zichtbaar en leesbaar voor het publiek en een toezichthouder is 
aangegeven bij de toegang tot het evenement. 

Hartelijke groet, 
2.e 
Van:10.2.e @minvws.nl> 
Verzonden: woensdag 4 augustus 2021 08:28 

~ @mi nvws.n1>; 1"1~111111 Aan:10.2.e 
imi~@minvws.nl> 
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Onderwerp: RE: bijpraten F1 Zandvoort 

Hi 11(0 ,  

Lij t me we •e angrijk om dat even te checken. Ik ben jurist maar ik zie (na een snelle scan) 
alleen een specifieke uitzondering voor het gebruik van toegangsbewijzen bij kunst en cultuur. 
En niet specifiek voor sportwedstrijden. 

Groet 

Van: 	 @minvws.nl>  
Verzonden: dinsdag 3 augustus 2021 13:44 
Aan: 	 @ mi nvws. ni>11,„:  

@minvws.nl> 

Onderwerp: RE: bijpraten F1 Zandvoort 

Dag Mg 

Volgens mij heb je inderdaad gelijk. Eerder kreeg ik vanuit onze juristen deze definitie 
doorgestuurd. In dit geval is er sprake van een 'wedstrijd'. 

19.2;b°  kan jij bevestigen dat de regels voor festivals en sportwedstrijden met de huidige 
rege Beving hetzelfde zijn? 

Een evenement is volgens artikel 58a Wet publieke gezondheid een: 

elke voor het publiek toegankelijke verrichting van vermaak, alsmede een 
herdenkingsplechtigheid, braderie, optocht op de weg, voorstelling of feest op 
een andere plaats dan in een woning of op een daarbij behorend erf of in een 
gebouw of op een plaats als bedoeld in artikel 6, tweede lid, van de Grondwet, 
wedstrijd, beurs of congres. 

Onder evenementen worden niet begrepen betogingen, vergaderingen en 
godsdienstige en levensbeschouwelijke samenkomsten als bedoeld in de Wet 
openbare manifestaties; 

Groetiffig 

Van: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 3 augustus 2021 10:47 
Aan: 3t2 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: bijpraten F1 Zandvoort 

Volgens mij hangt F1 wel samen met evenementen. Ik dacht dat het onderscheid tussen 
topsportwedstrijden en andere evenementen niet meer van toepassing is. Hoe heb ik dat nu 
helemaal mis? Soms ben ik ook het spoor een beetje kwijt. 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Van: 	 @minvws.nl> 
Datum: dinsda 03 aug. 2021 10:40 AM 
Aan: 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: bijpraten F1 Zandvoort 

Zij zijn toch geen onderdeel van de besluitvorming over de evenementen? Ik kan me 
voorstellen dat wat afloopt op 1 september daar weer wordt herzien op 13 augustus, maar weet 



Aan: minvws.nl> 
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niet hoe dat voor Zandvoort geldt. Dus ik betwijfel of daar op 13 augustus al meer duidelijkheid 
voor wordt geboden. 

Maar de problemen aanhoren lijkt mij altijd goed. 

Van: 	 Rminvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 3 augustus 2021 10:32 
Aan: 	 Rminvws.ni> 
Onderwerp: RE: bijpraten F1 Zandvoort 

Ik verwacht dat ze al wat specifieke problemen willen besproken maar het lijkt me in ieder 
geval goed om door te spreken wat er mogelijk is, wanneer bepaalde beslissingen worden 
genomen (bijv of en wanneer we naar 100% bezetting geplaceerd kunnen)en aanhoren 
waar zij concreet mee zitten. 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 
Datum: dinsdag 03 aug. 2021 10:18 AM 
Aan: 1 4: 

Onderwerp: RE: bijpraten F1 Zandvoort 

Da g 

Lijkt me geen probleem. Wat is het doel van het overleg morgen? Even de stand van zaken 
bespreken, of al een aantal specifieker zaken bespreken? 

Groet, 11(0 	(z? 

Van: 0:2/z. 	 minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 3 augustus 2021 09:52 

Onderwerp: RE: bijpraten F1 Zandvoort 

H.  

Vind je dat ik de mensen van DGP morgen kunnen uitnodigen? 
Groet 

l-, 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 



Van: @minvws.nl> 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: Placering Zandvoort in de Duinen 
donderdag 5 augustus 2021 16:22:00 

ik denk dat dit een freudiaanse typefout is 

Verzonden: donderdag 5 augustus 2021 16:03 

Aan 1'00 	 @minvws.nl> 

Onderwerp: RE: Placering Zandvoort in de Duinen 

Dag 

Dit ga ik intern ook nog even voorleggen. De lijn die je voorstelt lijkt me in eerste instantie 
logisch. Je loopt wel iets vooruit op de besluitvorming met 7500 (ipv 750) mensen voor 
ongeplaceerde evenementen, maar misschien weet jij meer dan ik ;) 

Groet, F.91219.1 

Van  I. ° s. 	 y< 	,;, :0  ,
-o-

- -5-k ,''1  @l I nvws.n I>  
. Verzonden: woensdag 4 augustus 2021 20:59 

Aan 	' 	 , 	-'' 

	

,,,, , 	i:,   @minvws.nl> 

Onderwerp: RE: Placering Zandvoort in de Duinen 

Ha7:2M 

Wij weten dat hier ook niet en laten deze beslissing meestal bij de lokale overheid liggen. Die 
kent de situatie het beste en is verantwoordelijk voor de vergunning en handhaving. We kunnen 
ze wel wijzen op de definitie van placeren volgens de Tijdelijke regeling: 'toewijzen van een 
zitplaats of, wanneer de aard van de activiteit dit vergt, een vaste plaats waar de activiteit 
uitgevoerd mag worden'. 
Het is natuurlijk een kwestie van interpretatie maar gaat dus om een zitplaats en dat is niet per 
definitie een stoeltje (zou ook op de grond kunnen, als het maar een vaste plaats is). 
Daarnaast zou het ook een optie kunnen zijn om dit afgesloten deel van het circuit als 
ongeplaceerd evenement te definiëren. Dat zou dan betekenen dat er, onder voorwaarden, 
7.500 mensen op dat stukje mogen. Ik weet dat de gemeente tijdens het EK Hockey ook 
verschillende vergunningen heeft verleend voor verschillende gebieden binnen het totale 
evenement. hoe zie jij dat? 

Groet, 

Van: 	 Rminvws.nl> 

Verzonden: woensdag 4 augustus 2021 18:12 

Aan:  1K°;~ 	 Pminvws.nl> 

Onderwerp: Placering Zandvoort in de Duinen 

Dag 

Hebben jullie intern al nagedacht over dit punt? Ik ben slecht bekend met de DGP en weet niet 
zo goed hoe het evenement in de duinen eruit ziet, maar vraag me af of stoeltjes geen vereiste 
zijn voor placering. 

Met vriendelijke groet, 
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Beleidsmedewerker I Team Testen & Traceren 
Programmadirectie COV!D-19 
+316 

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn & Sport 
Parnassusplein 5 1 2511 VX 1 Den Haag 
Postbus 20350 1 2500 EI 1 Den Haag 



Van: 

Doc. 22 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: FW: 
maandag 9 augustus 2021 09:20:07 

Dank, goed om te weten. 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Ominvws.nl>  
Datum: maandag 09 aug. 2021 8:05 AM 
Aan: 	'-
Onderwerp: FW: 

@minvws.nl>  

ni Kiggg; 

Ik weet niet of je het al hebt meegekregen maar DGP heeft bijgaande brief aan 
bewindspersonen gestuurd. Lijkt me iets om mee te nemen in de politieke besluitvorming 
van deze week. Ik bespreek dit straks met Itelg 	maar het zal wel een 
coproductie met jullie worden. Ben je in ieder geval op de hoogte. 

Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 



 

DGP Race B.V. 
Postbus 132 

2040 AC Zandvoort 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
Aan:  
Minister Blok ( ministerie van EZK ) 
Staatssecretaris Mona Keijzer ( Ministerie van EZK ) 
Minister Hugo de Jonge ( Ministerie van VWS ) 
Staatsecretaris Paul Blokhuis ( Ministerie van VWS ) 
 
 
Betreft: Herinnering aan 1e brief dd 22-7-2021 i.v.m. uitblijven reactie. 
 
 
Zandvoort, 06-08-2021 
 
 
 
Geachte Ministers en Staatssecretarissen, 
  
 

In onze brief van 22 juli, gericht aan de heer Blok en mevrouw Keijzer, hebben wij verzocht om een  

gesprek op korte termijn om een aantal voor ons zeer urgente zaken te kunnen bespreken. Die 

behoefte hebben wij nog steeds, sterker nog de noodzaak daartoe is voor ons alleen maar meer 

dringend geworden. We zijn teleurgesteld dat een reactie, ondanks het feit dat dit enorm urgent is 

vanwege de enorme omvang van het event met daarbij behorende ( financiële ) risico’s, is 

uitgebleven. 

In de genoemde brief hebben wij het (economisch) belang van de Formule 1 voor Nederland 

uiteengezet en aangegeven dat wij als private partij, die tot op heden op geen enkele wijze door  

overheden financieel is ondersteund, onmogelijk de risico’s voor het niet, of op aangepaste wijze 

doorgaan van de Formule 1-race op het CM.com Circuit Zandvoort kunnen dragen.  Dat zou het 

definitieve einde van de Formule-1 droom voor de vele miljoenen Nederlandse fans betekenen. Om 

die reden hebben wij aangedrongen om in aanmerking te komen voor de regelingen uit het 

Garantiefonds cq. hiervoor een speciale regeling in het leven te roepen.   

Ook hebben wij in de genoemde brief uiteengezet dat, gelet op de noodzakelijke opbouwperiode  

van 3 maanden, wij op dit moment niet anders kunnen dan volop doorgaan met het afbouwen van 

de tijdelijke tribunes, het opbouwen van tenten ed..  Zeker nadat ons de laatste noodzakelijk 

vergunning is verstrekt, de evenementenvergunning, hebben wij, samen met onze contractpartners, 

alles op alles gezet om tijdig gereed te zijn.  Daarnaast zijn ook vele ondernemers in met name de 

Metropoolregio Amsterdam volop bezig met hun voorbereidingen, zodat we gezamenlijk Nederland 

op de kaart kunnen zetten bij de naar verwachting ruim 250 miljoen tv-kijkers dat weekend. Wachten 

tot 13 augustus, de datum van de volgende persconferentie, was voor ons, gelet op de noodzakelijke 

voorbereidingstijd, geen optie. Op 13 augustus zullen wellicht nieuwe maatregelen worden 

afgekondigd. Maatregelen waar op dit moment ongetwijfeld over wordt nagedacht. Om die reden 

vinden wij het belangrijk om vroegtijdig te worden meegenomen bij de afwegingen die u hierin  

maakt. Wij denken graag mee in mogelijkheden.    

In dat kader willen wij graag benadrukken dat wij in onze huidige opzet van het evenement de 

adviezen van Fieldlab Evenementen als basis hanteren. Wij maken gebruik van Testen voor Toegang, 

met volledige waterdichte controle van iedere bezoeker inclusief ID.  

Doc. 22a
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: Reactie formule 1 - brief namens mvws/mezk 
maandag 9 augustus 2021 11:45:32 

H' 
Mij ij t een gezamenlijk gesprek met EZK/VWS en de DGP. Dus verwijzing naar dit 
gezamenlijke overleg ipv alleen VWS. 

Van: dtcQ•,:2;-=-7 	 @minvws.nl> 

Verzonden: maandag 9 augustus 2021 11:43 

Aan: '110 	 @minvws.nl> 

Onderwerp: FW: Reactie formule 1 - brief namens mvws/mezk 

Van: 	 Rminezicril> 

Verzonden: maandag 9 augustus 2021 10:40 

Aan: 0  ° 	 @minvws.nl>  
Onderwerp: RE: Reactie formule 1- brief namens mvws/mezk 

Beste pa  
Vorige e-mail kan mede door ons telefoongesprek als niet verzonden beschouwd worden. 

Mijns inziens zal reactie er als volgt uit kunnen zien: 

• Verwijzing afstemming VWS en komende gesprek VWS/GP. 
• Dat Ezk daarbij ambtelijk aan kan sluiten 
• Knelpunten garantieregeling / ate 

G ro e te nyt2;qj 

Smart Industry 06 

Ministerie van Economische Zaken & Klimaat 

Van: 	 Rminvws.nl> 
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 10:28 

Aan: 	 minezk.nl> 

Onderwerp: RE: Reactie formule 1- brief namens mvws/mezk 

H' 

We zijn niet echt blij met de wijzigingen. Het wordt er niet duidelijker op. zoals ik al zei, lijkt het 
me juist de bedoeling van de DGP om voordat de besluitvorming plaatsvindt met ons te kunnen 
praten over hun problemen. De laatste zin is niet handig. Dat snapt de buitenwereld niet en is 
trouwens ook niet juist: sportevenementen zijn gewoon onderdeel van de garantieregeling die 
door jullie wordt uitgevoerd. Zoals ik je al zei moeten we (VWS/covid, VWS/sport en EZK) hier 
samen in optrekken. Mijn directeur gaat even met Eaz  bellen. even afwachten wat hier weer 
uitkomt maar ik denk dat we deze week toch een aTsTii-aakje in moeten plannen. 
Misschien hoeven we dan geen briefje te schrijven. 

Groet 
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Van: 	 jminezk.nl> 

Verzonden: maandag 9 augustus 2021 09:42 
Aan 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Reactie formule 1- brief namens mvws/mezk 

Ha 1E2:g 

Zie hierbij enkele aanscherpingen binnen EZK. Vul gerust aan met de uitkomsten van recente 
gesprekken: 

Hartelijke groeten, 

Groeten, 1Pti 

Smart Industry 
Ministerie van Economisc e Zaken & Klimaat 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen.: De Staat aanvaardt geen 
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aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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Van: 
Aan: 
Cc: 

Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen:  

FW: Voorbereiding voor BWO 
dinsdag 10 augustus 2021 18:28:27 
Terugkoppeling Zandvoort 2021-08-09 vs 2.potx 

Dag EM 

Bijgevoegd de openstaande punten verwerkt in de sheet over Zandvoort, met dank aan of 

Mij is nog niet helemaal helder of deze sheet alleen in het voorbereidend BWO moet belanden, 
of dat deze ook afgestemd met EZK in het BWO zelf moet belanden. 

Groet 

Van: 	 @minvws.nl> 

Verzonden: dinsdag 10 augustus 2021 17:37 
Aan: 'Fe (9(., 

	

	 @minezk.nl>, 

@rninvws.ni> 

CC: 
	

@minvws.nl>; 

@minezk.n1>; 1 W,-,: 

@minezk.nl>, lC 

Onderwerp: RE: Voorbereiding voor BWO 

@minezk.nk 

@minvws.nl> 

Hallo Liik,g7Ei  
Hierbij de aanvullende informatie: 

- Totale capaciteit van het circuit is 110.000 toeschouwers: 90.000 op de tribunes en 
20.000 op de duinen (idee is om deze mensen een klapstoeltje mee te geven zodat ze 
kunnen gaan zitten). 

- Bij een beperking van 2/3 betekent dat dus een verlies van 37.000 toeschouwers per 
dag. 

- Side events en optredens (ongeplaceerd) zijn al geannuleerd. 
- Verwachte omvang van de schade bij 2/3 capaciteit voor de DGP bv ligt tussen de L.1[01--

(afhankelijk van de onderhandelingen met de eigenaar van de Formule 1, 
•M . Daarnaast is er nog veel schade voor de aanpalende economie 

(hotelovernachtingen,horeca, vervoer). 

Nog een correctie o.".gFl..t  het besluit om max 2/3 capaciteit te benutten is inderdaad 
politiek geweest maar staat los van EUR02020. Tijdens die wedstrijden mocht maar 1/3 van 
de capaciteit worden benut, terwijl dat ongeveer een week later naar 100% ging. 

Groet 

Van: 	 Prninezk.nl>  
Verzonden: dinsdag 10 augustus 2021 16:22 

Aan: 	 @minvws.nl>  
CC 	 gminvws.n1111~~ 

Prninvws.n1>; 	 Rminezk.nl>11.11~ 
@minezk.nl>; 	 @minezk.nl> 

Onderwerp: RE: Voorbereiding voor BWO 

Hola 

Ter aanvulling zou je deze Bullits ook kunnen meenemen. Zijn de geel gearceerde vragen voor 
ons? Lijkt mij dat directie Sport deze contacten heeft en onderhoud en daarom deze vragen het 



Pminvws.n1>; 

@minezk.ni>; 

CC: 
(minezk.ni> 

lkel,g(.4) 
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best kan beantwoorden. Ik begreep dat Fl een mogelijke schade overzicht reeds met 
gedeeld heeft. 

Bullits 

Mvg, 

roze  
kiï'tA 

Van: 	 Rminvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 10 augustus 2021 15:38 

Aan: Igoï=' f.'  a 	 Rminezk.ni> '.2(..4) 

Rminvws.ni> 

Onderwerp: Voorbereiding voor BWO 

Dag apl2 

Zoals zojuist besproken met W.4 hebben wij met Sport een lijn opgesteld voor de afwegingen 
rondom Zandvoort. Idee is dat it als input dient voor het BWO corona van morgen. Omdat er 
een aantal dingen door elkaar heen liepen, wordt de precieze vraag nog onderzocht en volgt de 
uitvraag later. 

Voor de besluitvorming rondom Zandvoort hadden wij in ieder geval de volgende lijn opgesteld. 
Kunnen jullie op een aantal van de openstaande punten nog input leveren? Volgens mij is dit 
punt breder ook relevant, als de garantieregeling en de ATE aflopen 

Voorgestelde lijn: 
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2.  

3. 
• 	. . 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 1 Team Testen & Traceren 
Programmadirectie COVID-19 
+316 

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn & Sport 

Parnassusplein 5 1 2511 VX 1 Den Haag 

Postbus 20350 1 2500 El 1 Den Haag 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden.

' 
 wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 

aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 



Brief Dutch Grand Prix (DGP) over Formule 1 GP in Zandvoort van 3-5 september 
• Op 22 juli en 6 augustus heeft de organisatie van de DGP een 

noodbrief verzonden, omdat de huidige beperkende 
maatregelen (2/3e bezetting) leiden tot grote financiële 
problemen. 

• DGP geeft aan dat 100% capaciteit noodzakelijk is om business 2' 
case rond te krijgen en continuïteit van het evenement 
komende vijf jaar niet in gevaar te brengen. De totale 
capaciteit is 90.000 mensen in de tribunes en 20.000 mensen 
in de Duinen (deze mensen krijgen stoeltjes mee). Met 2/3e 
capaciteit zijn er 37.000 toeschouwers minder mogelijk. Side 3. 
events en optredens (geplaceerd) zijn al geannuleerd. 

• Verzoek aan kabinet is om sportwedstrijden vanaf 1 
september op 100% capaciteit mogelijk te maken. Dit verzoek 
wordt ondersteund door het betaald voetbal en NOC-NSF 
(brief 9 augustus). 

• DGP heeft niets aan uitgesteld besluit (ná 13 augustus), omdat 
de organisatie daar niet tijdig op kan inspelen. 

• DGP valt niet onder de garantieregeling. Daarvoor moeten 
evenement minimaal 1 keer eerder zijn georganiseerd, en 
bovendien geldt regeling in principe voor evenementen die 
door de coronamaatregelen verboden worden. 

• Eventuele compensatie schept een precedent. Het betaald 
voetbal wordt momenteel ook niet gecompenseerd.  

• Er zijn drie mogelijke besluiten voorzien: 
1. 	Het kabinet verruimt de maatregelen voor geplaceerde 

events, zodat 100% capaciteit toegestaan is. 
Het kabinet houdt vast aan de maatregelen voor geplaceerde 
events, met grote financiële consequenties voor de DGP 

, afhankelijk van onderhandelingen 
met de eigenaar van de Formule 1, FOM). 
Het kabinet houdt vast aan de maatregelen voor geplaceerde 
events, maar zorgt voor een andere vorm van compensatie 
voor geleden schade, dus ook de schade door beperking in 
omvang. Er wordt een uitzondering voor DGP gemaakt 
vanwege de voorbereidingstijd sinds juni en er moet een 
passende regeling voor worden opgesteld. 

• DGP is een van de grootste sportevenementen dat ooit in 
Nederland is georganiseerd (begroting 62 miljoen). Dit raakt 
ook het Nederlandse bedrijfsleven (sponsoren, impact van 80 
miljoen). 

• Vanwege de grote impact van alle besluiten (positief of 
negatief is het aan te raden het uiteindelijke besluit 
persoonlijk mede te delen aan de DGP. 

e ktz., 



@minvws.nl> 

@minvws.nl>,Ei j& ti 
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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 

Datum: 

RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. aangaande publiek bij 
sportevenementen 
dinsdag 10 augustus 2021 10:24:52 

Hi 
Antwoorden vanuit de tram: 
- grootste evenement had vooral betrekking op begroting en het feit dat er ruim 250 
miljoen mensen rechtstreeks kijken. 
- een extern bureau heeft berekend dat de economische opbrengst van de GP 80 miljoen 
voor Nederland is (dat zijn dus bestedingen van toeschouwers hotelovernachtingen 
leveranciers etc) 
- gaat er vooral om dat de mogelijkheid bestaat dat de bv failliet gaat en dat de GP dan van 
de kalender gaat. 

Maar ik vind enige nuancering prima hoor. 
Kijk zo nog even naar de tekst. 

Groet 
10:2: 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: l'0  `;' 
Datum: dinsdag 10 aug. 2021 9:00 AM 
Aan: !kW 

n@iirvjj j. 
Kopie: 	 Ominvws.nl> 
Onderwerp: RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. 
aangaande publiek bij sportevenementen 

Dag gsyap- 

Dank voor de aanvullingen. Ik heb deze aanvullingen onderaan deze mail gevoegd en in de 
bijgevoegde sheet gegoten, graag nog een keer jullie blik. 

Ik heb nog een paar punten: 
Ik twijfel aan de claim van 'het grootste sportevenement in Nederland ooit'. Ook het EK 
van 2000, of bijvoorbeeld de Nijmeegse Vierdaagse en de Marathon Rotterdam kunnen 
daar volgens bepaalde maatstaven aanspraak op maken, dus die claim heb ik 
afgezwakt. 

Wat wordt met deze claim bedoeld? Kan die 80 miljoen worden toegelicht? 
Dit raakt het Nederlands bedrijfsleven (sponsoren, economische impact van 80m) 

In hoeverre raakt het doorgaan van DGP op 2/3e  capaciteit het internationale aanzien 
van Nederland? Het evenement kan gewoon doorgang vinden voor publiek, en ook 
tijdens bijvoorbeeld het EK waren er in veel landen beperkende maatregelen. De 
Olympische Spelen waren zelfs grotendeels zonder publiek. 

Voorg estekle_liin • 



1.  
2.  

3.  
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Groet, 

Va n:  10.2:éialla~11111@minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 10 augustus 2021 07:41 
Aa n: 10.2.e  MillIMINM@minvws.n1>; 

@minvws.nl> 
CC:10.2.e  AlliaMaill®@minvws.n l> 
Onderwerp: RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. 
aangaande publiek bij sportevenementen 

Goede aanvulling. Elke beslissing gaat ongetwijfeld een politiek staartje krijgen. 
@' 0 2.é kun jij hier verder mee? Ik ben tot een uur of 11 nog redelijk bereikbaar. Daarna 
zijn 	en ik bij de huldiging van teamNL. 

Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Van: 	 @minvws.nl>  
Datum: maandag 09 aug. 2021 11:49 PM 
Aan: 

	

	 @minvws.nl>, 
@minvws.nl>  

Kopie: 	 @minvws.nl>  
Onderwerp: RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. 
aangaande publiek bij sportevenementen 

Hi 
Dank! Lijkt me goed om het zo concreet mogelijk neer te zetten. En inderdaad zal een 
uitgesteld besluit (bijv op 27 aug herzien oid) niettemin een besluit zijn; namelijk negatief, 
kan DGP niks mee zo kort voor hun event. 
Lijkt me ook goed om me te geven dat een besluit (negatief of positief) door betrokken 
bewindspersonen zelf aan de initiatiefnemers wordt gecommuniceerd. 



m invws.nl> 
@minvws.nl>, 

invws.nl> 
Onderwerp: RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. 
aangaande publiek bij sportevenementen 

Mijn lijn 7nif 7i in: 
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We hebben ambtelijk in antwoord op hun brieven een proces antwoord kunnen bespreken. 
Maar het uiteindelijke politieke besluit (zowe negatief als positief) zal een behoorlijke 
impact betekenen en dus goed hen zelf te spreken. 
Eens? 
Gr g:" 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @m invws.nl> 
Datum: maandag 09 aug. 2021 10:23 PM 

Hi ,02é (ik zet giArk.  en Mij voor het gemak in de cc omdat zij ook bij het gesprek 
waren , 

Dank voor de opzet. Ik denk dat het nog kan worden aangescherpt en dat er, in plaats van ter 
info, moet worden aangestuurd op een concreet besluit: 100%, financiële compensatie of niets 
doen? 

Wat vind jij van deze lijn? 

Groet 
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Van je» 	 Rminvws.nl> 
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 18:28 
Aan 11{0 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. 
aangaande publiek bij sportevenementen 

Dag [Ra 

Zie bijgevoegd mijn aanzet. Belangrijkste punten staan hier volgens mij in, maar hoor graag of 
jij aanvullingen/verbeteringen hebt. 

Groet, 

Van: +l rif  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 16:36 
Aan: ,";,">- 	 Rminvws.nl> 
Onderwerp: FW: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. 
aangaande publiek bij sportevenementen 

H 

Misschien kun je deze ook nog in de' sheet voor aanstaande woensdag verwerken C),  

Groet 

Van: " 	 C@KNVB.NL>  
Verzonden: maandag 9 augustus 2021 16:32 
Aan o (@minvws.n1>; 

@minvws.nk  .K°U 
Pminvws.nl> 

Onderwerp: FW: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. 
aangaande publiek bij sportevenementen 

Hi 

Ter informatie, Bijgevoegde brief is verzonden naar de bewindspersonen in het kader van de 
besluitvorming omtrent evenementen. 

Met vriendelijke groet, 

This email and any files transmitted with it are confidential and intended solely for the use 
of the individual or entity to whom they are addressed. If you have received this email in 
error please notify the system manager. Please note that any views or opinions presented in 
this email are solely those of the author and do not necessarily represent those of the 
KNVB. Finally, the recipient should check this email and any attachments for the presence 
of viruses. The KNVB accepts no liability for any darnage caused by any virus transmitted 
by this email. KNVB is a legal entity (association), duly incorporated under the laws of the 
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Netherlands and registered by the Chamber of Commerce under 40478591. 
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Helneked om 
PORMULA 
~CM 
DUTCH 
MAND PRIX 

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
T.a.v. de heer De Jonge, de heer Grapperhaus en 
de heer Blokhuis 
	 Woudenbergseweg 56-58 3707 HX Zeist 

Postbus 515 3770 AM Zeist 
Postbus 20350 	 Mob: +31 mom 
2500 EJ Den Haag 	 Behandeld doorlap. 

E-mail: irmontm@knvb.n1  

: 9 augustus 2021 
: Besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. aangaande publiek 

sportevenementen 

Geachte heer De Jonge, geachte heer Grapperhaus en geachte heer Blokhuis, 

We zitten nog midden in een mooie sportzomer. Het EK voetbal met vier wedstrijden in eigen land is 
succesvol achter de rug, de huldiging van.Olympische sporters vindt morgen plaats in Den Haag en 
de Grand Prix van Zandvoort staat alweer voor de deur. We genieten allemaal van een geweldige 
sportbeleving op de televisie en gelukkig ook weer live in het stadion. Nederland kleurt deze zomer 
weer oranje en we kunnen met volle overgave genieten van sport. Want voetbal, hockey of basketbal 
speel je het allerliefst voor supporters. 

Naast de Dutch Grand Prix (5 september) staan ook weer de top sportcompetities als de Eredivisie 
(13 augustus), Keuken Kampioen Divisie (6 augustus) en de hoofdklasse hockey (12 september) op 
het punt van beginnen. Tevens staan veel unieke sportevenementen dit najaar op de planning. We 
kijken uit naar een spannend seizoen met weer unieke sportprestaties, dezelfde maatschappelijke 
impact en hetzelfde toonbeeld van Nederlandse vastberadenheid, ambitie en professionaliteit om 
sportwedstrijden veilig en verantwoord met publiek te kunnen organiseren. 

Bittere pil voor de sector 
Op 2 augustus jl. heeft het kabinet besloten om de beperkende coronamaatregelen voor het bezoek 
aan evenementen te verlengen. Door het besluit van het kabinet mogen we bij sportwedstrijden in 
augustus maar 2/3 (67%) van het aantal bezoekers ontvangen in de stadions. Dit is voor ons uiteraard 
een bittere pil. Naast dat de sector financieel en economisch flink wordt geraakt door de beperking 
van publieksinkomsten zijn wij als sector graag onderdeel van de oplossing. Vanuit de Alliantie 
Evenementenbouwers en Eventplatform hebben we samen met Fieldlab Evenementen gewerkt aan 
een gedegen plan om evenementen (geplaceerd en ongeplaceerd) weer mogelijk te maken. Dit heeft 
geresulteerd in goede bouwstenen, wetenschappelijk onderbouwde inzichten en strikte protocollen om 
veilig evenementen met publiek te organiseren. U heeft zelf ook al een keer onder deze voorwaarden 
en protocollen op de tribune kunnen genieten van een sportwedstrijd. Wij zijn blij dat we dit samen 
met de overheid veilig hebben kunnen realiseren in tijden van een pandemie. 

Datum 

Onderwerp 
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Bezoek aan stadion en sportevenementen zijn veilig 
Ook uit recent georganiseerde wedstrijden met publiek (inclusief testbewijzen) blijkt dat de sport haar 
zaken goed op orde heeft. De wedstrijden bij het EK in de Johan Cruijff ArenA, wedstrijden in de 
voorbereiding van betaald voetbalclubs en onlangs nog bij het Champions Leagueduel van PSV, 
hebben niet geleid tot grote corona-besmettingshaarden. Wij doen er alles aan wat in onze macht ligt 
om risico's tot een minimum te beperken. Wij zijn hier als sector een partner in van de overheid. Wij 
beschikken over deskundige en professionele veiligheidsorganisaties die zorgen voor een veilige en 
gecontroleerde omgeving. Het probleem rondom controle en handhaving speelt dan ook niet bij ons, 
maar zoals eerder gebleken juist in de (nacht)horeca die niet gewend is dergelijke controles uit te 
voeren. Onze strikte protocollen in combinatie met het Testen voor Toegangbeleid zijn zeer effectief 
gebleken om de gezondheid en veiligheid van ons publiek te waarborgen. 

Besluitvorming 13 augustus 2021 — opschalen naar 100% bezettingsgraad 
Doordat het aantal besmettingen in de samenleving exponentieel steeg, heeft het kabinet eérder 
besloten om een grens (2/3 bezettingsgraad) te stellen aan het maximaal aantal bezoekers bij 
grootschalige geplaceerde publieksevenementen. Op dat moment een moeilijke, maar een logische 
stap om bepaalde versoepelingen terug te draaien. In september heeft iedereen in Nederland de 
mogelijkheid gehad om zijn tweede vaccinatieprik te krijgen. De besmettingen nemen nu gelukkig 
weer snel af en de ziekenhuisopnames stabiliseren. De vaccinatiecampagne lijkt zijn vruchten af te 
werpen. We lijken uit te komen op een zeer hoge vaccinatiegraad in Nederland die mensen dan ook 
weer ruimte en vrijheid moet geven. Dit moet weer ruimte kunnen bieden voor het organiseren van 
evenementen in Nederland. 

Op 13 augustus 2021 neemt het kabinet weer een besluit over (geplaceerde) evenementen na 1 
september 2021. Wij vragen hierin specifiek u aandacht voor het opschalen van publiek naar 
100% bezetting bij geplaceerde evenementen, zoals professionele sportwedstrijden. Dit onder 
de strikte voorwaarden die wij nu ook al hanteren: 

• Testen voor toegang (vaccinatiebewijs, bewijs van besmetting of negatief testbewijs <24 uur); 
• Gecontroleerde in- en uitstroom van publiek (verschillende tijdsloten); 
• Vaste plaats voor publiek; 
• Hygiëne- en gezondheidsmaatregelen; 
• Directe communicatie met publiek over veiligheidsmaatregelen. 

Eerdere evenementen laten zien dat het verantwoord is. De GGD en lokale autoriteiten onderschrijven 
deze resultaten. De cijfers van de afgelopen weken maken ons opgetogen. De onderzoekresultaten 
van de door ons gezamenlijk opgezette Fieldlab-experimenten tonen dat 100% bezetting van onze 
evenementen veilig mogelijk is in deze situatie. De omstandigheden van het virus bieden de 
mogelijkheid om nu op te schalen naar 100% bezettingsgraad in de stadions. De tijd is rijp voor de 
volgende stap. Wij zijn er klaar voor en zullen het vertrouwen niet beschamen. We zijn van harte 

P. 2 
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bereid om in de praktijk te laten zien welke stappen wij allemaal ondernemen om onze evenementen 
veilig en verantwoord te organiseren. 

100% bezetting is pure noodzaak 
Naast dat wij zoveel mogelijk mensen willen laten genieten van sport en er niks mooiers is dan spelen 
voor publiek, is het ook puur een financiële noodzaak om mensen te ontvangen bij sportwedstrijden. 
Wij investeren deze inkomsten weer in de samenleving, de opleiding van trainers, scheidsrechters, 
talentontwikkeling en de unieke sportinfrastructuur van Nederland. Dit financiële ecosysteem lijkt nu 
nog verder uit balans te raken. Dit raakt onze topsportinfrastructuur in het hart. Tevens heeft dit op de 
lange termijn mogelijk gevolgen voor de breedtesport. Al meer dan 1,5 jaar worden wij geconfronteerd 
met beperkende maatregelen. Dit eist op een gegeven moment zijn tol. 

Wij hopen op een positief besluit van het kabinet op 13 augustus a.s. voor de gehele 
evenementensector, zodat we samen mensen weer verantwoord en veilig kunnen laten genieten van 
sport, cultuur'en entertainment. 

Namens alle sportliefhebbers in Nederland, 

Met vriendelijke groet, 

Eric Gudde (directeur betaald voetbal KNVB) 
Jan de Jong (directeur Eredivisie CV.) 
Marc Boele (directeur Keuken Kampioen Divisie) 
Jan Dirk van der Zee (directeur amateur- en vrouwenvoetbal KNVB) 
Niels Markensteijn (Dutch Grand Prix) 
Robert van Overdijk (algemeen directeur Circuit Zandvoort) 
Gerard Dielessen (algemeen directeur NOC*NSF) 



Ter info: terugkoppeling ambtelijk gesprek met organisatie DGP 
Zandvoort 
• Zandvoort heeft vrijdag 6 juli een brief naar EZK en VWS gestuurd. Vanwege die brief is 9 augustus op 

ambtelijk niveau gesproken met de organisatie, EZK en VWS. 
• Zandvoort is momenteel en voorbereiding en koerst aan op 100% bezetting. Als de huidige 

maatregelen worden verlengd, kunnen geplaceerde evenementen met een capaciteit van 67% 
doorgaan. Organisatie geeft twee punten aan: 

1. Zandvoort heeft niets aan een uitgesteld besluit. De opbouw van het evenement vergt een enorme 
organisatie, waardoor het niet goed mogelijk is om in te spelen op aanpassingen in de laatste week 
van augustus. 

2. Zandvoort valt niet onder de Garantieregeling. Voorwaarde is namelijk dat evenementen minimaal 1 
keer eerder plaatsvonden en de garantieregeling geldt in principe voor evenementen die i.v.m. de 
corona maatregelen niet mogelijk zijn. Van beide is geen sprake. Als er wordt gewerkt met een 
maximale bezetting van 67%, dan wil het evenement een andere vorm van compensatie. 

Ad 1: ter kennisgeving bij de besluitvorming op 13 augustus. 
Ad 2: compensatie kan niet verlopen via Garantieregeling. Voorstel is om eventuele 
compensatievoorstellen door EZK uit te laten werken. 
Ad 2: voetbalclubs worden niet gecompenseerd voor de beperkende maatregelen. Eventuele compensatie 
schept een precedent, net als afwijkende maatregelen voor Zandvoort. Op 9-augustus hebben NOC-NSF, 
KNVB/Eredivisie en de organisatie van Zandvoort een gezamenlijke brief verstuurd, waarin zij aangeven 
dat 100% bezetting 'pure noodzaak' is. 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 

Datum: 

RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. aangaande publiek bij 
sportevenementen 
dinsdag 10 augustus 2021 09:46:27 

Hi 
Ik reageer straks uitgebreider 
Heb net DGV gesproken en vandaag is er voorbereiding bwo met Hugo waar we een 
richting moeten bekijken 
MP vond dat we een oplossing moeten vinden 
Nctv zal zich er ook wel mee gaan bemoeien 

Grt 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 
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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 

Datum: 

RE: Brief Nederlandse sportwereld over besluitvorming kabinet 13 augustus a.s. aangaande publiek bij 
sportevenementen 
dinsdag 10 augustus 2021 13:25:50 

Hi 

Zie mijn opmerkingen in geel. Zouden jullie hierover ook met EZK willen schakelen? En daarna 
met de NCTV? 
De MP wil namelijk een oplossing vinden. Mooi dat er drie opties zijn. Daar moeten qua impact 
nog wel de beperking op de verschillende onderdelen weten. Gaat niet alleen om placering, ook 
om ongeplaceerd en de side events. 
En is er een relevante titel om hier onkosten te vergoeden en bij betaald voetbal niet? 
Willen jullie svp met Leg schakelen vandaag nog? 

Grt Bk2hd 

Voorgestelde lijn: 



Aan: 
CC: 

Doc. 29 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: Dringend verzoek contact bgm Zandvoort inzake Fl 
woensdag 11 augustus 2021 14:08:29 

Dank voor de terugkogpelin 
Ik heb bij de NCW 
begreep ik van haar. 

En fijn dat het gesprek zo snel heeft kunnen plaatsvinden. 
gesproken hierover. (140 	 is nog met verlof 

Groeten, 
e 

Van: 0 	 @minvws nl> 
Verzonden: woensdag 11 augustus 2021 13:52 
Aan 'F'3 	 @minbzk.nl> 
CC: 4 c1, '1,i:' 	 @minbzk.nl> 
Onderwerp: RE: Dringend verzoek contact bgm Zandvoort inzake F1 

10.2 t 	heeft de burgemeester inmiddels gesproken. Was een prettig gesprek waarin zij 
heeft uitgelegd hoe onze contacten met de organisatie zijn verlopen. Burgemeester wil 
(ivm de vergunningen) ook graag een direct lijntje met de Rijksoverheid. Wat zou het 
beste via de NcTv kunnen lopen. 

. Had jij daar al contact met ze over gehad? Ik .ga straks onze contactpersoon ook 
nog even bellen. 
Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @minbzk.nl> 
Datum: woensdag 11 aug. 2021 11:45 AM 
Aan: 	 minvw nl> 
Kopie: 	 @minbzknl> 
Onderwerp: RE: Dringend verzoek contact bgm Zandvoort inzake Fl 

Reuze bedank tga ik hoor het graag nog even als er contact is geweest! 

Groet= 

Van: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: woensdag 11 augustus 2021 10:30 

@minbzk.nl> 
@minbzk.nl> 

Onderwerp: RE: Dringend verzoek contact bgm Zandvoort inzake Fl 

Hi 

Ik heb 	gevraagd om te bellen. Ze probeert dat zo snel 
mogelijk te doen. Vanmiddag is er een bwo en het zou mooi zijn als het voor die tijd lukt 
om de burgemeester te spreken. 

Groet 



gas  10:216 
t.k 
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Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Van: LeagialaMa@m  nbzk. n I> 

Tel 

Datum: woensdag 11 aug. 2021 10:11 AM 
Aan: 	:‘ 	 minvw nl> 
Kopie:  ,K 6k ,'2 	 @minbzk.nl>  
Onderwerp: Dringend verzoek contact bgm Zandvoort inzake F1 

Beste r-2é-i- 1~1 

Ik kreeg jouw gegevens van mijn colleg 	 . De burgemeester 
van Zandvoort, David Moolenburgh, zoekt dringend contact inzake de Formule 1, - 
met het oog op de aanstaande besluitvorming inzake evenementen. 
Fijn als er een directeur bij VWS is die hem vandaag nog kan bellen. Kan je mij 
laten weten wie er contact met hem gaat opnemen en ook wanneer dat heeft 
plaatsgevonden? 
Zijn nr is F102.   

Ik hoor graag van je! 

Mvg, 2 

urzlti,t 	 
Ministerie van BZK 

Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com) 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

bullets 
donderdag 12 augustus 2021 15:57:09 

3. Specifieke casuïstiek (inbreng VWS) 
• Naast bovenstaande meer generieke steunregelingen is te voorzien dat er specifieke 

casuistiek opkomt. 
• In elk geval zal hierbij de Formule 1 / Dutch Grand Prix op gaan komen. 
• Zij komen niet in aanmerking voor de regelingen onder 2 omdat zij niet verboden zijn en 

ook zelf door willen gaan met het evenement. 

• Wel leidt de beperking tot 213e  van de maximale capaciteit tot forse inkomensderving 
voor het evenement (tussen de O. 	), waarvoor zij naar het Rijk kijken. 

• Voor specifieke tegemoetkoming bestaat het risico dat er onevenredig wordt 

gecompenseerd. Als de formule 1 wordt gesteund, dan zouden voetbal en theaters ook 
gecompenseerd moeten worden. 

Groeten, 13:1 

Smart Industry 06-'1A2itt.  

Ministerie van Economische Zaken & Klimaat 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade. van welke aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 



@minezk.nl> Aan:  SEIMIIMEMBIM 
Onderwerp: FW: aanvullende informatie DGP 

Aan: @minvws.nl>; 

e.- 
Rminvws.nl> 

CC: MI  (ffi sportvibes.n1; Robert van Overdijk 
Onderwerp: aanvullende informatie DGP 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

1 

FIN: aanvullende informatie DGP 
donderdag 12 augustus 2021 12:42:00 
image001.gif 
image003.joq 

Per deze, 

Groet 

Van: 
Verzonden: dinsdag 10 augustus 2021 16:34 

Hi 
vroeg me deze naar jou te sturen. 

Groet, 
rrcad »-nu 

Van: 1M,  :(7-4 	 Rtigsports.nl> 
Verzonden: maandag 19 juli 2021 09:25 

Rcircuitzandvoort.nl> 



khuis P. Paul 

Van: 	 @minvws.nl> 
Datum: donderdag 12 aug. 2021 6:39 PM 
Aan: 110),,'=-1 	 @minvws.nl> 
Kopie 	 @minvws.nl>, 11 

(ibminvws.nl> 
Onderwerp: anno voor de mededelingen DGP 

ce 
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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum:  

FW: anno voor de mededelingen DGP 
donderdag 12 augustus 2021 22:19:23 

Zie bijgaand 
Ruwe concept versie. 
Uiteindelijke versie niet meer gezien 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Annotatie MCC 
Bij mededelingen het punt Dutch Grand Prix ter sprake brengen. DGP wordt 
georganiseerd op 3,4,5 september. 

Aanleiding: 

• In het licht van de aanstaande besluitvorming hoopt men op positieve 
besluitvorming zodat de organisatie in volle omvang kan doorgaan. 

• Op 22 juli en 6 augustus heeft de organisatie een noodbrief verzonden, omdat de 
huidige beperkende maatregelen (2/3 bezetting) leiden tot financiële problemen. 

• Namens de organisatie worden meerdere bewindslieden benaderd om met 
steun/oplossing te komen. Belangrijk om als kabinet 1 lijn te trekken. 

• De bewindslieden van EZK vinden dit een onderwerp voor de minister van Sport, al 
heeft EZK wel intensief contact met de organisatoren van dit evenement. 

• Het zou netjes zijn als EZK vrijdag de lijn/uitkomst van de besluitvorming over 
evenementen met DGP deelt. 

Achtergrond: 

• DGP geeft aan dat 100% capaciteit noodzakelijk is om business case rond te 
krijgen en continuïteit van het evenement komende vijf jaar niet in gevaar te 
brengen. (110.000 toeschouwers, 90.000 op de tribune, 20.000 in de duinen, 
gedurende drie dagen). 

• Met de huidige regels, die pas per 20 september versoepelen, zou er zijn 
toegestaan 60.000 tribune en 750 ongeplaceerd per dag. 

• De totale financiële schade bij 2/3-bezetting bedraagt tussen de ti(9?-41tc 
afhankelijk van onderhandelingen met de eigenaar van de Formule 1, FOM. 

• DGP valt niet onder de garantieregeling. Daarvoor moeten evenementen minimaal 
1 keer eerder zijn georganiseerd, en bovendien alleen geldt voor evenementen die 
door de corona maatregelen verboden worden. 
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• Ze zijn in juni met opbouw gestart en gaan gewoon door met voorbereiden. 

• DGP is een van de grootste sportevenementen dat ooit in Nederland is 
georganiseerd met meer dan 250 miljoen kijkers (begroting 62 miljoen per jaar)). 

• Resultaten Fieldlabs van bijvoorbeeld voetbalwedstrijden laten zien dat risico op 
besmettingen heel beperkt is. Grootste belemmering zit hier bij de instroom en de 
uitstroom van de tribunes. 

• 

• Het gaat om een 5-jarig contract. 

Spreeklijn 

• Velen van ons worden benaderd door de Dutch Grand Prix, die 3,4,5 september 
plaatsvindt. 

Belangrijk dat we 1 lijn trekken. 

• De inzet is dat we een uitzondering op de regels maken zodat in plaats van — onder 
de huidige regels — toegestane capaciteit van 60.750 er 110.000 bezoekers zijn 
toegestaan. 

• Daarnaast doet men een beroep op de garantieregeling. Ik begrijp dat men 
daarvoor niet in aanmerking komt. 

• Het is helder dat er geen uitzondering op de regels mogelijk is en dat versoepeling 
pas per 20 september voorzien is. 

• Compensatie lijkt me ook lastig liggen (denk ook aan voetbal), maar daarvoor kijk 
ik naar de collega's van EZK, die contact hebben met de DGP. 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

FW: beantwoording AZ Fl 
donderdag 12 augustus 2021 15:17:46 

Aan: @minvws.nl> 
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Hoi 

Zie hieronder voorstel van EZK. Dit betekent dus dat er geen financiële compensatie voor de F1 
komt? Lezen jullie even mee. 

Groet, 

Van: 	 @minezk.nl> 

Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 15:11 

Onderwerp: beantwoording AZ Fl 

Ha 
Hier .ij e beantwoording Formule 1. 
Hoor graag of je akkoord bent, dan stuur ik het door aan AZ met al onze andere q en a's. 
Groet, 
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Ministerie van Economische Zaken en Klimaat 
Directie Communicatie 
Bezuidenhoutseweg 73 1 2594 AC 1 Den Haag 
Postbus 20401 1 2500 EK 1 Den Haag 

T: 
E: ikig.),',.",)2,1; 	• m 	-zk.n1 
www.rij soverheid.ni/ezk 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

-•,, -, • 	 ".-, • 	 • - 
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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FW: Rappelleren aan brief 22 juli 2021 gericht aan Minister Blok en Staatsecretaris Keijzer inzake Dutch 
Grand Prix Zandvoort 
donderdag 12 augustus 2021 17:04:20 
imacie001.loct 

Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 

Datum: 
Bijlagen: 

Best 
	

Best 

Hierbij sturen we na overleg metW,1 onderstaande mail ook aan jullie door. 

Groet, 
Robert 

Met vriendelijke groet / Best regards, 

Robert van Overdijk 

Formula 1 Heineken Dutch Grand Prix 
Directeur 

+31 (0) 61 st. 
Eli@dutchgp.com   

TextlI 0 Description automatically generated 

Ei 

Van: 	 @minezk.nl> 
Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 16:59 
Aan: Robert van Overdijk 1 Dutch G' 	@dutchgp.com> 
CC 	 @tigsports.nl> 
Onderwerp: RE: Rappelleren aan brief 22 juli 2021 gericht aan Minister Blok en Staatsecretaris 
Keijzer inzake Dutch Grand Prix Zandvoort 

Hoi Robert, 

Uiteraard prima als jullie dit bericht ook aan VWS sturen. Laten we na morgen contact hebben 
hierover; hopelijk heeft het kabinet dan ook hierop wat richting bepaald. 

Vriendelijke groeten, 
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Van: Robert van Overdijk 1 Dutch GP 	(@clutchgp.com> 
Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 16:53 
Aan: nO•?tatala~ ',111111R  minezk.nl> 
CC: 10.2. 1 

@tigsports.nl> 
Onderwerp: FW: Rappelleren aan brief 22 juli 2021 gericht aan Minister Blok en Staatsecretaris 
Keijzer inzake Dutch Grand Prix Zandvoort 

Beste 

Ik zie nu dat ik deze mail gisten niet aan jou heb gericht, bij deze alsnog. 
In het kader van wat we vandaag bespraken is het nog meer van belang dat we morgen voor de 
persconferentie helderheid hebben over de noodzakelijke support vanuit de rijksoverheid. 
Blijft deze voor ons uit dan gaat onderstaande mail dus acuut spelen. 

Wellicht goed dat we hier morgen met jullie nog contact over hebben. 

Vind jij het ok als we deze mail ook delen met onze contactpersonen bij VWS? 

Met vriendelijke groet / Best regards, 
Mede namens de gehele directie Dutch Grand Prix. 

Robert van Overdijk 

Formula 1 Heineken Dutch Grand Prix 
Directeur 

+31 (0) 6 
@dutchgp.com   

TextIll Description automatically generated 

Kal 

Van: Robert van Overdijk 1 Dutch GP 
Verzonden: woensdag 11 augustus 2021 16:59 
Aan: 	Pminezk.n1  
CC: 	 (minezk.n1; 	minezk .n1; 

f@tigsports.nl> 
	 e 
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Onderwerp: RE: Rappelleren aan brief 22 juli 2021 gericht aan Minister Blok en Staatsecretaris 
Keijzer inzake Dutch Grand Prix Zandvoort 

Beste heer 	, Best 

Dank voor onderstaande mail en het gesprek van afgelopen maandag. 

Hoewel wij nog met elkaar in gesprek zijn, hebben wij de behoefte formeel te reageren op 
onderstaande mail. Allereerst zijn wij van mening dat er al diverse Dutch Grand Prix's zijn 

georganiseerd, sterker nog dit jaar wordt de 35e  editie, en dat wij voldoen aan de mogelijkheden 
die de nieuwe en door de tweede kamer goedgekeurde verruiming van de garantie regeling 
biedt. Wij hebben de aanvraag inmiddels formeel ingediend. 

Uiteraard hopen wij uiteraard dat een discussie hierover niet nodig is, maar wij hopen in de 
gesprekken duidelijk te hebben gemaakt dat het event organiseren met 67% capaciteit voor ons 
feitelijk (financieel) onmogelijk is. De DGP is louter aangewezen op kaartverkoop en zijn niet 
deze kosten te dragen, laat staan onze kaartkopers terug te betalen. Ons inziens is het voor alle 

partijen wenselijk voor de persconferentie op de 13 e augustus duidelijkheid te creëren, niet in 
de laatste plaats naar de kaarthouders. 

Met vriendelijke groet / Best regards, 
Mede namens de gehele directie Dutch Grand Prix. 

Robert van Overdijk 

Formula 1 Heineken Dutch Grand Prix 
Directeur 

+31 (0) 610.2.en 
@1dutchep.com   

TextEl EI Description automatically generated 

Van: 	 Pminezk.nl> 
Verzonden: dinsdag, augustus 10, 2021 6:16 PM 
Aan: Robert van Overdijk 1 Dutch GP 
CC: MinisterEZK; StasEZK;10.2.~k  

Onderwerp: RE: Rappelleren aan brief 22 juli 2021 gericht aan Minister Blok en Staatsecretaris 

dik 
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Keijzer inzake Dutch Grand Prix Zandvoort 

Beste mensen van de DGP Race BV, beste Robert van Overdijk, 

Dank voor uw berichten met de toelichting van de huidige problematiek rondom de organisatie 
van de Formule 1 Heineken Dutch Grand Prix. 

Fijn dat u dit heeft kunnen duiden in het gesprek van gistermiddag dat mede door het 
ministerie van VWS is georganiseerd. Aangezien de Grand Prix als sportevenement primair 
onder VWS valt, is dat ook de logische eerste gesprekspartner. Uw verzoek aan het ministerie 
van EZK was om een uitleg te geven over in hoeverre de garantieregeling een uitkomst kan 
bieden voor de Grand Prix. Zoals in het gesprek toegelicht is de Grand Prix voor de 
garantieregeling geen logische route, gezien de geldende voorwaarden. 

Als uitkomst van het gesprek gisteren nodigen we u ook graag uit voor het overleg aankomende 
donderdag met de brede evenementensector. Hierin kunnen we de laatste aandachtspunten 
bespreken ten aanzien van de eventuele consequenties van de besluitvorming van 13 augustus 
voor evenementen. Er volgt een uitnodiging naarMiCadutchap.com. 

We hopen op uw begrip voor het feit dat de reactie even op zich liet wachten. 

Hartelijke groeten, 

Mede namens, 
107276551777-  
tOe 

,57:':•§VÏ.V79 

Ministerie van EconorniS"è e Zaken Klimaat 

Robert van Overdijk 1 Dutch GP @dutchep.com> 
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 15:35 
Aan: MinisterEZK 

 
Rminezk.n1>;  StasEZK 	Pminezk.n1>; 

Pminvws.n1;1- 	 l@minvws.n1 
@minezk.nl> •  11 ;')  

Pminvws.n1; ,go 

CC: 	• 

@miriezk.nl> 
Onderwerp: Rappelleren aan brief 22 juli 2021 gericht aan Minister Blok en Staatsecretaris 
Keijzer inzake Dutch Grand Prix Zandvoort 

Geachte heer Blok/Geachte mevrouw Keijzer, 
Geachte heer de Jonge/Geachte heer Blokhuis, 

Helaas hebben wij nog geen reactie mogen ontvangen op onze brief van 22 juli 2021, waarin we 
aandacht vragen voor de Dutch Grand Prix te Zandvoort en waarin we proberen te komen tot 
een persoonlijk gesprek. 
Overigens was deze brief allen gericht aan Minister Blok en Staatssecretaris Keijzer. 
Gezien de urgentie van het onderwerp, feit dat we vol in de opbouw zitten van dit unieke, 
mondiale, on-Nederlands grote evenement willen wij nogmaals het verzoek tot een persoonlijk 
gesprek neerleggen. 

Voor verdere details verwijs ik u graag naar de inhoud van de brief. 

Uiteraard sta ik op ieder willekeurig moment, zowel telefonisch als in persoon, ter beschikking. 
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Met vriendelijke groet / Best regards, 
Mede namens de gehele directie Dutch Grand Prix. 

Robert van Overdijk 

Formula 1 Heineken Dutch Grand Prix 
Directeur 

+31 (0) 6 
@dutchgp.com  

textIll Description automatically generated 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: anno voor de mededelingen DGP 
donderdag 12 augustus 2021 21:47:00 

Doc. 35 

Hi 

Het wordt nu wel erg naar ezk geduwd. Wij hebben natuurlijk ook contact met de DGP 
gehad maar vooral als aanspreekpunt en gids. 
Belangrijkste is dat ekz namens het kabinet een garantieregeling heeft gemaakt waar in 
principe ook sportevenementen onder vallen. Het feit dat het niet om een sportevenement 
gaat is dus geen argument voor ezk om er niets mee te doen. Moeten we daar nog iets 
mee? 
Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: rall~11~1@minvws.nl> 
Datum: donderdag 12 aug. 2021 7:56 PM 
Aan - 	 @minvws.nl>,M, 

@minvws.nl>  
Kopie:  110s,G- CI @minvws.nl>  
Onderwerp: RE: anno voor de mededelingen DGP 

Dank voor je mail. 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @minvws.nl>  
Datum: donderdag 12 aug. 2021 6:39 PM 
Aan: 	 @minvws.nl>  
Kopie: 	 @minvws.nl>, 

t@minvws.nl>  
Onderwerp: anno voor de mededelingen DGP 

Ite 

Annotatie MCC 
Bij mededelingen het punt Dutch Grand Prix ter sprake brengen. DGP wordt georganiseerd op 
3,4,5 september. 
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`t 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: sportsector en het gebruik van toegangsbewijzen 
donderdag 12 augustus 2021 17:44:42 

Doc. 36 

Dan 
	At wellicht hier nog aan toevoegen: 

• Resultaten Fieldlabs van bijvoorbeeld voetbalwedstrijde laten zien dat risico op 
besmettingen heel beperkt is. Zijn die resultaten meegenomen in de besluitvorming? 

• F1 races in andere landen hebben wel met 100% bezetting plaatsgevonden: is daar naar 
gekeken en geleerd van die ervaringen? 

• Mondiaal sportevenement, bepalend voor imago in internationale sportwereld (vergelijk 
EuroSongfestival qua mondiale uitstraling) 

• Het gaat om een 5-jarig contract, die nu dreigt ingetrokken te worden als de organisatie 
niet gesteund wordt. 

Van: 	 minvws nl> 
Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 17:12 
Aan 	 mi nvws.ni>;  

@minvws.nl> 

CC: Rt 

	

	 minvws.ni> • 
Onderwerp: RE: sportsector en het gebruik van toegangsbewijzen 

Dank je 'CILM 

Ik begreep van 	dat jullie nog hebben gesproken over de DGP. Ik had al een 
informatielijntje gemaa t op basis van de eerdere sheet van miti en input van EZK. 
Misschien kun je er nog wat mee. 

Groet 

• De voorgestelde verlenging van generieke steunregelingen voor de 
evenementenbranche, zullen niet voor alle evenementen uitkomst bieden. 

• Dat geldt in het bijzonder voor de Dutch Grand Prix (DGP) die in het weekend op 3, 4 
en 5 september in Zandvoort wordt verreden. 

• Op 22 juli en 6 augustus heeft de organisatie een noodbrief verzonden, omdat de 
huidige beperkende maatregelen (2/3 bezetting) leiden tot grote financiële problemen. 

• DGP geeft aan dat 100% capaciteit (110.000 toeschouwers) noodzakelijk is om 
business case rond te krijgen en continuïteit van het evenement komende vijf jaar niet in 
gevaar te brengen. 

• De totale financiële schade bij 2/3-bezetting bedraagt tussen de I 
afhankelijk van onderhandelingen met de eigenaar van de Formule 1, FO 

• DGP valt niet onder de garantieregeling. Daarvoor moeten evenementen minimaal 1 
keer eerder zijn georganiseerd, en bovendien alleen geldt voor evenementen die door de 
coronamaatregelen verboden worden. 

• DGP is een van de grootste sportevenementen dat ooit in Nederland is georganiseerd 
met meer dan 250 miljoen kijkers (begroting 62 miljoen per jaar)). Een eventueel faillissement 
van de organisatie betekent dat de komende jaren geen GP in Nederland wordt georganiseerd. 
Dit raakt ook het Nederlandse bedrijfsleven (belangen van sponsoren, economische opbrengt 
van 80 miljoen per jaar). 

• Voorstel is om te verkennen welke specifieke financiële steun vanuit het Rijk mogelijk. 

• Eventuele compensatie schept een precedent. Het betaald voetbal en theater worden 
momenteel ook niet gecompenseerd. 
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Van: 	 Rminvws.nl>  

Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 16:52 

Aan irc'1 -1,:` 	 Rrn[nvws.ni>;1(Ca'.,' 

(minvws.nl> 

CC 	 Rminjenv.nl> 

Onderwerp: RE: sportsector en het gebruik van toegangsbewijzen 

H 

Ik heb het uitgezocht. Dank voor je bericht. 
Publiek bij sport en cultuur valt onder de regels om wel een CTB nodig te hebben. Dat heeft 
steeds zo in de regeling gestaan. 
Beoefening staat er inderdaad los van. Dus het toernooi met 8 clubs, waar Ma het over 
had, kan gewoon doorgang vinden zonder CTB. Tenzij er veel publiek is, dan moet van 75 een 
CTB gecontroleerd worden 
De kantines vallen onder de eet en drink gelegenheden. Dus daar is ook een CTB nodig bij 75+ 
Dit is binnen de lijnen van het besluit dat gisteren in het BWO genomen is. Ruimte voor 
uitzonderingen is er niet. 
Dat zal best weer de nodige flexibiliteit van allerlei sectoren vragen. Dat realiseer ik me. Ik 
vraag me af of dat voor iedereen geldt. We hebben vandaag wel gewezen op allerlei vragen die 
ontstaan/leven bij de uitwerking. Dat heeft het primaire niet gewijzigd, overigens. 

Ik snap dat sector dit roept mbt de beperking tot 1 seopt. Maar dat is gisteren ook aan de orde 
geweest dat een beperking geen verbod is. En dat dat dus het inroepen van compensatie 
beperkt. Zelfde discussie als bij DGP. 

Groet gséj 

Van: ffiC2x,-1- 	 @minvws.nl> 

Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 13:25 

Aan: 1}(0% ,'), ,s• 	 @minvws.nl>; z5g.7.-,51ttg 

l@minvws.ni> 

CC: 	 minjenv.n I> 

Onderwerp: sportsector en het gebruik van toegangsbewijzen 

Hallo EMEMEM, 

Ik heb vanochtend met de sportsector gesproken over het voorstel om mogelijk 
coronatoegangsbewijzen te gaan in zetten in de sport als er meer dan 75 mensen bij een 
activiteit aanwezig zijn. 

- Ik wil jullie er op wijzen dat we bij het starten met toegangsbewijzen, er voor hebben 
gekozen om die alleen in te zetten bij publiek bij topsportwedstrijden. 

- Dat geldt nog steeds omdat: 
Sportbeoefening hier los van staat. Er moet daar geen extra drempels worden 
opgeworpen, gezien het belang van sporten voor de vitaliteit en gezondheid van de 
samenwerking. En het werkt niet als mensen een aantal keren per week voor dezelfde 
activiteit moeten worden getest. 

Testbewijzen bij de amateursporten onuitvoerbaar zijn: gaat vaak om grote 
sportcomplexen waar verschillende wedstrijden worden gespeeld, moeilijk afsluitbaar, 
publiek en sporters loopt in elkaar over (bijv. bij toernooi),moeilijk om goed te 
controleren en hand te haven (vaak geen controle aan de poort mogelijk en vaak 
gerund door vrijwilligers) 

- Misschien idee om toegangstesten te beperken tot publiek bij sportwedstrijden die 
vergunningsplichtig zijn 

- Sector wil ook graag perspectief en duidelijk weten wanneer die extra maatregelen 
boven 75 mensen er weer afgaat (zoals echt alles normaal is) 

Een ander punt is nog dat het er op lijkt dat alle maatregelen voor evenementen 
voorlopig blijven gehandhaafd. Dit zou dus ook betekenen dat de steunmaatregelen 
worden verlengd. Hierbij moet volgens de sector dan wel worden meegenomen dat ook 
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evenementen die niet zijn verboden maar beperkte capaciteit hebben (2/3), ook voor 
financiële compensatie in aanmerking moeten kunnen komen. 

Groet 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

Terugkoppeling Zandvoort 2021-08-09 vs 2.ppb< 
donderdag 12 augustus 2021 16:23:00 
Terugkoppeling Zandvoort 2021-08-09 vs 2.pptx 

Deze sheet heeft de covid directie gemaakt op basis van onze input. 

Groet 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

Blokhuis. P. (Paul);  ,;(01',11:kr.) 

FW: Q en K's EZK voor persconferentie 13 aug 
vrijdag 13 augustus 2021 14:22:22 

Van: 
	

@minezk.nl> 

@minezk.nl>; 

@minezk.nl> 

Onderwerp: Q en A's EZK voor persconferentie 13 aug 

@minvws.nl>; 

Verzonden: vrijdag 13 augustus 2021 14:06 

Aan (1 

@minaz.n1>; 

@minaz.nl> 

@minaz.n1>; 

@minaz.n14241@minaz.nr  

11(0).:',1-;) CC: 

Doc. 40 

Hi Paul 
Ter info. 
Woordv loopt mn via EZK 

" Gr " 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @minvws.nl> 
Datum: vrijdag 13 aug. 2021 2:15 PM 
Aan: likli_') 	 @minvws.nl>, • @minvws.nl>, 

@minvws.nl> 
Onderwerp: FW: Q en A's EZK voor persconferentie 13 aug 

Ter info. 

Hoi allen, 
Hierbij de Q en A's. Het duurde wat langer dan gehoopt omdat er nog wat besluiten genomen 
moesten worden. 
Groet, D 

Wie draait er op voor de kosten, omdat F1 maar met 2/3 bezetting plaats mag 
vinden? (gezamenlijk met VWS) 

• Evenementen, waaronder sportevenementen zoals de Formule 1 (Dutch Grand Prix), kunnen 
onder voorwaarden  doorgaan. 

• Voor evenementen waarbij bezoekers een vaste zitplaats hebben geldt dat maximaal 213e  
van de reguliere bezoekerscapaciteit gebruikt mag worden. Een coronatoegangsbewijs is 
dan verplicht. 

• Dat is een vaccinatiebewijs, een negatieve test of een herstelbewijs. 

• Evenementen die door de Rijksoverheid verboden zijn door de coronamaatregelen en aan 
alle voorwaarden voldoen komen in aanmerking voor de Garantieregeling Evenementen of 
de aanvullende tegemoetkoming evenementen (ATE). 

• Dat is nu niet het geval, F1 kan net als andere geplaceerde evenementen onder 
voorwaarden doorgaan. 

• Deze vallen dus niet onder de Garantieregelingen voor evenementen voor gemaakte kosten. 
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Gaat de Formule 1 (DGP) op Zandvoort door? Waarom wel/niet? (gezamenlijk met 
VWS) 

• De huidige maatregelen voor evenementen, dus ook sportevenementen, lopen door tot en 
met 19 september. 

• Dat betekent dat evenementen, waaronder sportevenementen zoals de Formule 1 (Dutch 
Grand Prix), onder voorwaarden kunnen doorgaan. 

• Voor evenementen waarbij bezoekers een vaste zitplaats hebben geldt dat maximaal 213e  
van de reguliere bezoekerscapaciteit gebruikt mag worden. Een coronatoegangsbewijs is 
dan verplicht. 

• Dat is een vaccinatiebewijs, een negatieve test of een herstelbewijs. 

Worden de steunmaatregelen voor de evenementensector doorgezet nu de 
maatregelen nog worden gehandhaafd? 

• De garantieregeling evenementen loop tot het einde van dit jaar. 

• Omdat we het verbod op evenementen door de oplopende besmettingen begin juli vrij 
abrupt is ingevoerd hebben we de garantieregeling tijdelijk verruimd. 

• De uitbreiding van de garantieregeling Evenementen is verlengd tot en met 19 september. 
Het gaat dan bijvoorbeeld om de verhoging van 80 naar 100%. Ook de Aanvullende 
Tegemoetkoming Evenementen (ATE) is verlengd tot en met 19 september. 

• Evenementen die door de Rijksoverheid verboden zijn door de coronamaatregelen en aan 
alle voorwaarden voldoen, komen in aanmerking voor de Garantieregeling Evenementen of 
de aanvullende tegemoetkoming evenementen (ATE) 

Houdt het kabinet rekening met economische steunmaatregelen in het vierde 
kwartaal van 2021? (gezamenlijke QandA EZK, SZW, FIN) 
• Eind juni hebben we besloten het steun- en herstelpakket na het derde kwartaal in 

principe niet te verlengen. 
• Dat deden we op basis van het toen positieve epidemiologische en economische beeld. 

Alle sectoren mochten open en kenden nauwelijks beperkingen, dus de normale 
economische dynamiek kon weer terugkeren. 

• Bij een normale economische dynamiek ligt overheidssteun niet voor de hand. De  
economie dient weer op eigen benen te staan. 

• Wel wilden we de vinger aan de pols houden. 
• Door de tijdelijk opgelopen besmettingen geldt weer een aantal beperkingen, onder meer 

voor de horeca. 
• Ondernemers die beperkingen ondervinden kunnen tot 1 oktober gebruikmaken van 

maatregelen zoals NOW, TVL en Tozo. Bovendien blijven garantieregelingen het hele 
jaar beschikbaar. 

• Vandaag hebben we besloten over de coronamaatregelen voor de komende periode. 
• Nu we weten wat hiervan de gevolgen voor de verschillende sectoren zijn, zullen we 

beoordelen of steun, in welke vorm dan ook, in het vierde kwartaal nodig is en wat dan 
mogelijk is. 

• Dat besluit nemen we de komende weken. Hierbij baseren we ons ook op het  
epidemiologische beeld en de nieuwe verwachtingen van het Centraal Plan Bureau over 
de economische ontwikkeling.  
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Ministerie van Economische Zaken en Klimaat 
Directie Communicatie 
Bezuidenhoutseweg 73 1 2594 AC 1 Den Haag 
Postbus 20401 1 2500 EK 1 Den Haag 

T: 06 
E: iKlz?,() 	. min  z... 
www.rg soverheid.nliezk 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schadè, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

QenA"s formule 1 
vrijdag 13 augustus 2021 14:06:00 
QenA"s formule 1.docx  

Hi 

Ik ben het spoor weer bijster. 	vertelde me dat de bal voor de QenA's bij jou ligt en dat 
ik er op mee moet kijken. Daarnaast oopt er dus ook nog het een en ander tussen onze 
woordvoerders. 

Hier alvast wat ik zelf nog in elkaar heb gezet. Dan hebben we in ieder geval iets C) 

We houden contact. 
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Waarom heeft het kabinet besloten dat de Formule 1 (DGP) op Zandvoort door kan 
gaan? 

• Het kabinet heeft geen specifiek besluit genomen over de Formule 1. 

• Het verlenen van vergunningen voor dit soort evenementen ligt bij de gemeente. 
• We hebben wel besloten dat de huidige maatregelen voor evenementen doorlopen tot in 

ieder geval 20 september. 
• Dat betekent dat evenementen waarbij bezoekers een zitplaats hebben door kunnen gaan, 

maar dat maximaal 2/3e van de reguliere bezoekerscapaciteit gebruikt mag worden. Een 
coronatoegangsbewijs is dan verplicht. 

• Dat is een vaccinatiebewijs, een negatieve test of een herstelbewijs. 
• Dat geldt niet alleen voor sportwedstrijden maar ook voor andere evenementen waar 

mensen een vaste zitplaats hebben. 

Waarom valt F1 niet onder de garantieregeling voor evenementen? 

• Alleen evenementen die volledig door de Rijksoverheid verboden zijn en aan alle 
voorwaarden voldoen komen in aanmerking voor de Garantieregeling Evenementen of de 
aanvullende tegemoetkoming evenementen (ATE). 

• Dat is bij de Formule 1 niet het geval. De race kan, onder voorwaarden, doorgaan. 
• Daarnaast moet het specifieke evenement minstens 1 keer eerder in Nederland zijn 

georganiseerd en moet er eerder een annuleringsverzekering zijn afgesloten. Ook aan deze 
voorwaarden voldoet de DGP niet. 

DGP geeft aan dat men 100% bezetting nodig heeft om hun begroting rond te krijgen. 
Kan de F1 niet in aanmerking komen voor andere financiële compensatie? 

• De DGP is een commercieel sportevenement dat zijn eigen broek op moet kunnen houden. 
• De organisatie van de DGP is dan ook zelf voor verantwoordelijk voor hun business plan. 
• De rijksoverheid is daar niet bij betrokken. 
• Bovendien wil ik geen onderscheid maken. 
• His het niet uit te leggen aan andere ondernemers die het moeilijk hebben en ook geen 

specifieke steun van de rijksoverheid ontvangen. 

Waarom mag de Formule 1 wel doorgaan en festivals zoals Lowlands niet? 

• Alleen evenementen waar mensen een vaste zitplaats hebben mogen, onder voorwaarden, 
door gaan. 

• Het maakt niet uit wat voor type evenement het is: sport of cultuur. 
• Bij de formule 1 hebben de toeschouwers een vaste zitplaats, bij festivals zoals Lowlands 

is dat niet het geval. 
• Bovendien blijven mensen op festivals vaak meerdere dagen op het terrein en meerdaagse 

evenementen zijn ook verboden. 
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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen:  

RE: DL 18u: Urgent: afstemmen reactie F1 en aanspraak op het garantiefonds 
maandag 16 augustus 2021 17:27:00 
image001.joct 

Hi Egia 

Dank voor het concept. Ik vind de tweede alinea niet duidelijk. Volgens mij moet je aangeven 
dat EZK in het gesprek van maandag 9 augustus al aan heeft gegeven dat de garantieregeling 
waarschijnlijk geen oplossing voor de DGP zou bieden omdat alleen evenementen die door de 
Rijksoverheid zijn verboden daarvoor in aanmerking komen. Toen vrijdag duidelijk werd dat 
geplaceerde evenementen, zoals de DGP, niet worden verboden maar nog steeds door kunnen 
gaan met een beperkte hoeveelheid, hebben wij dat in het gesprek met u aangegeven. Wij 
hebben daarna voor de zekerheid bij RVO nog gecheckt of u, ook gegeven de andere eisen, niet 
in aanmerking komt voor de garantieregeling. Het antwoord heb ik in de onderstaande mail aan 
u gemeld. 

Zoiets zou het mi moeten zijn. 
Groet 

Van: del @minezk nl> 
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 16:43 

Aan: 
CC: 

@minvws.nl> 

@minezk.nl> 

Onderwerp: DL 18u: Urgent: afstemmen reactie F1 en aanspraak op het garantiefonds 

Urgentie: Hoog 

Hoi aréA , 

Ik benader je, omdat ik de taken van mijn collega I :?2, ,..=t 	over neem. Zoals je 
waarschijnlijk weet, hebben we afgelopen week vee vu ig 	met F1 Grand Prix Zandvoort 
gesproken. Afgelopen zaterdag heeft de F1 een mail gestuurd, graag stem ik onze reactie 
daarop met jou af. 

Lukt het om hier vandaag eind van de dag (uiterlijk 18u) naar te kijken? 

Alvast bedankt. 
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Groeten, 

Van: 	 Rminezk.nl> 
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 16:16 
Aan 'vo' 	 Rminezk.n1>; 

Rminezk.nl> 

Onderwerp: RE: F1 en aanspraak op het garantiefonds 

H o i ag;:ël 

Goed om een mailtje te sturen aan DGP, fijn als we dat vandaag nog even kunnen doen. Ik heb 
de voorkeur voor een mail boven een call/digitaal gesprek omdat ik ze vorige week al een keer 
of 3-4 heb gesproken, dus ik zie niet wat dat een gesprek nog meer toevoegt en vind het ook 
wel prettig om in deze fase onze reactie op schrift te hebben, juist ook omdat ze juridische 
stappen boven de markt hangen. Ik heb een kleine toevoeging gedaan in rood. Zou je de mail 
ook nog even met VWS/Sport 	willen afstemmen? 

Thx, groeten, 

Van: 11(81.9( 	 Rminezk.nl> 
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 12:07 
Aan: 
	

Pminezk.nl> 
CC: 
	

Rminezk.nl> 
Onderwerp: RE: Fl en aanspraak op het garantiefonds 

Ha WI 

Zoals je weet neem ik de komende twee weken de taken van waar van EY 	. Zodoende 
pak ik ook de mail van DGP op, op basis van taa aanzet. Zou jij een i <urmen werpen op 
onderstaande mail, met name of de toonzetting juist is? 

Lukt dat voor begin van de middag? 

Alvast dankt. 
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(minezk.n1>; 
(@rvo.n1>; 
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Van: Robert van Overdijk 1 Dutch GP 	PdutchRp.com> 
Verzonden: zaterdag 14 augustus 2021 14:07 
Aan:MEMEMEa@minezk.nl>  
CC: 	 Rminvws.n1>; 

minezk.n1>; 
Pminezk.n1>; 

Rtigsports.nl> 
Onderwerp: RE: F1 en aanspraak op het garantiefonds 



@rvo.n1>; 
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Van: 
	

~511 
Aan: 	 "Robert van Overdiik 1 Dutch GP" 
Cc: 

Onderwerp: 	RE: Fl en aanspraak op het garantiefonds 
Datum: 	 maandag 16 augustus 2021 17:56:29 
Bijlagen: 	 image001.j1DCk 

Beste itt= 

Dank voor je bericht. Ik reageer mede namen 	die de komende weken op vakantie is. 

We hebben volledig begrip voor je reactie en zien zeer goed dat de situatie erg vervelend voor 
jullie is. Je vraagt of de reactie van RVO hieronder een officiële afwijzing is. Dat is het niet. RVO 
zal nog officieel op uw aanvraag reageren, dat neemt vaak enkele weken in beslag. We zullen 
RVO vragen of in dit geval een versnelde afhandeling van jullie verzoek mogelijk is. 

Overigens heeft EZK al in het gesprek van maandag 9 augustus aangegeven dat de 
garantieregeling waarschijnlijk geen oplossing voor de DGP zou bieden. Alleen evenementen die 
door de Rijksoverheid zijn verboden komen namelijk in aanmerking voor de garantieregeling. 
Toen vrijdag duidelijk werd dat geplaceerde evenementen (zoals de DGP) niet verboden 
werden, maar nog steeds door kunnen gaan met een beperkte hoeveelheid, hebben wij dat in 
gesprek met u aangegeven. Wij hebben daarna voor de zekerheid bij RVO nog gecheckt of u, 
ook gegeven de andere eisen, toch niet in aanmerking komt voor de garantieregeling. Het 
antwoord heb ik in de onderstaande mail aan u gemeld. 

Mocht het bovenstaande nog leiden tot verdere vragen, neem dan gerust contact op. 

Met vriendelijk groet, 

--è1~ 
Ministerie van Economische Zaken en Klimaat 

Van: Robert van Overdijk I Dutch G p Mil@dutchgp.com> 
Verzonden: zaterdag 14 augustus 2021 14:07 
Aan: 
CC: 

@minezk.nl>, 
@minezk.nl>; ip 

@minezk.nl> 
@minvws.n1>;WEEMEME 

@minezk.nl>; 

@tigsports.nl> 
Onderwerp: RE: Fl en aanspraak op het garantiefonds 

Beste 

Bedankt voor je mail. 
Don't shoot the messenger heb ik geleerd dus dat vooropgesteld. 

Uiteraard zijn we het met onderstaande expliciet niet eens en zullen daar in een later stadium op 
terugkomen. 
Laten we het daarom maar niet over de inhoud hebben. 

Over het proces kan ik ook heel veel zeggen. Om dit als overheid nu op vrijdag 13 augustus om 
16:37 uur, 2 uur voor de persconferentie waarin het kabinet de maatregelen voor de komende 
periode gaat duiden, aan ons te melden is ronduit schandalig! 
Al weken/maanden proberen wij via allerlei kanalen helderheid te krijgen, onze aanvraag lag er 
ook al even, ongetwijfeld op een stapel maar iedereen wist ervan en ook iedereen was, en is, 
doordrongen van het speciale karakter van dit evenement. Dat kan dus niet het probleem zijn. 
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Als deze helderheid er een maand of wat geleden zou zijn gekomen dan hadden we wellicht nog 
iets van een keuze gehad. 
Zelfs gisteren nog hebben jullie ons in de waan gelaten dat we onder de garantieregeling zouden 
vallen als het onverhoopt niet mocht gaan lukken, dat was een expliciete wens vanuit de 
ministerraad. 

Voordat wij ons gaan beraden op de volgende stappen heb ik 1 concrete vraag: 

Dien ik de mail van vrijdag 13 augustus 16:37 uur op te vatten als de officiële afwijzing van onze 
aanvraag op de garantieregeling zoals anderhalve week geleden ingediend? 

Graag je reactie. 

Met vriendelijke groet / Best regards, 
Mede namens de gehele directie Dutch Grand Prix. 

Robert van Overdijk 

Formula 1 Heineken Dutch Grand Prix 
Directeur 

+31 (0) 6 
PdutchRp.com  

Text" Description automatically generated 

Van: 10.2~1111111.11Wminezk  nl> 
Verzonden: vrijdag 13 augustus 2021 16:37 
Aan: Robert van Overdijk 1 Dutch GP 	dutchgp.com> 
CC: 	 Pminvws.nl>  10.2.e 

l@minezk,n1>; 	 Pminezk.nI>;10.2.e 
—7111Rminezk.n1>;  1111111111111.111111.111111~~_ 
Onderwerp: RE: F1 en aanspraak op het garantiefonds 

Beste Robert, 

Rrvo.nl> 

Zojuist kreeg ik reactie van de RVO over de garantieregeling. Zij hebben de aanvraag nog eens 
doorgenomen en beoordeeld. Ze komen met de volgende reactie: 
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• De DGP is een geplaceerd evenement. Voor geplaceerde evenementen geldt momenteel 
geen evenementenverbod. Wel zijn er restricties aan de vorm die het moet hebben (zoals 
coronatoegangsbewijs en 2/3 vd capaciteit). 

• Het niet commercieel haalbaar zijn is geen reden om tot uitbetaling via de 
garantieregeling over te gaan. 

• Oftewel: als de DGP besluit te annuleren komen ze niet in aanmerking voor uitkering uit 
het garantiefonds. 

Dit is waarschijnlijk niet het antwoord waar jullie op gehoopt hadden. 
Ik hoop hiermee jullie voldoende te hebben geïnformeerd. Als jullie verdere vragen hebben 
horen we het graag. 

Hartelijke groeten, 

Ministerie van Economische Zaken & Klimaat 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. if you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. • 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. 1f you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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Sport en evenementen 

Algemeen 
• Er wordt geen onderscheid gemaakt tussen publiek bij 

sportwedstrijden of publiek bij andere evenementen. 

• Zowel voor sport als cultuur geldt dat publiek welkom is: 

• als 1,5 meter in acht wordt genomen, zonder 

coronatoega ngsbewijs. 

• binnen 1,5 meter mits geplaceerd met een maximum van 

2/3 van de reguliere capaciteit, met een geldig 

coronatoegangsbewijs. 

• binnen 1,5 meter ongeplaceerd met een maximum van 750, 

met een geldig coronoatoegangsbewijs. 



buiten reikwijdte verzoek 
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Formule 1/Dutch Grand Prix 

Waarom heeft het kabinet besloten dat de Formule 1 
(DGP) op Zandvoort door kan gaan? 

• Het kabinet heeft geen specifiek besluit genomen over de 

Formule 1. 

• Het verlenen van vergunningen voor evenementen ligt bij 

de gemeente. 

• We hebben wel besloten dat de huidige maatregelen voor 

evenementen doorlopen, tot in ieder geval 20 september. 

• Dat betekent dat evenementen waarbij bezoekers een 

zitplaats hebben door kunnen gaan, maar dat maximaal 

2/3e van de reguliere bezoekerscapaciteit gebruikt mag 

worden. Een coronatoegangsbewijs is dan verplicht. 

• Dat is een vaccinatiebewijs, een negatieve test of een 

herstelbewijs. 

• Onder die voorwaarden kan de DGP, net zoals andere 

geplaceerde evenementen, doorgaan. 
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Waarom valt F1 niet onder de garantieregeling voor 

evenementen? 

• Alleen evenementen die volledig door de Rijksoverheid 

verboden zijn, komen in aanmerking voor de 

Garantieregeling Evenementen of de aanvullende 

tegemoetkoming evenementen (ATE). 

• Dat is bij de Formule 1 niet het geval. De race kan, onder 

voorwaarden, doorgaan. 

De PvdD heeft schriftelijke vragen gesteld over 

mogelijke overheidssteun voor de Formule 1. Daarin 

wordt onder andere gevraagd om ondubbelzinnig te 

verklaren dat er geen steun wordt verleend en dat 

eventuele financiële risico's niet worden gecompenseerd. 

• De schriftelijke vragen zullen zo snel mogelijk worden 

beantwoord. 

• Wel kan ik zeggen dat er niets specifieks voor de DGP 

geregeld wordt. 

• Als zij voldoen aan de voorwaarden kunnen zij, zoals 

iedere ondernemer, gebruik maken van de beschikbare 

steunmaatregelen. 

• Daarbij kunnen zij geen beroep doen op de 

garantieregeling voor evenementen, omdat de DGP niet 

volledig door de Rijksoverheid is verboden. 



Doc. 50 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

evenementen en sport 
dinsdag 17 augustus 2021 09:34:11 
evenementen en sport.docx 

Zie mijn opm. heb er snel naar gekeken wellicht mis ik nog zaken. Maar kijk vanmiddag nog 
even uitgebreider 
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Van: 	 Dienstpostbus Secretariaat Sport 
Aan: 
Cc: 	 IDienstoostbus Secretariaat Soort 
Onderwerp: 	FW: Fl Heineken Dutch Grand Prix op 3-5 september 2021 
Datum: 	dinsdag 17 augustus 2021 09:25:15 
Bijlagen: 	image001.onq 

image003.ioq 
image005.ipq 

Hoi rilig 

Zie onderstaand toelichting van 0r2e 
Wordt ook in het MT overleg bespro en. 

. 1 0  -' zou je na MT overleg de uitkomst ook aan 
naaÏ- '0.14  doorgestuurd)? 
Bedan t alvast. 

Groet, 

1 Directie Sport  1 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport  1 
Parnassusplein 5  1  2511 VX  1  Den Haag 1 
Postbus 20350 1 2500 EJ 1 Den Haag 1 
T +31(0)70 	 caminvws.n11  
Aanwezig: maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag 

willen doorgeven 	had het advies 

Van: 	 @minvws.nl> 

Verzonden: maandag 16 augustus 2021 19:22 

Aan: _Dienstpostbus Secretariaat Sport <_DienstpostbusSecretariaatSport@minvws.n1>; 

@minvws.nl> 

CC: 
	

@minvws.nl>; 
@minvws.nk 	 @minvws.nl> 

Onderwerp: RE: F1 Heineken Dutch Grand Prix op 3-5 september 2021 

Allen, 
Voor zover ik weet liggen er nog geen uitnodigingen vanuit de DGP aan de overheid. 
Mocht dat het geval zijn dan zullen we dat meteen melden. 
Lijkt mij dat stass daar dan heen kan gaan, maar goed om ook in MT even te bespreken. Lijkt 
me dat er niet teveel overheid naartoe moet gaan ivm de beperkingen die er nog steeds gelden 
voor publiek. 
Overigens; 

- De race is zondag 5 september 
- De trainingen zijn vrijdag 3 sept en zaterdag 4 sept 

Groet 3) 

Van: _Dienstpostbus Secretariaat Sport <_DienstpostbusSecretariaatSport@minvws.nl>  
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 12:13 

Aan: 	 Rminvws.nl>  
CC: 	 (@minvws.nl>; 

Pminvws.ni>; 	 @minvws.nl>; 
--@minvws.nl>;  _Dienstpostbus Secretariaat Sport 

<_DienstpostbusSecretariaatSportPminvws.nl>  
Onderwerp: FW: F1 Heineken Dutch Grand Prix op 3-5 september 2021 

Hoi 

Zou jij hier graag een advies op willen geven. 



070 
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En moet dit ook besproken worden in het MT-overleg? 

Dank alvast! , 

Groet, 

1 Directie Sport 1 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport  1 
Parnassusplein 5 1 2511 VX  1  Den Haag I .  
Postbus 20350 1 2500 E 1 Den Haag 1 
T +31(0)7 	1 	(ffirninvws.ni 1 
Aanwezig: maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag 

Van: Staatssecretaris 	 Rminvws.nl>  
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 10:44 

Aan: _Dienstpostbus Secretariaat Sport <_DienstoostbusSecreOriaatSportRminvws.n I> 
CC: Staatssecretaris 	 Pminvws.n1>; 

Pminvws.nl> 
Onderwerp: F1 Heineken Dutch Grand Prix op 3-5 september 2021 

Goedemorgen, 

In het weekend van 4 september staat de Grand Prix gepland, begreep dat dit in de agenda staat 

van Hugo. 

Weten jullie of het de bedoeling is dat de stas hier (als vervanging van MMZS) ook naar toe 

moet? 

Met vriendelijke groet, 

Staatssecretaris Blokhuis 



@minvws.nl> 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

*9~ 
FW: Uitnodiging voor FORMULA 1 Heineken® DUTCH GRAND PRIX 2021, rsvp voor of op 9 augustus 
dinsdag 17 augustus 2021 07:50:00 
imaae001.-ioci 

Van: de:: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 21:11 
Aan: 

@minvws.nl> 
@minvws.nl> 	 @minvws.nl>; 

@minvws.nl>, 	 @minvws.nl>, 
@ m nvws. nl>; 

@minvws.nl> 	 @minvws.nl>; _dienstpostbus 
Uitnodigingen Bewindslieden <uitnodigingen@minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Uitnodiging voor FORMULA 1 Heineken° DUTCH GRAND PRIX 2021, rsvp voor of 
op 9 augustus 

Allen, 

De minister heeft mij zojuist laten weten dat hij niet naar de Fl gaat het weekend van 5 sept. Ik 
ga Heineken nog een afmelding sturen nav onderstaande mail. 

Groet, 
9L, 

(d. r-.4.-0.(t..:.A 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: QenA Fl 
dinsdag 17 augustus 2021 09:13:00 
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Dank je, dan pas ik dit aan. 

Van: 	 @minezk.nl> 
Verzonden: dinsdag 17 augustus 2021 09:06 
Aan 3 	 @minvws.nl> 
CC: ,rJ 	 @minezk.nl> 
Onderwerp: RE: QenA F1 

Ha W44  

Dank voor je mail. De laatste bullit klopt niet meer. De F1 krijgt geen steun, omdat het event 
niet-verboden is. Ik heb dit weg gehaald: 

Waarom valt F1 niet onder de garantieregeling voor evenementen? 

• Alleen evenementen die volledig door de Rijksoverheid 
verboden zijn, komen mogelijk in aanmerking voor de 
Garantieregeling Evenementen of de aanvullende 
tegemoetkoming evenementen (ATE). 

• Dat is bij de Formule 1 niet het geval. De race kan, 
onder voorwaarden, doorgaan. 

Groeten, 

ral 

Van: 4°)." 	 Rminvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 17 augustus 2021 09:01 
Aan: 	 @minezk.nl> 
Onderwerp: QenA F1 
Urgentie: Hoog 

Hallo 'ie 

Ik moet voor 10 uur een paar bullits aanleveren over de Formule 1 voor het debat van morgen. 
Bijgaande QenA gaat over het garantiefonds. Kun jij die snel nog even checken? 
Dank je 

Waarom valt F1 niet onder de garantieregeling voor evenementen? 

• Alleen evenementen die volledig door de Rijksoverheid 
verboden zijn, komen mogelijk in aanmerking voor de 
Garantieregeling Evenementen of de aanvullende 
tegemoetkoming evenementen (ATE). 
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• Dat is bij de Formule 1 niet het geval. De race kan, 
Onder voorwaarden, doorgaan. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this .message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden, wordt ti verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for ybu. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

Dienstoostbus Team Parlementair PDC-19 

RE: Urgent: Extra punten debatdossier 
dinsdag 17 augustus 2021 10:01:00 
evenementen en sport.docx  
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Hierbij de bijdrage vanuit sport. Ik heb geen reactie gehad van ii01,2:;.-  op een eerdere versie 
maar ik neem aan dat jullie hem in het verdere proces meenemen, 

Groet, 

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 
@minvws.nl> 

Verzonden: dinsdag 17 augustus 2021 08:17 
Aan:  0°):9 (z) 	 @minvws.nl> 
CC: 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Urgent: Extra punten debatdossier 

Hoi va 

Zie bijgaand voor het format. Als je een factsheet aanlevert dan lettertype verdana 9. 

Over maatregelen bij evenementen is een ander team aan zet. Afstemming kan evt via parli 
cc). 

Groet, 
aio e".c:4 

Beleidsmedewerker parlementaire zaken 

Programmadirectie COVID-19 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
Parnassusplein 5 1 2511 VX 1 Den Haag 
Postbus 20350 12500 El 1 Den Haag 

06 1:11" 
MIE aminvws.n1 

Van  4r4;,. 	 Pminvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 17 augustus 2021 07:54 
Aan: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-191M.  

Rminvws.nl>  
Onderwerp: RE: Urgent: Extra punten debatdossier 

Hi _2- 

Is er een bepaald format dat we voor het dossier aanhouden? Ik ben hier namelijk normaal 
gesproken niet bij betrokken. 

Groet 

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 
1@minvws.nl> 



Aan: 

koJ 

Pminvws.n1>; 
@minvws.nl>;  

(uminvws.n1>; 	 Rminvws.nk 

(@minvws.nk 
Pminvws.nk 

Rminvws.n1>; Rminvws.n1>; 
@minvws.n1>; 	 @minvws.nl> 

@minvws.nl> 	 @minvws.nl>; 
Rminvws.n1>; 	 Rminvws.n1>; 

Pminvws.n1>MMINI 
@minvws.nl> 

@minvws.nl>; 

t(0)(9t:,) 

@minvws.nl>; 
Rminvws.n1>; iíox 	 @minvws.nl>; 

Dienstpostbus CTC-VWSEIPminvws.n1>;  'Dienstpostbus vaccineren PDC-19' 

10.1,v.kz.1 Rminvws.nl> @minaz,nk 
Rigj.n1>;  'CZ Parlementair' 

parlementair 
Rminvws.nk 

Pminvws.n1>; 
Rminvws.n1>; 

@minvws.nl>; 

Pminvws.n1>;  'dienstpostbusCZCorona@minvws.nl' 
Rminvws.n1>;  DienstpostbusDGLZ 	 Rminvws.n1>; 

Rminvws.nk  di-
@minvws.nl>; 

Rminvws.n1; 
Pminvws.n1>; 

Rminvws.nk 
@rninvws.nl> 

Pminvws.nk 
@minjenv.n1>; 
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Verzonden: maandag 16 augustus 2021 16:20 

@minvws.nl>; 

Rminvws.n1>; 
Rminvws.nk 

Pminvws.nk 

Aan: dienstpostbusCZCorona 
Rminvws.n1>; 

@minvws.nl>  
Onderwerp: FW: Urgent: Extra punten debatdossier 
Urgentie: Hoog 

Ha collega's buiten pdc19, 

Zie onderstaand geel de uitvraag van mvws voor het debatdossier. 

Groet, 

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 16:11 

Rminvws.n1>;  dienstpostbusCZCorona 

Pminvws.nk 

Prninjenv.nk 
@minvws.n11~111~@minvws.nl>11~ 

Rminvws.n1>; 	 Rminvws.n1>M11 
Rminvws.n1>M1~1111.11~Rminvws.n1>; 

Pminvws.nl>11~1~.@minvws.n1>M11 
Rminvws.nk 	 @minvws.nl>; 

l@minvws,nk 
Prninvws.nl>; 

Pminvws.nl>11~~ 
Rminvws.n1>~~ 

@minvws.n1>~~~1~111@minvws.n1>; 
minjenv.n1>; 



(@minvws.n1>; 
minvws.n1>; 

Rminvws.nk 
Rminvws.n1>; 

l@minvws.nl>1~1~ 
Pij.nl>111~ 

(minvws.n1>; 
(@rninvws.n1>; 

(@minvws.n1>; 
l@minvws.n1>; 

Pminvws.nk 
Ominvws.n1111~1111~1.1111.11Wminvws.nl> 

Rminvws.nk 
Prninvws.nk 

	

	 Ominvws.nk 
l@rninvws.nl>1111.111~1~~@minvws.nl>; 

(@minvws.nk  Lp. e  
Rminvws.nk 	 l@minvws.n140.2~1111~ 

Rminvws.nl>11~111~11  Rmi • nvws.n1>;10.2.e`~ 
Rminvws.n1>; 	 Rminvws.nl> 

Onderwerp: Urgent: Extra punten debatdossier 
Urgentie: Hoog 

CC: ()minvws.nl>; 
Rminvws.nl>; 
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(minvws.n1>;  PDC19 	(minvws.n1>; 
Ominvws.n1>~~11Pminvws.n1>; 

(@minvws.nl>; 
(ffiminvws.nk 

Pminvws.n1>; 

(@minvws.n(>11~1 
Ominvws.n1>~111 

(@rninvws.n1>; 
Ominvws.nl>11~111~~Rminvws.nl>; 

Ominvws.nk 
Pminvws.nl>., 	 Rigj.nk 

Rminvws.nl>111~1111.~ 
•Rminvws.nl>; 	 Ominvws.nl> 
(ffiminvws.n141111111~MOminvws.nt>11~ 

	

Prninvws.nl>;  ia 	 Ominvws.nt>111~~ 
Rminvws.nk 

Ominvws.n111~1~ 
Prninvws.n lffirrlinvws.n1>IME 
Prninvws.nl>1111~~0minvws.n1>; 

	

(@rninvws.n1>; 	 Rminvws.nl>1.~ 
l@minvws.nl>11~1~~(@minvws.nl> 

Ha collega's, 

Hieronder de extra topics die MVWS graag terugziet in het debatdossier. Indien mogelijk 
ontvangen we de bijdrage graag zo uiterlijk 16.40. Red je dat niet, dan graag uiterlijk 
morgenochtend 10:00 aanleveren. 

uiten reikwijdte verzoek 

Ominvws.nk 
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Sport en evenementen (Sport,10.2.e 
• Geplaceerd zitten bij evenementen, ook sport. 
• Dutch Grand Prix 
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Heb je vragen over deze punten, neem dan contact op met 

Groet, 

Team parlementair 

Magjitie 
Beleidsmedewerker parlementaire zaken 

Programmadirectie COVID-19 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
Parnassusplein 5 1 2511 VX 1 Den Haag 
Postbus 20350 1 2500 Ei Den Haag 

060:mig 
Ry2"aminvws.n1 

lke 
	

of mij. 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

FW: DGP 
woensdag 18 augustus 2021 09:50:00 

Doc. 58 

Van : 4  4,^)nz-  - 	 @minezk.nl> 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 08:52 

Aan: TPY;9..z., 	 @minvws.nl> 

CC: 
	

@minezk.nl> 

Onderwerp: RE: DGP 

Hoi ..,131!, 

Dank voor je mail. We zijn inderdaad bij het debat vanmiddag betrokken en je mag mij hierover 
bellen. De reden dat de F1 geen aanspraak kan maken op steun is, omdat ze niet verboden zijn 
door de overheid. Ze mogen doorgaan, maar dan met 2/3e  van de capaciteit. 

Alleen evenementen die verboden zijn door de overheid, maken aanspraak op de 
steun regelingen. 

Hopelijk heb ik hiermee je vraag beantwoord, zo niet bel me dan. gerust. 

Groeten, 

Zej  

Beleidsadviseur 

MVO, MVI, SDG Focal Point, Parlementaire Cobrdinatie 

Directie Topsectoren en Industriebeleid 
Ministerie van Economische Zaken en Klimaat 

T +316 

Van: 	 @minvws.nl> 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 08:07 

Aan: 	 @minezk.nl> 

Onderwerp: RE: DGP 

Urgentie: Hoog 

Goedemorgen 

Ik vroeg me nog af of jullie ook direct bij het debat van vanmiddag betrokken zijn? Zo niet, zou 
ik jou dan kunnen bellen, mochten er vragen over de financiële ondersteuning van de F1 
komen? 
Verder had ik nog een inhoudelijke vraag van mijn directeur: 

Klopt het dat ongeplaceerde evenementen van 1 dag wel in aanmerking komen voor de 
garantieregeling? Terwijl je daar ook zou kunnen redeneren dat die niet verboden zijn 
als er maximaal 750 bezoekers komen. Dus in principe (hoewel het economisch 
onrendabel) zouden ze door kunnen gaan. 

- En als dat zo is. Wat is dan het verschil met de DGP? 
Alvast bedankt voor de antwoorden. 
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Groet 
10.2.e 

van:10.2.e 111~1 
Verzonden: dinsdag 17 augustus 2021 20:53 
Aan:  10.2.e 	 Rminezk.nl> 
Onderwerp: DGP 

Ik hoorde dat jullie nav het gesprek met de MP de garantieregelingen nog even handzaam 
op een rijtje zouden zetten. Klopt dat en zo ja zou ik dat overzicht kunnen krijgen? Is wel 
handig voor het debat morgen. 

Groet, 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden. wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Stáat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake. you are requésted to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 



@minvws.nl> 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

FW: Spoed verzoek 
woensdag 18 augustus 2021 14:42:00 

Dit is de laatste versie 

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 "111111~11111111 
@minvws.nl> 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 14:34 
Aan: 
Onderwerp: RE: Spoed verzoek 

Hoi V;2 

Houd deze maar achter de hand voor als de vraag opkomt in het debat. 

Tenzij WON hier nu net om vroeg maar dat denk ik niet of wel? 

Groet, 

Van: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 14:30 
Aan: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 

Pminvws.nl> 
Onderwerp: RE: Spoed verzoek oLgke 

Ik vind het erg vervelend.. maar we blijven maar aanpassen. 
Dit is de laatste versie: 

Waarom mag de DGP wel een camping naast het terrein hebben, terwijl dat bij 
festivals zoals Lowlands en Paaspop niet was toegestaan? 

• Meerdaagse evenementen, waar dezelfde groep personen voor langere tijd met elkaar 
verblijft, zijn in ieder geval tot 19 september niet toegestaan. 

• Festivals zoals Lowlands, waarbij het overnachten een integraal onderdeel is van het 
evenement, zijn daarom niet toegestaan. 

• Bij de Dutch Grand Prix gaat het om een andere situatie. 
• Het gaat hier namelijk om verschillende eendaagse evenementen, waar het overnachten 

losstaat van het evenement zelf en dit op een afzonderlijke locatie plaatsvindt. 
• De gemeente heeft een aparte vergunning verleend voor een beperkte campingfaciliteit. 
• Deze camping is verder slechts bedoeld om te overnachten en vanzelfsprekend zijn ook 

de basismaatregelen, zoals de anderhalve meter, hier van toepassing. 
• De helft van de campingplekken is bedoeld voor medewerkers. De overige plekken 

kunnen door iedereen wordt geboekt, dus ook door bezoekers van de race. 
• Indien bezoekers aan de race ook op de camping overnachten, is voor zowel de race als 

de camping een afzonderlijk ticket vereist. Bij aankomst op het circuit zullen zij altijd en 
elke dag opnieuw een toegangsticket en coronatoegangsbewijs moeten laten zien. 

Van: Ker/).4 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 13:09 
Aan: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 

minvws.nl> 
Onderwerp: FW: Spoed verzoek 



Van: 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 12:44 
Aan: -113 

CC: Pminvws.nk 

Van: Rminjenv .nl> 
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H i 

Op basis van de laatste informatie hebben NCTV en wij nog de QenA nog aangepast. Kun jij 
deze laatste versie toevoegen? 

Van: 4°1,9, 	 @minvws.nl> 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 12:48 
Aan: 	 Pminjenv.nl> 
CC: 	r•-) 	 Pminvws.n1>; 

@minjenv.nl>; 	 @minjenv.nl> 
Onderwerp: RE: Spoed verzoek 

Max is volgens de organisatie 4000 plaatsen. Nog aanpassen of laten we het zo staan (op basis 
van de info van de gemeente?) 

Pminjenv.nk 
Onderwerp: RE: Spoed verzoek  

.@minjenv.nI> 

Pminjenv.nl> 

Prima zo. Ik check nog even of het max. van 500 klopt. 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 12:40 
Aan: 	 P minvws.nl> 
CC: 	 Pminvws.n1>; 

minjenv.nk 
Onderwerp: RE: Spoed verzoek 

H 

Mijn voorstel zou zijn om de Q&A als volgt aan te passen: 

P minjenv.nl> 



Rminvws.nl> 

@minjenv.nl> 

Van: @minvws.nl> 
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g:4 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 12:38 
Aan: 1 KeL'• tz? 
CC: 
Onderwerp: RE: Spoed verzoek 

Ik heb het n.a.v het NOS-bericht nog even contact gehad met de organisatie en die heeft de 
volgende aantallen door: 

1. Crew / leveranciers 1446 
2. Vrijwilligers 756 
3. Losse boekingen 935 

Totaal 3.137  

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 
minvws.nl> 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 11:59 
Aan: 	 Pminvws.n1>; Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 

Rminvws.n1>; 	 (minjenv.n1) 
Rminjenv.nl> 

CC: 
Rminvws.n1>; 

Onderwerp: RE: Spoed verzoek 

Hoi 

Dankje, deze neem ik mee naar de TK. 

Groet, 

Pminvws.nk 
Pminjenv.nl> 



@minvws.nl>  
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Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 11:09 

Aan: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 

ii@minvws.n1>; 	 Pminjenv.n1)  , G), 

CC: 
Rminvws.n1>; 

Rminjenv.nl> 
@minvws.n1>IMINEM 

Rminjenv.nl>  
Onderwerp: RE: Spoed verzoek 

Hi1.49222 

Hierbij de QenA, met dan aan 

Groet 

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 132r;',  
(Rminvws.nl> 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 08:20 

Aan 'keiv.(':)' 	Rminjenv.n1)10}:v/z).  pminjenv.n1>; 
minvws.nl>  

CC: 
	 @minvws.nl>  

Onderwerp: Spoed verzoek 

Goedemorgen 

Ik ontving zojuist onderstaande spoedverzoeken van onze 	 . Kunnen jullie 
gezamenlijk het geel gearceerde oppakken en uiterlijk om 11. 	aan mij mailen? 

Ik kopieer Bp 	;;;;:..1 ook in mochten er vragen zijn op maatregelen. 

Alvast bedankt, 

Groet, 

Van: 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 08:13 
Aan: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 

(@ mi nvws.n I> 
Onderwerp: Spoed verzoek 
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Goede morgen ! 

Het belooft weer een interessante dag te worden 
0 

Hierbij twee verzoeken: 

1. kun jij nog een q and a laten maken / orghaniseren over DGP en lowlands. Ik begreep dat 
de DGP een camping heeft naast het terrein op 3 sept. En dat terwijl Lowlands en Paaspop zijn 
afgelast. Veel verontwaardiging over. Hoe zit dit? Denk bij NCTV en evt met Sport uit te zetten. 
En ook of er iemadn op moet acteren en wie dat dan is. 

Dus graag even schakelen met NCTV en sport ! 

was al vroeg op de mail. 

Dus graag even voor 

Dank en tot straks! 

Groet 

apart leggen. 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de 
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat 
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

Ministerie van Justitie en Veiligheid 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the 
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the 
Bender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Ministry of Justice and Security 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de 
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat 
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

Ministerie van Justitie en Veiligheid 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the 
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the 
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sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Ministry of Justice and Security 



@minocw.nl> 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

FW: Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling 
woensdag 18 augustus 2021 15:24:00 
Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling v2.doc< 
ATT00001.htni 

Laatste stand zaken.. blijft moeilijk uitlegbaar maar: 
- Ongeplaceerd is verboden tenzij.... Is verbod dus garantieregeling 
- Geplaceerd is niet verboden tenzij.... Is geen verbod dus geen garantieregeling 

Van: ° 	 @minezk.nl> 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 15:13 
Aan: 	 @minezk.nl> 
CC: 

	

	 @minezk.n1>M1~ 
@minvws.nI>; 

@rvo.nl>1.1111111.111111.1.1@minezk.n1>; 
@minezk.nl>; 

Onderwerp: Fwd: Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling 

Ha 

Ik stuur je hierbij een update vd QA mbt steun garantieregeling, nav overleg oa met 	en wjz 
zonet. Belangrijkste wijziging is dat ongeplaceerde evenementen buiten met meer dan 750 
evenementen ook aanspraak kunnen maken op de garantieregeling. 

Ik stuur zo een nadere toelichting 

Groeten, 

07-2" 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: 	 Rfreedom.nl>  
Datum: 18 augustus 2021 om 15:09:32 CEST 
Aan: 	 @minezk.nl>  
Onderwerp: RE: Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling 

Van: 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 14:54 
Aan: 	 f@freedom.n1  
Onderwerp: Fwd: Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling 



(@minezk.nl> 
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Groeten, 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: 
Datum: 18 augustus 2021 om 12:12:00 CEST 
Aan: 	 Rminezk.nl> 
Kopie: 

Pminezk.nl>, 
Rminezk.nl>, 

Pminezk.nl>, 
(@minezk.nl>, 

(minvws.nl>, 
Rrvo.ni>, 

@minezk.nl>,~Rminocw.n1" 
Rminocw.nl>  

Onderwerp: Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling 

Hoi LIE14  

Ik stuur je hierbij de QA's over wanneer organisaties aanspraak 
maken op de Garantieregeling. Ook de F1 vraag is hierin opgenomen. 

Groeten, 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 
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This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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Wanneer maak ik aanspraak op,de garantieregeling 

- Tot en met 19 september zijn: 
o Meerdaagse evenementen (evenementen die langer dan 24 uur duren en dezelfde 

groep mensen voor meerdere dagen bij elkaar verblijft) met 
coronatoegangsbewijzen verboden. 

o Ongeplaceerde evenementen binnen verboden, 
o Ongeplaceerde evenementen buiten verboden, tenzij het evenement maximaal 750 

bezoekers heeft en een coronatoegangsbewijs wordt ingezet. 
- Een evenement komt in aanmerking voor de regeling als het door de rijksoverheid is 

verboden is vanwege de coronasituatie en de organisator als gevolg daarvan het evenement 
annuleert. 

o Ongeplaceerde evenementen buiten van meer dan 750 bezoekers, kunnen dus 
aanspraak maken op de garantieregeling 

o Geplaceerde evenementen zijn toegestaan onder voorwaarden en kunnen dus geen 
aanspraak maken op de garantieregeling 

- Daarnaast moet het evenement voldoen aan de volgende voorwaarden, onder voorbehoud 
van goedkeuring van Brussel voor de verruimingen: 

o De subsidieregeling is gericht op evenementen die gepland staan tussen 1 juli en 31 
december 2021. 

o Voor deze evenementen is een evenementenvergunning afgegeven door de 
gemeente of u heeft een verklaring van de gemeente dat een vergunning zou zijn 
afgegeven als er geen evenementenverbod was geweest. 

o Het evenement vond minimaal 1 keer eerder plaats. Evenementen vallen onder de 
regeling als de organisatie een annuleringsverzekering met pandemiedekking had 
voor: 

■ de laatst georganiseerde editie (bijvoorbeeld in 2019); 
■ de geplande editie (bijvoorbeeld in 2020). 

o Het evenement dient georganiseerd te worden in Nederland. 
o De organisatoren houden zich aan de dan geldende corona- en 

veiligheidsmaatregelen. 
o Gratis evenementen vallen niet onder de regeling. 
o Het evenement zou maximaal 14 dagen duren 

Kan de Dutch Grand Prix aanspraak maken op het garantiefonds? 

- 	De DGP kan geen aanspraak maken op het garantiefonds, omdat geplaceerde 
evenementen zoals de DGP door mogen gaan onder voorwaarden (coronatoegangsbewijs 
en 2/3e van de capaciteit). 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: Spoed verzoek® 
woensdag 18 augustus 2021 14:19:19 

@minvws.nl>; kfL CC 
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De volgende tekst staat op de website onder FAQ: 
"De Dutch Grand Prix camping is een reguliere camping en biedt slaapplaatsen, net zoals alle 
andere campings in Nederland en net zoals vele andere camping in de omgeving van het circuit. 
Er is plaats voor maximaal 5.000 mensen, waarvan het overgrote deel mensen zijn die werken 
op het evenement en een klein deel van de kaarten is voor Racefans. Ieder persoon heeft 7,5 
m2 voor zichzelf. Deze camping is gelegen vlak bij het F1 Heineken Dutch Grand Prix terrein, 
maar valt onder een eigen vergunning en dus niet onder de van de F1 Heineken Dutch Grand 
Prix. 

De Dutch Grand Prix camping is tijdens de F1 Heineken Dutch Grand Prix gewoon beschikbaar 
en opereert straks ook onder dezelfde voorwaarden zoals alle andere campings in Nederland op 
dit moment. Dat wil zeggen dat het 1,5 meter beleid van toepassing is. Dat er geen feestjes 
mogen worden georganiseerd, geen schermen, geen optredens etc. Indien bezoekers van de 
Dutch Grand Prix camping naar de F1 Dutch Grand Prix willen, moeten ze naast een afzonderlijk 
toegangsticket voor de F1 ook voldoen aan de 'Testen voor Toegang' als voorwaarde om op het 
terrein van de F1 te komen. Net  zoals alle andere mensen die in Zandvoort en omgeving 
verblijven en de F1 willen bezoeken." 

https://dutchgp.com/faq-categorie/camping/  
Van  10):44 	 @minvws.nl> 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 14:16 
Aan: ;Kof;' 	 @minjenv.nl>; 

@minjenv.nl> 

@minjenv.nl> 

Onderwerp: RE: Spoed verzoe 

Weten we dat zeker over de 1,5 mtr op de camping? 

Van: 
	

@minjenv.nl> 

Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 14:09 

Aan: ikk;'), 

	

	 @minjenv.nl>; 
Rminvws.nl> 

CC: 
	

@minvws.nl>; 

@minjenv.nl> 

Onderwerp: RE: Spoed verzoe 

Eens en misschien nog een kleine toevoeging in het rood. 



Van: 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 14:02 
Aan: 

Pminjenv.nl> 

@minjenv.nl>, iKe)gr-•9, i-e 

Turfmarkt 147 1 2511 DP 1 Den Haag 
Postbus 20301 1 2500 EH 1 Den Haag 

T 06 	 
02'-  la v.n1 

www.rijksoverheid.ni  

Van: 	 Rminjenv.nl> 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 13:06 
Aan: 
	

Rminvws.nl> 
CC: 
	

Pminvws.n1>; 4.rgtViz-, 
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Rminvws.nt> 
CC: 
	

@minvws.nl>, 
Rminjenv.nl> 

Onderwerp: RE: Spoed verzoek 'v  

Wordt er niet helderder op. Weer andere aantallen in di artikel: Woede om camping bij 
Formule 1 in Zandvoort: 'Hemeltergend dat dit wél mag' t RTL Nieuws  

Ook zouden er combi tickets verkocht worden. 
Anyway, ik stel voor dat we alle cijfers weg laten uit antwoord. 
Groet, 

10W6 . 

Met vriendelijke groet, 

ft-.0'2M1  

Rminjenv.n1>; 	 @minjenv.nl> 
Onderwerp: RE: Spoed verzoek," 

H i, 

Op de site staat niks vermeld over de capaciteit, dus de 5000 heb ik niet gewijzigd. Volens mij 
moet dit de definitieve Q&A zijn. Zet jij deze bij jou door naar parlementair door 



Van: 10•2~11~111Rminvws.ni>  
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 12:48 
Aan • 10 2 e —111~11111~1~11n, v..  

Doc. 65 



Van: 
Aan: 
Cc: 

Onderwerp: 
Datum: 

RE: Urgent: ter check: aanspraak garantieregeling 
woensdag 18 augustus 2021 12:22:13 
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Het lijkt me goed om vandaag nog even de hoofden bij elkaar te steken. Wat
c
13 zegt over 

de 750 wijkt af van wat we in de MR hebben gezegd na contact met Za ie aar toen met 
team garantieregeling over schakelde. Daar is gezegd: het is verboden tenzij je maximaal 750 
bezoekers hebt, dus als je organiseert voor meer ben je verboden en heb je toegang tot de GR. 
Maar het staat je vrl.) om je business model aan te passen naar max 750. Zo legt RVO het ook 
uit, begrijp ik van 0. e Daar zou ik nu niet op terug willen komen, gelet op de politieke 
hoogspanning op .it •ossier. 

Van: 10.2. 	 @minezk.nl> 
Verzonden:.woensdag 18 augustus 2021 12:01 
Aan: 	111111@minezk.nl> 
CC:~ allir@minezk.nl>; 19~ 

@minezk nl>; 10.2.1apr 	 1@minvws.n1>; 10.2.e  

111.11Mk 	13r7  @rvo.n1>;.19á  

PAWWWW@rninezk.n1>; 10.2.e 	 ~l@minocw.nl> .  
Onderwerp: RE: Urgent: ter check: aanspraak garantieregeling 

Beste 

• De laatste versie van de wijzigingsregeling die ik ken (datum 10 augustus) staat aeen  
ook expliciete verwijzing naar een verbod in tijd als mogelijke grondslag_ voor 
compensatie. Wel was al duidelijk op grond van de oorspronkelijke regeling (die reeds is 
goedgekeurd en in werking getreden) dat en meerdaags evenement die verboden wordt 
en door de organisatoren dan maar beperkt wordt tot één dag, wel onder de huidige 
regeling gecompenseerd kan worden voor de geleden schade. Dat staat in de toelichting 
bij de huidige regeling: 

Dat betekent dus dat een organisator van een meerdaags evenement eveneens 
aanspraak kan maken op deze regeling indien alleen meerdaagse evenementen verboden zijn, 
mits uiteraard ook aan alle overige voorwaarden van de regeling voldaan is. 

• Als gevolg maakt Dance Valey geen aanspraak op de regeling, omdat het evenement 
mag doorgaan, maar dan met 750 personen. 

Dat klopt! 

Van: 	 Pminezk.ni>  
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 11:46 
Aan: 
CC: 

	

	
Pminezk.nk 

@minezk.nl>; 
Prvo.nl>., 

(@minezk.nk 

Pminezk.nl> 

(@minvws.nk 

Pminocw.nl> 
Onderwerp: FW: Urgent: ter check: aanspraak garantieregeling 



Pminvws,n1>; 
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Urgentie: Hoog 

Hoi 

Zoals daarnet telefonisch besproken. Kan je het onderstaande bevestigingen: 
• 

• • 	• 

Deze info gebruik voor QA voor het debat zo. 

Alvast bedankt voor je reactie. 

Groeten, 

Beleidsadviseur 

MVO, MVI, SDG Focal Point, Parlementaire Coiirdinatie 

Directie Topsectoren en Industriebeleid 
Ministerie van Economische Zaken en Klimaat 

T +316 

Van: 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 11:07 
Aan:  giálle@minocw.a 
CC: 

Rminezk.nk 

Pminocw.nl> 

Rminezk.n1>; 

@rvo.n1>; 
@minezk.nl> 

Onderwerp: Urgent: ter check: aanspraak garantieregeling 
Urgentie: Hoog 

Hoi 1 

Zoals daarnet telefonische besproken ben ik bezig met een QA voor het debat van zo. Je gaf 
telefonisch aan dat: 

• 

• 

• 



• 

• 

Doc. 66 

Kan je bevestigen dat bovenstaande informatie klopt? 

Alvast bedankt. 

191:. 

Beleidsadviseur 

MVO, MVI, SDG Foca! Point, Parlementaire Codrdinatie 

Directie Topsectoren en Industriebeleid 
Ministerie van Economische Zaken en Klimaat 

T +316 gpzei:. • " 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is 
toegezonden. wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade. van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van 
berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you.are not the addressee or if this message was sent to you 
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 



Van: 
Aan: 
Cc: 

@rvo.n1>; 	 @minezk.nl>; 

Aan:  11~1111~1111@minvws.n1>; 
@minezk.nl>; Milli@minocw.nr  

@minezk.nl>; 

: ter check: aanspraak garantieregeling 

Rrvo.n1>; 

Doc. 68 

Onderwerp: 	RE: Urgent: ter check: aanspraak garantieregeling 
Datum: 	 woensdag 18 augustus 2021 11:55:03 
Bijlagen: 	 FW Urgent ter check aanspraak garantieregeling.msg 

Ik wacht nu nog op officiele reactie van  rilla 2)3:4, 

Als het klopt wat hij telefonische aan mij zegt, dan blijft de redenatie van vrijdag staan. 

Van: 	 @minezk.nl> 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 11:50 

Eens; dit wijkt af van wat RVO ons heeft laten weten en wat wij aan de MP en de sector hebben 
laten weten. 

10 	kan jij voor 12u een korte call opzetten, ook met t10.12-V 1? We moeten dit lijntje echt 
strak krijgen. Bij voorkeur ook iemand van RVO erbij, ac tervang van 	e die op  

vakantie is 

Van: 4° 	 (@ mi nvws.n I> 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 11:27 
Aan 	 Rminezk.n1>; @minocw.n1' 

@minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Urgent: ter check: aanspraak garantieregeling 

Hi 
Als •i zo lopt, hebben we wel iets uit te leggen. Vrijdag hebben jullie namelijk aan de 
organisatie laten weten dat ze als ze zelf zouden annuleren (vanwege financiële 
overwegingen),niet onder de garantieregeling zouden vallen: 

• De DGP is een geplateerd evenement. Voor geplateerde evenementen geldt momenteel 
geen evenementenverbod. Wel zijn er restricties aan de vorm die het moet hebben (zoals 
coronatoegangsbewijs en 2/3 vd capaciteit). 

• Het niet commercieel haalbaar zijn is geen reden om tot uitbetaling via de 
garantieregeling over te gaan. 

• Oftewel: als de DGP besluit te annuleren komen ze niet in aanmerking voor uitkering uit 
het garantiefonds. 

Mede op basis van die informatie hebben ze besloten om het evenement door te laten gaan. 
Lijkt me goed om dit scherp te hebben voor het debat. 



Doc. 68 

Van: 0.2511111MIEERM minezk.nl> 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 11:07 
Aan• 10.2.e --- 	 aminnew nl> 



Van: 
Aan: 
Cc: 

Onderwerp: 
Datum: 

RE: Urgent: ter check: aanspraak garantieregeling 
woensdag 18 augustus 2021 12:32:22 

Van: 
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 12:01 
Aan:10.2'6'W 	 @minezk.nl> 

inhoud identieenn doc. 68 

@minezk.nl> 

Doc. 69 

Ha 

In de Kamerbrief van 11 juni stond het volgende: 

....Meerdaagse evenementen Ten aanzien van meerdaagse evenementen met toegangsbewijzen 
heeft het kabinet besloten om in de eerste 4 weken na het zetten van stap 4 meerdaagse 
evenementen enkel toe te staan voor een totale duur van maximaal 24 uur (waar dus een 
overnachting in kan zitten) en met een maximaal bezoekersaantal per dag (inclusief de 
overnachting) van 25.000 personen. Na deze periode van 4 weken (vanaf 29 juli 2021) is het 
kabinet voornemens om de beperking in de tijdsduur en het aantal personen te laten vervallen... 

Op basis daarvan hebben MEM en ik gesproken met festivals die door beperking in 
tijdsduur of in personen in problemen kwamen. En waardoor zij aanspraak konden maken op de 
garantieregeling. Invoering van een nieuwe beperking in tijdsduur of personen, lijkt mij dan ook 
grond om de garantieregeling te activeren. De basisregel is inderdaad dat organisatoren niet op 
eigen gezag de annulering in kunnen roepen. Maar wij kunnen als overheid toch niet zeggen: je 
hebt 60.000 kaarten verkocht, investeringen gedaan, maar je houdt het festival maar met 750 
mensen en je valt niet onder de regeling? Dan dwing je ze toch in faillissement? 

Maar als het toch zo moet gaan, dan lijkt het me wel goed daar met de sector over te spreken. 
Bij mijn weten is die hier niet van op de hoogte en die zal ook steigeren. 

Groet 



Van: 
Aan: 
Cc: 

Onderwerp: 
Datum: 

RE: Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling 
donderdag 19 augustus 2021 13:47:42 

@minezk.nl>  

Van: TOMIIIIIINIMEIPminezk.nl>  
Verzonden: woensdag 18 augustus 2021 15:13 
Aan:10.2. 

inhoud identiek aan dot: -62 

Doc. 72 

Hoi 

Je onderstaande interpretatie klopt. 
Informatie die aan DGP is verteld klopt. 

Groeten, 
10.2.e 

Van:10.~~111111@minvws.nl> 
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 08:14 
Aan:10.21W~ _P111110~11111111@minezk.nl>;10.2.e 

ittil@minezk nl> 
CC; 	 @minezk.nl>; @minezk.n1>; 10.2.e -1~1.111M 

	

@rvo.n1>;15141, 	 @minezk.nl>; 
@minezk.n1>;10.2.e 

	

@minvws.n1>;MIEW 	@minocw.nl> 
Onderwerp: RE: Wanneer maak ik aanspraak op de garantieregeling 

Hallo  t e A, 

Voor de duidelijkheid (zoals ik het ook uit kan leggen): 
Het maakt dus juridisch verschil of er in de regeling staat dat geplaceerde evenementen zijn 
toegestaan tot maximaal 2/3 van de reguliere capaciteit of dat geplaceerde evenementen zijn 
verboden als meer dan 2/3 van de reguliere capaciteit wordt gebruikt. Terwijl dat in de praktijk 
op hetzelfde neer komt. 
Dan klopt het namelijk wat aan de DGP is verteld. 

Groet 



Doc. 73 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 	FW: 
Datum: 	 maandag 23 augustus 2021 17:57:00 
Bijlagen: 	 Kamervraag Bea ntwoord i n g .docx 

Hi 

Hierbij de conceptantwoorden. Inmiddels afgestemd met IenW (vraag 4) en EZK. We wachten 
nog op de antwoorden van defensie. 

Groet 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

10.2.e 
RE: Kamervragen Formule 1 
maandag 23 augustus 2021 17:40:00 

Dank je 

Doc. 78 

Ik neem jullie voorstel voor antwoord 4 over. Vraag 3 leg ik hier nog even voor. Het was juist onze bedoeling om nog eens expliciet aan 
te geven wat het kabinet heeft besloten. Zou als het nu in de vraagstelling staat is het te kort door de bocht. 

Groet 
1021 

Van:10.2.é 	 @minienw.nl> 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 16:08 
Aan: .2,e 	 .11111p@minvws.nl> 

CC:10.2.e 	 @minienw.nl> 	 @minienw.nl>; 

10.2.e @minienw.nl> 
Onderwerp: FW: Kamervragen Formule 1 

Beste 102 

Zie hieronder onze reactie. Verder, Ik check nog even of antwoorden mede namens onze Stas richtirig Kamer moeten gaan. 

Groet, 

10.2.011 

Vraag 3: 
Herinnert u zich het besluit van het kabinet uit begin 2019 om niet van zins te zijn ook maar één euro in het evenement te willen steken? 

Vraag 4 
Bent u zich ervan bewust dat ondanks bovenstaande beloftes en besluiten het Rijk al royaal geld heeft gestoken in deze omstreden 
evenementen? [3] Of erkent u niet dat deze bedragen mede zijn gedaan om de evenementen mogelijk te maken? 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: Kamervragen Formule 1 
maandag 23 augustus 2021 13:48:32 

Van: 
Verzonden: vrijdag 20 augustus 2021 17:16 
Aan: JX(11 .. 
CC: 

Rminienw.nk 
Rminienw.nl> 

Onderwerp: RE: Kamervragen Formule 1 

Pminienw.nl> 

@minienw.nl> 
Rminienw.nk ler! 

Van: 
Verzonden: vrijdag 20 augustus 2021 13:26 
Aan: 	 Rminvws.nl> 
CC: 

Pminienw.nl> 

minienw.nl>; 
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Heb al intern over antwoorden gesproken. Verwacht eind van de dag (voor 17u) uitsluitsel, 
maar zekerheid geven kan ik niet. 

Van: orki ) 	 @minvws.nl> 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 13:46 
Aan k137? 
	

@minienw.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen Formule 1 

Hi  i e 

Heb je een idee wanneer ik van jullie een reactie kan ontvangen? 

Hallo 

Concept antwoord op de vraag: 

Ik hoor het wel wat jullie er van vinden. 

Fijn weekend, 
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• @minienw.nl>; 

@minienw.nl> 

@minienw.nl> 

Onderwerp: FW: Kamervragen Formule 1 

H 

Bij deze mijn mailadres 	(minienw.n1). 

Zoals net afgesproken wacht ik je tekstvoorstel af en zal na overleg met TnreOW:  
maandag reageren. 

Groet, 

1 

Van: iKe' 	 @minvws.nl> 

Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 22:49 

Aan: Postbus MA's OV 	 @minienw.nl> 

Onderwerp: FW: Kamervragen Formule 1 

Collega's, 

Zie mijn urgente vraag aan 1.01"(.',20,z) 	. Ik las dat hij met vakantie is. 
Wie zou ik hier nu voor kunnen •ena eren 

Groet 

Ministerie van VWS 
Directie Sport 

Van: 0: 1:6LL,wdflarr..., M 
Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 22:46 

Aan: 6 - 	@minienm.nr  a   
Onderwerp: Kamervragen Formule 1 

Beste 

Rminienm.nl> 

Een paar jaar geleden hebben wij contact gehad over Kamervragen over de Formule 1 in 
Zandvoort. 
Waarschijnlijk heb je wel in de media gezien, dat er weer veel gedoe over is. 
We hebben nieuwe Kamervragen gehad. Vraag 4 verwijst naar hetzelfde artikel waar jij 
destijds de vragen over hebt beantwoord. Ik wilde eigenlijk volstaan door daar naar te 
verwijzen. Of kunnen we nu kort inhoudelijk reageren? 

Graag contact (of ben jij hier niet meer mee bezig en moet ik bij iemand anders zijn) 

Groet 

Ministerie van VWS 
Directie S ort 



Van: po.~§~~  @ minvws.nl> 
Datum: maandag 23 aug. 2021 11:39 AM 
Aan: 10. J„1.-.:„ 	 minvws.nl>, 

Doc. 80 

Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

0.2.e 

RE: Punt vanuit preventiestaf 
maandag 23 augustus 2021 18:34:23 

Hl "21 

Inderdaad fijn dat je weer van de partij bent. We hebben e :emist 
10.2.g 

We gaan een gesprek inplannen. Mogelijk om hen ook nog te wijzen op de regels en dat ze 
moeten voorkomen dat dezelfde beeldvorming ontstaat zoals die er nu rond het voetbal is. 
Wat betreft het laatste punt. Volgens mij heeft 	daarover al een notitie naar hem 
gestuurd. Ik las ergens in het de bedoeling om dat in de annotatie voor de MR op te nemen. 
Weet jij via wie dat loopt? 
Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Kopie: 10. 	 Ominvws.nl> 
Onderwerp: Punt vanuit preventiestaf 

H a, 
Preventiestaf gehad en hierbij korte terugkoppeling en belangrijk actiepunt voor MR vrijdag 

buiten reilfflijaréVérzoek 

F1. Lang over gesproken en ook beeldvorming. Geen festivals en wel F1 en Stas was ook 
vrij expliciet dat10~111 . Desondanks wil hij: 

o Volgende week ergens graag half uurtje met ze spreken. Ook met mededeling dat 
we blij zijn met hun acties om dit event naar NL te halen. Wel graag korte 
voorbereiding voor hem. 

o Tav aanwezigheid op F1 in specifiek en alle sportevenementen in het bijzonder wil 
STAS vrijdag in de rondvraag meedelen dat aanwezigheid bewindspersonen 
wordt gecc5rdineerd door directie Sport. Ik neem aan dat dit bekend is maar 
Stas wil dit graag meedelen. 

@10.2 kunnen jullie laatste twee punten oppakken? 
Veel dank en leuk om weer terug te zijn hoor....(-; 
Grt, 
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06 -M1111~1@minvaws.ni  

***Dank voor beantwoorden van deze mail. Werken buiten kantooruren mag, maar hoeft 
niet.*** 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

RE: Kamervragen Fl 
dinsdag 24 augustus 2021 
Kamervraag Beantwoording 

Van: e..2ip,k;kM 	 @minvws.nl> 

Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 13:28 

CC: 	O 	; rom 	 m  i  nv w s . n I>, 
Aan 	 @minfin.nl> 15,1901e-y4,-?-5k..): -1 e fr • 

Doc. 81 

Wat ons betreft prima zo, misschien een kleine suggestie. 
Wij vinden het prima dat de antwoorden niet mede namens MFIN zijn, maar we checken intern 
nog even of dat zomaar kan (officieel zijn de vragen namelijk ook aan hem gesteld). 
Of weet een van jullie toevallig of zoiets gewoon kan? 

Groet, 

P72' 

@minvws.n1> 
Onderwerp: RE: Kamervragen Fl 

H i 

Komen we elkaar toch weer tegen. Hierbij de conceptantwoorden op de Kamervragen. Ze zijn al 
ambtelijk al afgestemd met lenW en EZK. De antwoorden over de imponeervluchten komen via 
defensie. Ik heb de antwoorden ook nog uitgezet bij AZ (het gaat ten slotte ook om uitspraken 
van de MP). Ik hoor het wel als je nog opmerkingen hebt. Het is de bedoeling dat ik de 
antwoorden morgen hier de lijn in doe dus als het vandaag nog lukt zou dat fijn zijn. 

Groet, 

Van: '(), 	 @minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 12:13 
Aan 	

@minvws.nl> 
Onderwerp: Onderwerp: RE: Kamervragen Fl 

• 

Hoi 

Misschien goed om contact op te nemen met 
Zijn mailadres staat paar mails lager hieronder. 

Gr, 

Van: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 12:11 

van FIN. 



Aan: @minvws.nl>; 

Doc. 81 

@minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen Fl 

Hi 

Ik ben hier al volop mee bezig. We hebben vorige week al geprobeerd contact op te nemen 
met Fin. Wrs is het resultaat dat ze nu contact met ons zoeken. Lekker makkelijk. Leest fin 
alleen ambtelijk mee? Of moet er ook nog iets naar hun minister? 

Groet 
e 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Van:  1  13  g: 	 1; . k3 
 @minvws.nl> ,lj 

Datum: dinsdag 24 aug. 2021 11:54 AM 
Aan !1(e);');<(:)-. 	 "@minvws.nl> 
Kopie iKc.1}(:). 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen F1 

D a Op 4:79 

Navraag bij de parlementair contactpersoon Sport leert dat er bij sport nog niets is ontvangen. 
021 	gaat bij ons over de F1 gerelateerde zaken, dus je kunt denk ik hem het beste 
•ena eren. 

Groet, 2:91.2« 

Van: 	. ' @minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 11:04 
Aan: 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen Fl 

Bijlage is wel zo handig C) 

Van: 
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 11:03 
Aan: 
Onderwerp: FW: Kamervragen F1 

Hoi  

@minvws.nl>  

Zie onderstaand mailtje van Financiën over de Kamervragen die gesteld zijn over mogelijke 
overheidssteun aan Fl. Wie houdt zich precies hiermee bezig bij Sport? FIN (en ik eigenlijk ook 
wel) willen graag meelezen op de antwoorden. 

Groet, 

Van: 
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 11:02 



jO Aan: • 4,1" 
-5-31tN 

Doc. 81 

Pminfin.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen Fl 

Ha 

Was hier niet van op de hoogte, dank voor het melden! Het is inderdaad niet helemaal 
gebruikelijk om ook de minister van Financiën hierop te bevragen. Geen idee wat de 
achterliggende reden is. 

Ik ga bij Sport na hoe dit zit en hoe het staat met het beantwoorden van de vragen. Zal ze 
daarna met jullie afstemmen. 

Gr. L9M 

Van: ii(e 	 Pminfin.nl> 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 15:12 
Aan: 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: Kamervragen F1 

Hoi ff0-i-2-k,.• 

Vraagje: Ben je op de hoogte van de bijgevoegde, Kamervragen die gesteld zijn over eventuele 
steun aan F1? 
De vragen zijn zowel aan jullie als onze minister gesteld, maar het is ons onduidelijk waarom 
onze minister hierop bevraagd wordt. 
Het lijkt ons daarom logisch dat jullie minister de vragen beantwoordt. Uiteraard kijken we 
vanwege de mogelijk financiële consequenties wel graag goed mee op de antwoorden. 
Zie jij dat ook zo? 

Groet, 

OWe 

Ministerie van Financiën 
Inspectie der Rijksfinanciën 1 Sectie VWS 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

M 06 	(..,2:(4,  
minfin nl 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: Kamervragen Formule 1 
dinsdag 24 augustus 2021 17:11:00 

Doc. 83 

Hallo 

Lukt het je om morgenochtend te reageren. Ik wil de vragen namelijk morgen middag te lijn in 
doen zodat ze in de weekend-tas van de stas kunnen. Als het een beetje mee zit, kunnen ze dan 
maandag uit. 

Groet 

Van: '") 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 17:50 
Aan ire) 	 @minaz.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen Formule 1 

< Is et ge u t om door je eerste dag na je vakantie te komen? Zoals beloofd stuur ik je hierbij de 
conceptantwoorden op de kamervragen over de F1. Ze zijn ambtelijk afgestemd met IenW en 
EZK. Vragen 9 en 10 staan nog open en zullen door defensie worden beantwoord. Als ik hun 
bijdrage ontvang, stuur ik die nog naar je. Maar het zou nu al handig zijn dat je naar de 
antwoorden op de andere vragen kijkt. 

Alvast bedankt. 

Van: ije, 	 minaz.nl> 
Verzonden: vrijdag 20 augustus 2021 10:32 
Aan: it(0. 	 @minvws.nl> 
CC:'  Pminaz.nk Pminaz.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen Formule 1 

Dag 

Fijn dat je contact zoekt. Wij lezen graag mee. Ik ben zelf maandag weer terug van 
vakantie, dus vanaf maandag kun je bij mij terecht. 
Mocht je vandaag iets willen afstemmen dan kun je bij 	 terecht. Zie Cc. 

Fi'ne da• en groet, 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @m invws.n I> 
Datum: vrijdag 20 aug. 2021 10:21 AM 
Aan: 	 @minaz.nl> 
Onderwerp: Kamervragen Formule 1 



Doc. 83 

Hi 02M 

Er zijn Kamervragen binnengekomen over mogelijke overheidssteun voor de Formule 1 (zie bij 
gevoegd eerste concept antwoorden). De stas van VWS gaat de vragen beantwoorden, in 
afstemming met EZK, IenW en Defensie omdat een aantal vragen op hun terrein liggen. Er 
wordt in een vraag verwezen naar een uitspraak van de MP en ik zag in het debat van gelopen 
woensdag dat hij ook de antwoorden op de vragen over de F1 ga. Mijn vraag aan jou is dan ook 
of jullie ook willen meelezen op de conceptantwoorden of op een andere wijze hierbij betrokken 
willen worden. 

Groet, 

I 0 

Directie Sport 
Ministerie van VWS 



Doc. 84 

Van: 	 1  e ;9 :5 
Aan: 	 (ffimindef.n1"  
Onderwerp: 	RE: Vragenformulier 16-08-2021 
Datum: 	 dinsdag 24 augustus 2021 17:29:00 
Bijlagen: 	Kamervraag Beantwoording.docx 

imaae001.iog 
imacie002.i1X1 

Hallo fir, 
Ben benieuwd hoe het staat met de antwoorden op de Kamervragen. Wij streven er naar om de 
vragen maandag of dinsdag naar de Kamer te sturen (nog 'ruim' voor het evenement). Dat 
betekent dat ze morgen middag hier de lijn in moeten. Bijgaande antwoorden zijn al afgestemd 
met FIN, EZK en IenW. Ik wacht nog op een reactie van AZ. Hoe ziet jullie planning er uit? 
Is het al mogelijk om morgenochtend conceptantwoorden te sturen of zal ik in de nota aan de 
stas aangeven dat de antwoorden van defensie nog komen. Uiteraard zal ik overal aangeven 
dat de antwoorden pas verstuurd mogen nadat we een akkoord van jullie stas hebben. 

- Groet 
Kin 
Llgid 

Van: 	 @mindef.nl> 

Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 12:43 

Aan 	 , @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Vragenformulier 16-08-2021 

Prima! Heb de vragen al intern Defensie uitgezet. Rond 10.00 uur even contact? 

Groet, 
tro:2.0 

Ministerie van Defensie 
Bestuursstaf I Directoraat Generaal Beleid I Directie Materieel, Vastgoed en Duurzaamheid 

Plein 4 1 2511CR Den Haag 1 Gebouw eig" 
Postbus 20701 1 2500ES Den Haag 
Mobiel: 06-~ 	t .̀:1(amindef.n1 

Van: 	 @minvws.nl> 

Verzonden: donderdag 19 augustus 2021 12:34 

Aan: 
Onderwerp: RE: Vragenformulier 16-08-2021 

Beste gia 

Rmindef.nl> 

Ik zie dat jij mij verder kan helpen met de beantwoording van de Kamervragen over de Formule 
1, specifiek de 'imponeervluchten' (vr 9 en 10). 
Is het handig als we hier morgen nog even over bellen? 



@minvws.nl> 

Rminvws.nl> 

From: pminvws.nl> 
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Groet 

Be ei scoordinator Topsport en Evenementen 
Ministerie van VWS 
1012,(z? 

Van. IrOn 	 Rminvws.nl>  ' riM00~0.~ 
Verzonden: dinsdag 17 augustus 2021 15:25 
Aan:' Rmindef .n1  
CC:~ - 	@mindef.n1; 10.1:7  
Onderwerp: RE: Vragenformulier 16-08-2021 

Dank! 

Van: 	 Rmindef.n1 	 (fflmindef.nl> 
Verzonden: dinsdag 17 augustus 2021 15:24 

Pminvws.nl>  
CC 	 Rmindef.n1;  Ik° 
Onderwerp: RE: Vragenformulier 16-08-2021 

(CC), zal 	verder 
helpen. 

Vriendelijke groeten, 

Sent: dinsdag 17 augustus 2021 12:32 
To: 	 Rmindef.nl>  
Cc: 	 Rminvws.nl> 
Subject: FW: Vragenformulier 16-08-2021 

Hi DV'è 
fijn a s je even wilt checken wie bij jullie contactpersoon is 
gaat om vraag 9 
1K e--4(-:' is dat bij mij (staat in cc) 

1 é  ',2 

Van: _dienstpostbus DS Parlementair  13111.1.1~@minvws.nl>  
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 16:30 
Aan: _Groep DSport medewerkersiliPminvws.nl>  
Onderwerp: FW: Vragenformulier 16-08-2021 

Beste allen, 

De volgende vragen zijn binnengekomen voor Sport; 

Attentie Sport 
2021Z14299 
(ingezonden 16 augustus 2021) 
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Vragen leden Van Raan en Vestering (beiden PvdD) aan de ministers van Financiën en voor 
Medische Zorg over mogelijke overheidssteun voor Formule 1 races 
NB: Kunt u deze vragen beantwoorden ruim voordat het evenement plaatsvindt? 

Met vriendelijke groet, 

Maa 1 Directie Sport 1 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 1 
Parnassusplein 5 1 2511 VX  1  Den Haag 1 
Postbus 20350 1 2500 EJ 1 Den Haag 1 
T +31(0)701K0,9:e7 	(aminvws,n1  1 
Aanwezig: maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag 

Van:1 (12'e  1.1111.111111~1.1111Pminvws.nl>  
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 13:54 
Onderwerp: Vragenformulier 16-08-2021 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de 
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat 
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the 
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the 
sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de 
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat 
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the 
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the 
sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

FW: Aanwezigheid kabinet sportevenementen 2021 
woensdag 25 augustus 2021 11:54:33 
Aanwezigheid kabinet sportevenementen 2021.docx 

Hi beide 
Bijgaand memo waar stass omvroeg in Preventiestaf tbv rondvraag MR. 
Geleiden 'ullie dat naar hem? 

Van: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 19:28 
Aan: ijUir7V. 	 @minvws.nl> 
CC lOir'), (;) @minvws.ni>;EW,L  

Onderwerp: RE: Aanwezigheid kabinet sportevenementen 2021 
minvws.ni> 

Prima. Ik zou niet van 'minister van sport' maar van 'bewindspersoon van sport'. 

Hartelijke groet, 

Van: 11("glregi'l 	 Ominvws.nl> 
Datum: dinsdag 24 aug. 2021 11:46 AM 
Aan:  IK° 	 @minvws.nl> 
Kopie: 	 @minvws.nl>, 
Onderwerp: Aanwezigheid kabinet sportevenementen 2021 

H i Tik 2'e 
Is it zo voldoende voor Paul om in de rondvraag te melden in de MR as vrijdag? 
Laat je weten? 
Groet 

na ininvws.nl> 
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Aanwezigheid kabinet F1 Zandvoort dd 3-5 september 2021 

De komende periode zal de Formule 1 in Zandvoort plaatvinden. 
Op vrijdag 3 september en zaterdag 4 september zijn de trainingswedstrijden en zondag 5 
september is de race. 
Op dit moment zijn er nog geen uitnodigingen voor de rijksoverheid van de DGP bij directie sport 
bekend. Maar mochten die nog komen dan is het goed de volgende eerder vastgestelde 
uitgangspunten te hanteren. 

Uitgangspunt is dat de aanwezigheid vanuit het kabinet sober wordt ingevuld bij dergelijke 
evenementen. 
Om de vertegenwoordiging vanuit het kabinet goed op elkaar af te stemmen kunt u de 
oproep doen aan de bewindslieden dat wanneer zij van plan zijn om de Fl bij te wonen 
(werk of privé) zij dit bij de directeur Sport van VWS melden. Deze lijn is conform het 
Handboek voor Bewindspersonen. 
Het advies vanuit de directie Sport is dat - vanwege de geldende beperking van 2/3 .  
capaciteit en geplateerd in stadion voor (sport)evenementen - hooguit de bewindspersoon 
voor Sport aanwezig zou kunnen zijn. Maar dit is zeker niet noodzakelijk. 

Als bijlage  
Onderstaand de tekst uit het Handboek Bewindspersonen mbt de aanwezigheid bij de 
Olympische/Paralympische Spelen en andere grote sportevenementen 

5.5.4 Aanwezigheid bewindspersonen bij officiële gelegenheden en (commerciële) 
(sport)evenementen 
Na ontvangst van een uitnodiging aan het kabinet voor het bijwonen van een officiele 
plechtigheid wordt in de ministerraad besloten welke bewindspersoon of bewindspersonen 
het kabinet zal of zullen vertegenwoordigen. Indien een bewindspersoon zelf een uitnodiging 
heeft ontvangen om namens het kabinet een officiele plechtigheid bij te wonen, wordt de 
secretaris van de ministerraad daarvan op de hoogte gesteld. 
Terughoudendheid is vereist ten aanzien van het bijwonen van grote sportevenementen. 
Bewindspersonen dienen uitnodigingen vooraf en tijdig voor te leggen aan de directeur 
Sport van het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS). De minister van  
VWS zal de uitnodigingen beoordelen en de vertegenwoordiging van bewindspersonen  
coordineren om fricties met het ambt en oververtegenwoordiging te voorkomen.  
Eventueel kan de minister van VWS bewindspersonen actief benaderen om aanwezig te 
zijn bij een sportevenement. Uitnodigingen vanuit het bedrijfsleven of andere commerciele 
instellingen voor het bijwonen van sportevenementen worden niet geaccepteerd. 
Wanneer op privebasis  een evenement wordt bezocht, dienen deze kosten zelf gedragen 
te worden.  Ook in dat geval moet vooraf en tijdig melding worden gemaakt bij de directeur 
Sport van het ministerie van VWS. 



@minjenv.nl> 
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Van: 
Aam 
Onderwerp: 
	

FW: bespreking DGP Zandvoort in BWO 
Datum: 	woensdag 25 augustus 2021 17:08:26 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 
Datum: woensdag 25 aug. 2021 2:56 PM 
Aan: 	 Onctv.minjenv.nl>, 
4 v22e 	 n nl>, 

@rninezk.nl> 
Onderwerp: bespreking DGP Zandvoort in BWO 

Ha allen, 

Ik stuur jullie ter info de terugkoppeling van het BWO COVID vanmorgen mbt DGP. Mocht ik bij 
jullie niet aan het juiste adres zijn, zouden jullie dan willen aangeven wie de juiste betrokken 
collega is? 

Er is in het BWO door MJenV een toelichting gegeven langs onderstaande lijnen: 
• De Formule 1 Heineken Dutch Grand Prix (DGP) Zandvoort vindt plaats van 3 - 5 

september 2021 
• Het evenement vindt plaats onder de regels voor eendaagse evenementen (geen 

overnachting), geplaceerd, met vaste zitplaats op 2/3 capaciteit en kaarthouders 
zijn verplicht elke dag een geldend CTB te overhandigen. 

o Woensdag 1 september 2021: 500 personen(besloten groep sponsoren) 
o Donderdag 2 september 2021: 19.800 personen (2/3 capaciteit) 
o Vrijdag 3 september 2021: 72.600 personen (2/3 capaciteit) 
o Zaterdag 4 september 2021: 72.600 personen (2/3 capaciteit) 
o Zondag 5 september 2021: 72.600 personen (2/3 capaciteit) 

• De organisatoren hebben aangegeven goede controle uit te oefenen op de CTB's. 
In samenwerking met Testen voor Toegang wordt een tijdelijke testlocatie in 
Zandvoort opgetuigd t.b.v. bezoekers die het evenement meerdere dagen 
bezoeken. 

• In de omgeving worden enkele kleinschalige side-events georganiseerd. Ook is 
er een camping, die plek biedt aan 2.900 racefans en 1.900 crewleden. De 
personen die hier verblijven moeten zich elke dag opnieuw laten testen voor 
toegang tot de DGP. 

• Er is een vergunning verleend door de gemeente Zandvoort aan de DGP voor de 
racedagen en in die vergunning is opgenomen dat de DGP zich moet houden 
aan de COVID maatregelen. Ook is er een vergunning verleend voor side 
events. 

• Het mobiliteitsplan van de organisator maakt onderdeel uit van de totale 
evenementenvergunning. De gemeente Zandvoort is verantwoordelijk voor de 
toetsing en het toezicht op de juiste uitvoering van het mobiliteitsplan. 

• Met DGP zijn gesprekken over het toezicht op de naleving van de maatregelen. 
DGP is verantwoordelijk voor toezicht en controle en neemt hier maatregelen 
voor maar geeft wel aan bijv. op de looproute station > circuit (officieel 
evenemententerrein) geen garantie voor de 1,5 m. maatregel te kunnen geven. 
NCTV heeft geadviseerd met tijdsloten te werken, om toestroom te spreiden. 

• Gemeente Kennemerland heeft aangegeven voldoende mensen te hebben 
ingezet t.b.v. handhaving op de plekken waar zij verantwoordelijk voor zijn. Zij 
staan in nauw contact met de organisatie van DGP. 

@minvws.n l>,  



(aminjenv.n1 
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ik?1(2,W 

Hartelijke groet, 

Met vriendelijke groet, 

enior a viseur projectdirectie COVID-19 

Ministerie van Justitie en Veiligheid 1 NCTV 
Projectdirectie COVID-19 
Turfmarkt 147 1 2511 DP 1 Den Haag 
Postbus 16050 1 2500 BZ 1 Den Haag 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de 
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat 
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

Ministerie van Justitie en Veiligheid 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the 
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the 
sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Ministry of Justice and Security 
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Van: 
Aan: 	 r 	Larnindef.n1  
Onderwerp: 	RE: Kamervragen PvdD 
Datum: 	 woensdag 25 augustus 2021 09:58:00 
Bijlagen: 	imaae001.ioq 

imaae002.ioq 
imaae004.ipq 

Dank je, gaan we het zo doen! 

Van:  e). 	 @mindef. nl> 
Verzonden: woensdag 25 augustus 2021 09:58 
Aan: z  @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervragen PvdD 

Akkoord om de beantwoording zoals onderstaand op te nemen. Hoeft dus niet meer 
'mede namens'... Dank en wellicht tot de volgend keer! 

Groet, 

Ministerie van Defensie  
Bestuursstaf I Directoraat Generaal Beleid I Directie Materieel, Vastgoed en Duurzaamheid 

Plein 4 1 2511CR Den Haag 1 Gebouw 002;',6 
Postbus 20701 1 2500ES Den Haag 

Mobiel: 06~  i 	 Camindef.n1 

Van: 
Verzonden: woensdag 25 augustus 2021 09:13 
Aan 	 Rmindef.nl> 
CC: 	 Rmindef .nl> 
Onderwerp: Kamervragen PvdD 

Ik was bezig met beantwoording kamervragen van Van Raan en Vestering (PvdD) over 
mogelijke overheidssteun aan de Formule 1 races. Vragen worden door MinVWS 
beantwoord (plan was mede namens Stasdef). Nu besloten is dat Defensie geen Fly Past 
doet, stel ik voor dat VWS zelf de vragen beantwoorden conform het bericht op 
defensie.nl. Is dat akkoord? Onderstaand de twee vragen waar het om gaat: 

9. Bent u tevens bereid om —midden in de klimaat- en biodiversiteitscrisis- het onzalige plan 
te schrappen om imponeervluchten uit te laten voeren door de luchtmacht boven dit 
evenement? Zo nee, waarom niet en hoe hoog zijn de kosten en wie betaalt die? 
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Vanwege de ontwikkelingen in Afghanistan heeft Defensie besloten om de fly past 
tijdens de Formule 1 in Zandvoort te annuleren. 

10. Hoe hoog is —bij benadering- de uitstoot van broeikasgassen van deze imponeervluchten? 
Er is geen fly past meer. Zie antwoord vraag 9. 

Hoor graag, 

Groet, 

Ministerie van Defensie  
Bestuursstaf I Directoraat Generaal Beleid I Directie Materieel, Vastgoed en Duurzaamheid 

Plein 4 1 2511CR Den Haag 1 Gebouw pgrk 
Postbus 20701 1 2500ES Den Haag 
Mobiel: 06-` ,e 	E pplgTé 	camindef.nl 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de 
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat 
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen 
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the 
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the 
sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind 
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 



Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

FW: 
maandag 30 augustus 2021 18:03:00 
Kamervraag Beantwoording.docx  
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Hierbij de aangepaste antwoorden. Met name antwoord 7 is nogal gewijzigd. 

Groet 
W,t1 
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Van: 
Aan: 
Cc: 

Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen:  

Retour: mogelijke overheidssteun voor Formule 1 races 1014065 
maandag 30 augustus 2021 12:10:03 
1014065 - opmerkingen stasVWS.pdf 

Hole 

Zie bijgaand de opmerkingen van de staatssecretaris. 
De zaak komt in Marjolein retour zodat je de opmerkingen kunt verwerken. 
Succes! 

Groeten, 
ff0;2-W n5p2bil 



Ministerie van Volksgezon 
Welzijn en Sport 
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M MZS 
B.a. Staatssecretaris 
Cc M VWS  

Deadline: 30-08-2022  Ministerie van VWS 

Ontworpen door 
WE. 

T 0 
M 

nota 
14:2, Datum 

16 augustus 2021 

; 	r-)--c\ 	Kenmerk 
3242794-1014065-S 

(ter beslissing) 

1 	Aanleiding voor deze nota 
De Kamerleden Van Raan en Vestering (beiden PvdD) hebben Kamervragen 
gesteld over mogelijke overheidssteun voor Formule 1 races. 

Vet-We-J' to-,t-s-,  
mogelijke overheidssteun voor Formule 1 races 

Zaaknummer 
1014065 

Bijlage(n) 
<vul hier bet aantal bijlagen 
In> 

Afschrift aan 

Uw kenmerk 
2021Z14299 

2 	Beslispunten, advies en mogelijk alternatief 
Gaat u akkoord met bijgaande beantwoording van de Kamervragen? 

Verzoek is om deze uiterlijk 31 augustus naar de Kamer te sturen. De leden 
hebben gevraagd om de antwoorden ruim voordat het evenement plaatsvindt 
te ontvangen. Dat is het volgend weekend (3, 4 en 5 september). U 
beantwoordt deze vragen in plaats van M MZS. 

3 	Samenvatting en conclusies 
De vragen richten zich vooral op het eerdere besluit van het Kabinet om de 
Dutch Grand Prix niet financieel te ondersteunen. Bij de beantwoording van 
de vragen hebben we lijn van destijds aangehouden. Daarnaast zijn er vragen 
over imponeervluchten door Defensie tijdens de race. Deze vluchten zijn 
echter geannuleerd. 

4 	Draagvlak politiek 
De Dutch Grand Prix is politiek controversieel. Vorige week heeft de PvdD 
een motie ingediend om de race te verbieden. Die is met ruime meerderheid 
verworpen maar kreeg steun van de CU. 
Er is veel verontwaardiging in de Kamer waarom de DGP wel mag doorgaan 
en andere festivals niet, terwijl het besmettingsrisico hetzelfde is. 

5 	Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

Pagina 1 van 2 
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Vanaf het begin is er sprake van een tweedeling. Een grote groep 
Nederlanders vindt de DGP fantastisch en kijkt er naar uit; een andere groep 
verzet zich heftig. Daarbij gaat het voornamelijk over milieubezwaren. 
Er zijn vele rechtszaken aangespannen maar die zijn tot nu toe steeds door 
de organisatie gewonnen. 

Het kabinet heeft zich altijd positief uitgesproken over het evenement. 
Het is een van de grootste sportevenementen die ooit in Nederland zijn 
georganiseerd en er zullen veel Nederlanders plezier aan beleven. Bovendien 
past het evenement binnen de bestaande wet- en regelgeving. Dat is 
meerdere malén door de rechter getoetst. 

6 	Financiële en personele gevolgen 
N.v.t. 

7 	Juridische aspecten en haalbaarheid 
N.v.t. 

Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 
De antwoorden zijn ambtelijk afgestemd met de ministeries van EZK, IenW, 
FIN en Defensie. Ze staan nog uit bij AZ maar daar hebben we nog geen 
reactie van ontvangen. 

9 Gevolgen administratieve lasten 
N.v.t. 

10. Toezeggingen 
N.v.t. 

11. Fraudetoets 
N.v.t. 

Beantwoording Kamervragen weigering o.g.v. 11.1 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

hervormingsagenda Jeugd 
dinsdag 31 augustus 2021 09:40:03 
imacie001.loq 

RE: Afspraak 

Doc. 96 

En omwille van de snelheid heb ik het aan  sta  gestuurd zonder het nog aan jou voor te leggen. 
Dat had zorgvuldiger gekund. 

Van  le 	 @minvws nl> 
Verzonden: dinsdag 31 augustus 2021 09:29 
Aan 	 @minvws.nl>1 ktr 	 r. 

@minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Afspraak' n  7:1 hervormingsagenda Jeugd 

Ik constateer dat mijn opm niet zijn meegenomen in de versie aan de stass 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @minvws.nl>  
Datum: maandag 30 aug. 2021 11:04 PM 
Aan IY,QM 	 @minvws.nl> 

@minvws,n1> 
Onderwerp: RE: Afspraak if(01',2 , z) hervormingsagenda Jeugd 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 Ominvws.nl>  
Datum: maandag 30 aug. 2021 10:38 PM 
Aan: 

	

	 @minvws.nl>, 
@minvws.nl> 

Onderwerp: RE: Afspraallig~ hervormingsagenda Jeugd 

Qua lijn kan ik het verder goed volgen. 
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Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Van: 	 @minvws.nl> 
Datum: maandag 30 aug. 2021 5:42 PM 
Aan  '40, '' @minvws.nl>, 

@minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Afspraak 

Kijken ( le even mee? 
Gr 

Hi  

hervormingsagenda Jeugd 

Hierbij de informatie voor het telefoongesprek van de stas met de organisatie van de Dutch 
Grand Prix (DGP). De DGP Race bv is de Nederlandse organisator van de race. In de BV 
participeren het Circuit Zandvoort en twee organisatóren van sportevenementen Sportvibes en 
TIG Sports. Er zijn dan ook drie directeuren. U spreekt de heer Robert Overdijk, ook directeur 
van Circuit Zandvoort. 
Telefoonnummer: 0,$é- 

Doel van het gesprek is om namens het kabinet waardering uit te spreken dat het is gelukt om 
in deze moeilijke tijden toch een van de grootste sportevenementen de ooit in Nederland is 
georganiseerd, te laten doorgaan. En hen succes te wensen met het evenement. Uw collega van 
JenV heeft dit weekend nog een brief gestuurd naar de burgemeester van Zandvoort gestuurd 
over de coronaregels. Het is dus niet nodig om hier uitgebreid op in te gaan. 

Spreeklijn: 
Er wordt in Nederland verschillend gedacht over de Dutch Grand Prix. 
Er is de nodige kritiek op verschillende aspecten van de organisatie van dit 
sportevenement. 

- Die zijn u als organisator maar al te goed bekend. 
Daar staat het plezier van vele Fomulel-fans in binnen- en buitenland tegenover. 

- Want het zal voor die mensen de komende dagen een groot feest worden. 
- Vanuit die kant kunnen we trots zijn dat een van de grootste sportevenementen van de 

wereld nu ook in Nederland te bewonderen is. 
- Ik wilde daarom veel succes wensen met het evenement 
- En hoop dat we maandag met trots terug kunnen kijken op een geslaagd evenement, 

Waarbij de corona maatregelen in acht zijn genomen 
- En hopelijk met een mooie sportprestatie van Max Verstappen. 

Van: Staatssecretaris 	 Ominvws.nl> 

Verzonden: maandag 30 augustus 2021 16:58 
Aan: 	 pminvws.nl>  
CC: 	 Rminvws.nl>111111~~ 

Ominvws.nk 	 Pminvws.nk Staatssecretaris 
2.111111~Pminvws.nl>;  _Dienstpostbus Secretariaat Sport 

(@minvws.nl>; 

Rminvws.nk 
Onderwerp: RE: Afspraak 

Urgentie: Hoog 

Pminvws.n1>  
hervormingsagenda Jeugd 



is contactpersoon en 
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Hoi 

Ondertussen heeft er niemand contact met mij opgenomen om iets in te plannen. 
Zoals vorige week aangegeven, als iets snel in de agenda moet ik er snel mee aan de slag 
kunnen! 

De stas kan morgen om 16.00 uur bellen, mits er goede voorbereiding is. 
Deze ontvangen 	 en ik zo spoedig mogelijk!!  
Hoor graag naar welk nummer er morgen gebeld kan worden en of er ook iemand vanuit beleid 
telefonisch aanhaakt. 

Met vriendelijke groet, 

~g! Staatssecretaris Blokhuis 
070  

Van: g0.2.e 	 ,..~0301~.11111.1 Pm nvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 17:22 
Aan: Staatssecretaris  10.2.2~1~Rminvws.nl> 
CC:  Staatssecretarisp0.2.111111~Rminvws.nk 

Rminvws.nl>  
Onderwerp: RE: Afspraak 102.e 	hervormingsagenda Jeugd 

Hoi, 
Vanuit sport gaan we iets inplannen in overleg met jou. 
zal de staatsecretaris ook hierop voorbereiden. 

mi
Grt 

Verzonden met BlackBerry Work 
(wvvw.blackberry.com) 

Van: Staatssecretaris 	 @minvws.nl> 
Datum: dinsdag 24 aug. 2021 2:56 PM 
Aan: 	 min 	n > 
Kopie: Staatssecretaris 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: FW: Afspraak 	 hervormingsagenda Jeugd 

Hoi 
Zie onderstaande mailwisseling, wil jij nog even aangeven wat precies de bedoeling is? 
Als het namelijk volgende week al moet dan is het handig dat we daar vandaag al mee aan de 
slag kunnen. 

Met vriendelijke groet, 

Staatssecretaris Blokhuis 
070 



Staatssecretaris Blokhuis 
070 

Van: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 11:33 
Aan: Staatssecretaris 
Onderwerp: RE: Afspraak 

@minvws.nl> 
hervormingsagenda Jeugd 

Was 

Doc. 96 

Van: Staatssecretaris 	 @minvws.nl> 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 11:35 
Aan: 	 l@minvws.nl> 
CC: Staatssecretaris 
Onderwerp: RE: Afspraak 

@minvws.nl> 
hervormingsagenda Jeugd 

We wachten dan even nog op 	, dank je wel! 
Met vriendelijke groet, 

Hij was bij de staf en ik verwacht dat hij zelf initiatief neemt, tenzij bij jullie de afspraken 
anders zijn 

2 

Van: Staatssecretaris 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 11:32  

@minvws.nl>  

Aan: 	 (@minvws.nl>  
CC: Staatssecretaris 
Onderwerp: RE: Afspraak 

@minvws.nl> 
hervormingsagenda Jeugd 

net ook bij de staf, m.a.w. weet hij dat hij nu aan zet is? 

Met vriendelijke groet, 
0 

t 	 Staatssecretaris Blokhuis 

Van: 	 @minvws.nl> 
Verzonden: maandag 23 augustus 2021 11:22 
Aan: Staatssecretaris 	 @minvws.nl> 
CC: 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Afspraak 

	
hervormingsagenda Jeugd 

buiten reikwijdte verzoek'  
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De stas heeft net ook toegeze•d 15/30 minuten te spreken met de organisatie GP Zandvoort, 
volgende week. 	 is contactpersoon, ik neem aan dat hij contact met je 
opneemt. 



Van: Staatssecretaris @minvws.nl> 
Datum: maandag 30 aug. 2021 5:15 PM 
Aan: 
Kopie: 

minvws.nl> 
minvws.nl>, 

minvws.ni>,  _Dienstpostbus 
minvws.n1 

@minvws.nl> 
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Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 Staatssecretaris  
cc: 	10.2.e 
Onderwerp: 	RE: Afspraak 10.2.e 	hervormingsagenda Jeugd 
Datum: 	 dinsdag 31 augustus 2021 12:27:14 
Bijlagen: 	 image001.jnq 

Beste mensen, 

Is het nu zeker dat de stas vanmiddag gaat bellen naar de DGP directeur? 

Groet 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Onderwerp: RE: Afspraak 	 hervormingsagenda Jeugd 

Daarom was het fijn geweest als hier vorige week al met ons over geschakeld was. 

Met vriendelijke groet, 

Staatssecretaris Blokhuis 
070 

Van: ID72~11.1111.1~ @minvws.nl> 
Verzonden: maandag 30 augustus 2021 17:14 
Aan: Staatssecretaris 10.2.11~1111@minvws.nl> 
CC:10.2.e ii~~@minvws.n1>;112.221 

Abild @minvws.nk 	 @minvws.ni>; Staatssecretaris 
10.2.e~11@minvws.nk _Dienstpostbus Secretariaat Sport 
<10.2.e illi.~1@minvws.ril>; 

.1111.@minvws.nk 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Afspraak 

	
hervormingsagenda Jeugd 

Hoi, 
Je hoort uiterlijk morgenochtend van ons. Er zal aan de andere kant ook gekeken moeten 
worden wat mogelijk is en kan mij voorstellen dat met de GP voor de deur dat ze druk zijn 
daar in Zandvoort. Maar je hoort. 
Grt 
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Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Van: Staatssecretaris 	 @minvws.nl>  
Datum: maandag 30 aug. 2021 4:57 PM 

40 2 e 3111~13111~11111111111111111~—:. 



ira 9 Aan: 

CC: 

minvws.nl>, 
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Van: 
Aan: 	 Staatssecretaris 
Cc: 	 Staatssecretaris'  Dienstpostbus Secretariaat Soort; 

Onderwerp: 	RE: Annotatie telefoongesprek stas Blokhuis - Organisatie GP Zandvoort Fl 
Datum: 	dinsdag 31 augustus 2021 09:18:23 
Bijlagen: 	imaae001.iPq 

Memo gesprek Overdijk over F1.docx 

Hoi wipt 
ala  heeft computerissues, dus hierbij de memo voor het gesprek van de stas met de 

organisator van de F1 Zandvoort. 

Groeten, 

Van:111~1~  minvws.nl> 
Verzonden: dinsdag 31 augustus 2021 08:53 

@minvws.n1>; 10.2.e 
@minvws.nl>; Staatssecretaris 10.2.e 	 @minvws.n1>;10.2.e 

@minvws.nl> 
@minvws.nl>; Staatssecretaris 

@min\iws.n1>; _Dienstpostbus Secretariaat Sport 
liMEIMMEMBEE@minvws.n1>;>. !",;.‘ 

@minvws.n1>;ENEEM~M.@minvws.nl> 
Onderwerp: RE: Annotatie telefoongesprek stas Blokhuis - Organisatie GP Zandvoort Fl 

Hi 

Komt over een halfuurtje. 

Groet 
ME.. 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com)  

Van: 	 @minvws.nl> 
Datum: dinsdag 31 aug. 2021 8:50 AM 
Aan: 	 minvws.nl>,  Staatssecretaris 

@minvws.nl> 
Kopie: 

@minvws.nt>,  Staatssecretaris 	 minvws.nl>,  _Dienstpostbus 
Secretariaat Sport 	 minvws.nl>, 

Ominvws.nl>, 	 @minvws.nl> 
Onderwerp: Annotatie telefoongesprek stas Blokhuis - Organisatie GP Zandvoort F1 

Ha, 

Zouden jullie zo spoedig mogelijk de annotatie naar het secretariaat willen sturen? Het 
secretariaat en ik hebben met de staatssecretaris de afspraak gemaakt dat we een afspraak 
konden inplannen mits er een goede annotatie lag. We hebben deze echt nodig, anders kan de 
afspraak niet doorgaan. Ik begreep va .1.Q4,f;.-j?:: dat het maar een paar bullets waren, ik ga er 
dus van uit dat deze al een week klaar iggen om doorgestuurd te worden O. 
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Van: 	 Rminvws.ni> 
Verzonden: maandag 30 augustus 2021 17:14 
Aan: Staatssecretaris 10-2.e 	 aminvws.ni> 



Doc. 100 

Ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport 

memo 

Hierbij de informatie voor uw telefoongesprek met de organisatie van de Dutch 
Grand Prix (DGP). De DGP Race bv is de Nederlandse organisator van de race. In 
de BV participeren het Circuit Zandvoort en twee organisatoren van 
sportevenementen Sportvibes en TIG Sports. 

Er zijn dan ook drie directeuren: Imre van Leeuwen (SportVibes), Niels 
Markesteijn (TIG Sports) en Robert Overdijk (directeur Circuit Zandvoort). U 
spreekt met de heer Overdijk. Telefoonnummer: 119k 
Doel van het gesprek is om namens het kabinet waardering uit te spreken dat het 
is gelukt om in deze moeilijke tijden toch een van de grootste sportevenementen 
de ooit in Nederland is georganiseerd, te laten doorgaan. En hen succes te wensen 
met het evenement. Uw collega van JenV heeft dit weekend nog een brief 
gestuurd naar de burgemeester van Zandvoort gestuurd over de coronaregels. Het 
is dus niet nodig om hier uitgebreid op in te gaan. 

Spreeklijn: 
• Er wordt in Nederland verschillend gedacht over de Dutch Grand Prix. 
• Er is de nodige kritiek op verschillende aspecten van de organisatie van dit 

sportevenement. 
• Die zijn u als organisator maar al te goed bekend. 
• Daar staat het plezier van vele Fomulel-fans in binnen- en buitenland 

tegenover. 
• Want het zal voor die mensen de komende dagen een groot feest worden. 
• Vanuit die kant kunnen we trots zijn dat een van de grootste 

sportevenementen van de wereld nu ook in Nederland te bewonderen is. 
• Ik wilde daarom veel succes wensen met het evenement 
• En hoop dat we maandag met trots terug kunnen kijken op een geslaagd 

evenement, 
• Waarbij de coronamaatregelen in acht zijn genomen 
• En hopelijk met een mooie sportprestatie van Max Verstappen. 



Doc. 102 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen:  

RE: retourpost 1014065: kamervragen Formule 1 races 
vrijdag 3 september 2021 13:04:27 
imaae001,joq 

Mooi. Nog net voor de Wedstrijd de deur uit! 

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: 	 @minvws.nl>  
Datum: vrijdag 03 sep. 2021 11:18 AM 
Aan: 	 m invw nl> 
Kopie:  fge,, ' 	 @minvws.nl>, 

Ominvws.nl> 
Onderwerp: retourpost 1014065: kamervragen Formule 1 races 

Dag 

De stas is akkoord met de aangepaste versie van de antwoorden. Ik geef ze af bij PZ om ze na 
de MR te laten versturen! 

Groet 

Ministerie van Volksgezondheid. Welzijn en Sport 1 Directie BPZ 1 
Parnassusplein 5 1 2515 XP 1 Den Haag I Postbus 20350 1 2500 EJ 1 Den Haag 1 
M 061 	: 	Rminvws.n1 1 www.rijksoverheid.n1  

Ei 
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